Pieniamerikanpaimenkoirat ry

Vuosikirja 2022

SISÄLLYSLUETTELO

[Lukijalle](#_hxaryc9pou6g)

[Pieniamerikanpaimenkoiran rotumääritelmä](#_t177eyoqbpa2)

[​](#_6gqmvvmd1rro)

[Näyttelytulokset](#_e3ed14s1aayr)

[Näyttelytulosten lyhenteet selitettynä](#_d9ch1t66vnx8)

[päiv voittajat winnerit hesa viimeisin](#_vmgwnm3119ns)

[Urokset](#_hk2hbtukk6hy)

[Nartut](#_5dtsw6dv3pnq)

[Kasvattajat](#_eqvahrga160x)

[Harrastustulokset](#_ubmexhg5ygxs)

[Agilitytulokset](#_i5qn7b8ns6tp)

[Koiratanssitulokset](#_gcu0gw7on97u)

[Luonnetestitulokset](#_4rov15864ed9)

[MH-luonnekuvaustulokset](#_y3lyq1mlu9vg)

[Nosework](#_ep57xmpbffiw)

[Paimennustulokset](#_gozknweajmq7)

[Pelastuskoirakoetulokset (Suomen Pelastuskoiraliiton)](#_cjc293qq0x6i)

[Rally-tokotulokset](#_xlenii3oz06r)

[Toko-tulokset](#_w3wjul44yink)

# Lukijalle

Vuonna 2021 Pieniamerikanpaimenkoirat ry:n hallitus ja jalostustoimikunta (silloin vielä Suomen Pienet Amerikanpaimenkoirat ry) päättivät alkaa kokoamaan pieniamerikanpaimenkoirien tuloksia vuosikirjoihin. Rodun hyväksymisen jälkeen näyttelykäyntejä ja harrastustuloksia on jonkin verran, ja vaikka osa tuloksista on jo sähköisenä, valtaosa tulee edelleen yhdistykselle paperiversioina. Näistä olemme nyt koonneet takautuvasti vuosikirjoja vuodesta 2018 eteenpäin.   
  
Alkuun minä, Sophie Lindström, olen yksin kirjoitellut vuosikirjoja talkootyönä kun tuloksia on vielä niin vähän. Minulla on kokemusta Lappalaiskoirat ry:n vuosikirjojen kirjoittamisesta eli työ oli ennestään tuttu. Tulevaisuudessa toivottavasti kaikki näyttelyarvostelut ja muut tulokset tulee sähköisenä Suomen Kennelliitton Koiranettiin suoraan, niin tarve vuosikirjojen kokoamiseen vähenee tai katoaa kokonaan. Toistaiseksi suuri osa esimerkiksi näyttelyarvosteluista on edelleen paperiversioina.

Toivotan kaikille antoisaa lukemista, minun ja yhdistyksen puolesta!

# 

# 

# 

# 

# 

# Pieniamerikanpaimenkoiran rotumääritelmä

Suomen Kennelliitto- Finska Kennelklubben ry Ryhmä 1

FCI:n numero: 367

Pohjoismainen Kennelunioni Hyväksytty: FCI 13.12.2019

Dansk Kennel Klub Kennelliitto 16.4.2020

Hundaræktarfélag Islands

Norsk Kennel Klub

Suomen Kennelliitto – Finska Kennelklubben

Svenska Kennelklubben

###### 

PIENIAMERIKANPAIMENKOIRA (MINIATURE AMERICAN SHEPHERD)

Alkuperämaa: USA

Vastuumaa: Unkari

###### **​**

**KÄYTTÖTARKOITUS:** Maatilojen paimenkoira.

​

**FCI:N LUOKITUS:** Ryhmä 1 lammas- ja karjakoirat (paitsi sveitsinpaimenkoirat). Alaryhmä 1 lammaskoirat. Käyttökoetulosta ei vaadita.

​

**LYHYT HISTORIAOSUUS:** Rotu kehitettiin 1960-luvun loppupuolella Kaliforniassa pienikokoisista australianpaimenkoirista. Tavoitteena oli pieni koko, aktiivisuus ja älykkyys. Rotu rekisteröitiin ensimmäisen kerran v. 1980 nimellä Miniature Australian Shepherd. 1990-luvun alkuun mennessä sen suosio oli kasvanut koko maassa ja sitä esitettiin erilaisissa harvinaisten rotujen näyttelyissä. Rodun ensimmäinen rotujärjestö MASCUSA perustettiin 1990, rotu rekisteröitiin nykyisellä nimellään AKC:ssa toukokuussa 2011 ja MASCUSA on sen kattojärjestö USA:ssa.

​

Rotua on käytetty erityisesti pienten kotieläinten kuten lampaiden ja vuohien paimentamiseen, mutta sillä on luonnetta työskentelyyn myös kookkaampien eläinten kanssa. Pientä kokoa suosittiin, koska sen ansiosta koira soveltui hyvin myös lemmikiksi. Erityisen suosittuja nämä koirat olivat hevosnäyttelyihin matkustavien hevosharrastajien keskuudessa, koska ne olivat älykkyytensä, uskollisuutensa ja kokonsa ansiosta erinomaisia matkakumppaneita. Tällä tavoin ne saavuttivat suosiota koko Yhdysvaltojen alueella.

​

Tätä nykyä rotua tavataan yleisesti kaikkialla Yhdysvalloissa ja myöskin ulkomailla. Se on olemukseltaan ainutlaatuinen: huomiotaherättävä, monipuolinen pieni paimenkoira, joka on kotonaan yhtä lailla maatilalla kuin kaupungissakin.

​

**YLEISVAIKUTELMA:** Pienikokoinen, Yhdysvalloissa kehitetty paimenkoira, hieman korkeuttaan pitempi ja luustoltaan keskivahva suhteessa koiran kokoon. Liikkeet ovat sulavat, vaivattomat ja tasapainoiset. Rotu on erittäin ketterä, vahva ja sinnikäs ja kykenee työskentelemään hyvin vaihtelevissa maastoissa. Hyvin monipuolinen, energinen ja valpasilmeinen koira, joka on erittäin älykäs ja miellyttämishaluinen. Se on sekä uskollinen kumppani että luotettava työkoira. Keskipitkä, kohtuullisen karhea, kaksinkertainen karvapeite on yksivärinen tai marmoroitu ja siinä voi olla valkoisia ja/tai punaruskeita (tan) merkkejä. Häntä on luonnontöpö tai alkuperämaassa yleensä typistetty.

​

**TÄRKEITÄ MITTASUHTEITA:** Rungon pituus mitattuna olkanivelen kärjestä pakaran kärkeen on hieman säkäkorkeutta suurempi. Vankkarakenteinen, luustoltaan keskivahva, luusto on kokoon nähden sopusuhtainen. Uroksilla ja nartuilla on selvä sukupuolileima, mutta kuitenkaan urokset eivät ole liian raskaita eivätkä nartut liian hentoluustoisia. Runko on syvä ja vankka mutta ei liian raskas.

​

**KÄYTTÄYTYMINEN / LUONNE:** Älykäs, ensi sijassa työkoira, jolla on vahva paimennus- ja vartiointivietti. Erinomainen kumppani, monipuolinen ja helposti koulutettava koira, joka suorittaa sille annetut tehtävät reippaasti ja innokkaasti. Vieraita kohtaan pidättyväinen mutta ei ujo. Kestävä ja sinnikäs työskentelijä, joka kykenee sopeuttamaan käytöksensä ja tarmonsa kulloinkin vaadittavan tehtävän mukaan. Perheeseensä voimakkaasti kiintyvä, suojeleva, hyväluonteinen ja uskollinen.

​

**PÄÄ:**

Kallo: Päälaki on litteä tai hieman pyöristyvä, niskakyhmy mahdollisesti hieman erottuva. Kallon pituus ja leveys ovat yhtä suuret.

Otsapenger: Kohtuullisesti erottuva.

Kirsu: Punaisilla ja punamarmoroiduilla (merleillä) koirilla kirsu on maksanväri- nen, mustilla ja sinimarmoroiduilla (merleillä) musta. Täydellinen kirsupigmentti on toivottavin, vähäinen kirsupigmentin puute on virhe.

Kuono: Kallon pituinen, keskipitkä ja kohtuullisen leveä, kapenee vähitellen kohti pyöristyvää kärkeä. Kuono ei saa vaikuttaa turpealta, kulmikkaalta, suipolta tai löysähuuliselta. Sivulta katsoen kuonon ja kallon ylälinjat ovat hieman eriävät, kallon ylälinja laskee kevyesti kirsua kohti.

Huulet: Tiiviit, väriltään koiran väriin sointuvat.

Leuat / hampaat: Täydellinen hampaisto, leikkaava purenta. Tapaturman vuoksi katkenneet, puuttuvat tai värjäytyneet hampaat eivät ole virhe.

Silmät: Mantelinmuotoiset, hieman vinoasentoiset, eivät ulkonevat eivätkä syvälle painuneet, kooltaan suhteessa pään kokoon. Koiran väristä riippumatta toinen tai molemmat silmät voivat olla ruskeat, siniset, pähkinänruskeat, meripihkanväriset tai mikä tahansa näiden yhdistelmä, ja silmissä voi myös olla laikkuja ja marmorointia. Silmäluomet ovat täysin pigmentoituneet, punaisilla ja punamarmoroiduilla (merleillä) koirilla maksanväriset, mustilla ja sinimarmoroiduilla (merleillä) koirilla mustat. Ilme on valpas, tarkkaavainen ja älykäs, saattaa olla vieraita kohtaan varautunut.

Korvat: Keskikokoiset, kolmionmuotoiset ja korkealle kiinnittyneet. Koiran ollessa tarkkaavainen ne taittuvat kärjistään eteenpäin tai asettuvat sivulle ruusukorviksi.

**KAULA:** Vahva kuiva, keskipitkä ja niskasta hieman kaartuva, sopusuhtainen ja sulavasti lapoihin kiinnittyvä.

​

**RUNKO:** Vahva ja lihaksikas.

Ylälinja: Sekä koiran seistessä että liikkuessa selkälinja on vakaa ja tasainen säästä lantioon.

Säkä: Lapaluut ovat pitkät, viistot ja litteät, kärjestään melko lähekkäin.

Selkä: Sekä koiran seistessä että liikkuessa selkä on vakaa ja tasainen säästä lantioon.

Lanne: Vahva ja ylhäältä katsottuna leveä.

Lantio: Kohtuullisen viisto.

Rintakehä: Täyteläinen ja syvä, ulottuu kyynärpäihin. Kylkiluut ovat hyvin kaareutuneet.

Alalinja ja vatsa: Alalinja on kohtuullisesti kohoava.

​

**HÄNTÄ**: Luonnontöpö on toivotuin. Maissa missä typistys on sallittua, typistetty häntä on suora ja pituudeltaan enintään 7,5 cm. Typistämätön häntä riippuu hieman kaartuvana koiran ollessa rauhallinen, koiran innostuessa tai liikkuessa se voi kohota ja kaartua voimakkaammin. (Huom. Suomessa typistyskielto.)

​

**RAAJAT:**

ETURAAJAT:

Yleisvaikutelma: Etuosa on vahva ja takaosaan nähden sopusuhtainen. Eturaajat ovat suorat, vahvat ja maahan nähden kohtisuorassa. Eturaajojen luut ovat soikeat mieluummin kuin pyöreät.

Lavat: Lapaluut ovat pitkät, litteät ja viistot, sään kohdalla suhteellisen lähellä toisiaan.

Olkavarret: Lapojen pituiset, olkavarren ja lapaluun välinen kulma on noin 90°.

Kyynärpäät: Kyynärpään etäisyys maasta on puolet säkäkorkeudesta. Sivulta katsottuna ne asettuvat suoraan sään alle. Kyynärpäät ovat tiiviisti rungonmyötäiset, eivät löysät.

Kyynärvarret: Suorat ja vahvat. Luut ovat poikkileikkaukseltaan ennemmin soikeat kuin pyöreät.

Välikämmenet: Lyhyet, paksut ja vahvat mutta kuitenkin joustavat, sivulta katsottuna hieman viistot.

Etukäpälät: Soikeat ja tiiviit, varpaat tiiviit ja hyvin kaartuvat. Paksut, joustavat päkiät, lyhyet ja vahvat kynnet. Kynnet voivat olla minkä tahansa väriset. Kannukset tulee poistaa (maissa, joissa se on sallittua).

TAKARAAJAT:

Yleisvaikutelma: Takaosa on suunnilleen yhtä leveä kuin etuosa lapojen kohdalta. Lantion ja reisiluun välinen kulma on sama kuin lapaluun ja olkavarren välinen kulma eli noin 90°.

Reidet: Lihaksikkaat mutta eivät liioitellusti.

Polvet: Selvä polvikulmaus.

Kintereet: Lyhyet ja kohtuullisesti kulmautuneet.

Välijalat: Lyhyet ja takaa katsottuna yhdensuuntaiset, sivusta katsottuna pystysuorat.

Takakäpälät: Soikeat ja tiiviit, varpaat tiiviit ja hyvin kaartuvat. Paksut, joustavat päkiät, lyhyet ja vahvat kynnet. Kynnet voivat olla minkä tahansa väriset. Kannukset tulee poistaa (maissa, joissa se on sallittua).

**LIIKKEET:** Sulavat, vapaat, vaivattomat ja ketterät, tasapainoiset ja maatavoittavat. Etu- ja takaraajat liikkuvat suoraan ja rungon keskiviivaan nähden yhdensuuntaisesti, vauhdin lisääntyessä askellus lähestyy rungon keskilinjaa selän pysyessä vakaana ja tasaisena. Ravissa koiran pää on luonnollisessa asennossa, kaula ojentuneena eteenpäin ja pää suunnilleen ylälinjan tasolla tai hieman korkeammalla. Koiran tulee olla ketterä ja pystyä vaihtamaan suuntaa tai askellajia hyvin nopeasti.

​

**NAHKA:** Kohtuullisen paksu ja tiivis.

​

**KARVAPEITE:**

Karva: Karvapeite on kohtuullinen, karva laadultaan keskikarheaa, suoraa tai laineikasta, säänkestävää ja keskipitkää. Pohjavillan määrä vaihtelee koiran elinympäristön mukaan. Päässä ja raajojen etupuolella karva on lyhyttä ja pehmeää, eturaajojen takaosassa ja reisien takana on kohtuulliset hapsut. Kaulassa on kohtuullinen kauluri, joka on uroksilla voimakkaammin kehittynyt kuin nartuilla. Koira esitetään muutoin luonnollisessa turkissa, mutta karvaa voi trimmata korvista, käpälistä, välijaloista, välikämmenistä ja hännästä. Viiksikarvoja ei tulisi trimmata.

Väri: Väri voi vaihdella suuresti ja kaikki hyväksytyt värit ovat samanarvoisia. Hyväksytyt värit ovat musta, sinimarmoroitu (merle), punainen, maksanvärinen ja puna- tai maksamarmoroitu (merle). Marmoroidun (merle) koiran karvapeitteen värissä voi olla määrältään ja kooltaan erilaisia laikkuja tai pilkkuja.

​

Pohjavilla voi olla väriltään hieman peitinkarvaa vaaleampaa. Epäsymmetrinen laikutus ei ole virhe.

Punaruskeat merkit (tan-merkit) eivät ole pakolliset, mutta niitä voi olla seuraavissa paikoissa: silmien ympärillä, käpälissä ja raajoissa, rinnassa, kuonossa, kaulan alapuolella, naamassa, korvan alapuolella, rungon alapuolella, hännän alapuolella ja housuissa. Tan-merkit voivat vaihdella sävyltään vaaleasta kerma-beigestä tummaan ruosteenpunaiseen, ja koiran päässä, raajoissa, käpälissä ja housukarvoissa ne voivat sekoittua pohjaväriin tai marmorointiin.

Valkoiset merkit eivät ole pakollisia, mutta ne eivät myöskään saa olla liian vallitsevia. Valkoisessa värissä voi olla pilkkuja. Päässä valkoinen väri ei saa olla vallitseva ja silmien ympäristön tulee aina olla täysin värittynyt ja pigmentoitunut. Täysin värittyneet korvat ovat toivotut. Punaisilla, maksanvärisillä ja punamerleillä on maksanvärinen pigmentti silmäluomien reunoissa. Mustilla ja sinimerleillä on musta pigmentti silmäluomien reunoissa. Valkoisia merkkejä voi esiintyä kuonossa, poskissa, päälaella, laukkina päässä, kaulalla osittaisena tai täydellisenä kaulurina, rinnassa, vatsassa, eturaajoissa, takaraajoissa kintereeseen asti, ja valkoinen voi ulottua ohuena juovana polveen. Rungon alapuolella voi sivusta katsoen näkyä hieman valkoista, joka ei saa nousta yli 2,5 cm kyynärpään yläpuolelle. Valkoisen kaulurin raja ihossa ei saa mennä säkää pitemmälle. Typistämättömän hännän kärjessä voi olla valkoista.

​

**KOKO JA PAINO:**

Säkäkorkeus: Urokset 35,5–46 cm Nartut 33–43,5 cm. Paino: Sopiva paino riippuu koiran koosta, sukupuolesta ja vahvuudesta.

**VIRHEET:** Kaikki poikkeamat edellä mainituista kohdista luetaan virheiksi suhteutettuna virheen vakavuuteen ja sen vaikutukseen koiran terveyteen ja hyvinvointiin sekä kykyyn toimia perinteisessä käyttötarkoituksessa.

**​**

**VAKAVAT VIRHEET:**

* Epätyypillinen karvapeite
* Pystyt tai täysin riippuvat korvat
* 25–50 % pigmentinpuute kirsussa
* Korvassa valkoista yli 25 %

​

**HYLKÄÄVÄT VIRHEET:**

* Vihaisuus tai liiallinen arkuus
* Selvästi epänormaali rakenne tai käyttäytyminen
* Muu kuin rotumääritelmässä määritelty koko (vähintään 6 kk iässä)
* Yli 50 % pigmentinpuute kirsussa
* Ylä- tai alapurenta
* Muut kuin rotumääritelmässä määritellyt värit
* Valkoiset laikut rungossa (mikä tahansa selvästi erottuva, yksittäinen valkoinen täplä tai laikku sään ja hännän välillä, selässä tai kyljissä kyynärpäistä taaksepäin)

​

**HUOM.** Uroksilla tulee olla kaksi normaalisti kehittynyttä kivestä täysin laskeutuneina kivespussiin. Jalostukseen tulee käyttää vain toiminnallisesti ja kliinisesti terveitä, rakenteeltaan rodunomaisia koiria.

# Näyttelytulokset

Koirien nimet on aakkosjärjestyksessä, ensin luettelossa on kaikki urokset, sitten nartut. Koiran tiedot on kirjoitettu muodossa koiran nimi, rekisterinumero ja syntymäaika. Näyttelyiden tiedot on kirjoitettu muodossa näyttelyn paikka ja nimi, ajankohta, tuomari, tulos ja arvostelu.

## Näyttelytulosten lyhenteet selitettynä

**Näyttelytyypit:**

KV=kansainvälinen näyttely kaikille roduille

NORD=pohjoismainen näyttely, mahdollisuus saada NORD-SERT ja Pohjoismaiden muotovalion arvo

KR= kaikkien rotujen näyttely, kansallinen

RN= ryhmänäyttely, pieni näyttelymuoto tietyille koiraryhmille

ER, erikoisnäyttely= yhdelle tai useammalle rodulle tarkoitettu erikoisnäyttely

PN, epävirallinen pentunäyttely= näyttely ainoastaan pennuille

**Arvosteluluokat:**

PPEK= pikkupentuluokka, pentu on 5-7 kk

PEK= pentuluokka, 7-9 kuukautta vanhalle

JUN= junioriluokka, koira on 9-18 kk

NUO= nuorten luokka, koira on 15-24 kk

AVO= avoin luokka, koiran pitää olla vähintään 15 kk vanha

VAL= valioluokka koirille jotka ovat jo muotovalioita

VET= luokka veteraani-ikäisille (yli 8 vuotta täyttäneille) koirille

**Laatuarvostelu:**

EVA= ruskea väri, ei voida arvostella (koira esimerkiksi liikkuu epäselvästi)

HYL= harmaa väri, hylkäävä tulos (koira on esimerkiksi aggressiivinen tai ei vastaa rotumääritelmää)

T= vihreä väri, tyydyttävä

H= keltainen väri, hyvä

EH= sininen väri, erittäin hyvä

ERI= punainen väri, erinomainen

SA= vaaleanpunainen, sertifikaatin arvoinen, voidaan antaa erinomaisen saaneille koirille

KP= lilanvärinen kunniapalkinto, jaetaan muun muassa pennuille

SERT= sinivalkoinen ruusuke, jaetaan parhaalle sille oikeutetulle koiralle joka ei vielä ole Suomen muotovalio

VARA-SERT= vaaleansininen ruusuke, toiseksi parhaalle koiralle jolla ei ole Suomen muotovalioon oikeuttavat tulokset

NORD-SERT= musta-kullanvärinen ruusuke, jaetaan parhaalle sille oikeutetulle koiralle joka ei ole vielä Pohjoismaiden muotovalio

VARA-NORD-SERT= valko-hopeanvärinen ruusuke, toiseksi parhaalle koiralle jolla ei ole Pohjoismaiden muotovalioon oikeuttavat tulokset

PN= paras narttu, numero perässä kertoo sijoituksen

PU= paras uros, numero perässä kertoo sijoituksen

VSP= vastakkaisen sukupuolen paras

ROP= rotunsa paras

FI MVA= punavihreä ruusuke, Suomen Muotovalio

## Urokset

**ABERDEEN RODEO DRIVE** ER42141/21 synt. 25.4.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

NUO ERI NUK2 PU4 SA

Arvostelu: 46 cm. Koon ylärajalla. Oikeat rungon mittasuhteet ja rungon vahvuus. Selvä sukupuolileima. Hyvä kallo ja korvien asento. Pyöreät silmät. Kuono saa vahvistua. Hyvä purenta. Ikäisekseen hyvä runko. eturinta saa täyttyä. Hyvä karva. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä hännän asento. Liikkuu riittävällä askelpituudella, hieman varvasahtaasti edestä. Ihana temperamentti.

TAMPERE NORD (Werraton Wappu) 30.4.2022, tuomari Svein Helgesen

AVO ERI AVK1 PU2 SA VARA-SERT NORD VARA-SERT

Arvostelu: Excellent type and balance. Excellent head, earset and expression. Very good neck and topline. Very good body. Well angulated. Excellent coat quality. Very good mover, jjust a little short step behind.

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

AVO ERI AVK1 PU2 SA SERT, FI MVA

Arvostelu: Vankkarunkoinen ja -luustoinen. Sopivat rungon mittasuhteet. Hyvin kehittynyt eturinta. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Sopiva pään vahvuus. Saksipurenta. Liikkuu sujuvasti joka suunnasta. Reipas esiintyminen. Käsiteltävissä.

TURKU RN 26.5.2022, tuomari Anita Al-Bachy

AVO ERI AVK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Oikeat mittasuhteet. Kaunisilmeinen pää jossa erinomainen kallo ja kuono-osa. Kauniin muotoiset tummat silmät. Hyvä purenta. Hyvät korvat. Erinomainen kaula ja ylälinja. Hyvä runko. Erinomainen eturinta. Erinomainen luusto ja kulmaukset. Tiiviit käpälät. Kaunis karvapeite. tehokkaat maatavoittavat liikkeet. Käsiteltävissä

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

VAL ERI VAK1 PU1 SA VSP

Arvostelu: 2v kookas. Hyvä rungon pituus. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä eturinta. Aavistuksen laskeva lantio. Hyvä pää. Riittävän tehokkaat liikkeet. Käsiteltävissä

TUUSNIEMI RN 2.7.2022, tuomari Valentinas Stiklius

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Good size and type. Typical head. Correct bite. Excellent top line. Good angulation. Excellent coat. Free movement. Käsiteltävissä.

MIKKELI KR 9.7.2022, tuomari Teija Urpelainen

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi ja koko, kokoon sopiva raajaluusto. Hyvät pään mittasuhteet, kookkaat korvat, hieman pyöreät silmät, hyvä kaula, hyvä ylälinja seistessä ja liikkeessä. Hieman pitkä lanneosa, liikkuu oikealla askelpituudella, mutta hieman leveästi edestä. Luonne ok. Käsiteltävissä.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

VAL ERI VAK1 PU2 SA

Arvostelu: Vankka uros, erinomainen tyyppi ja mittasuhteet. Hyvä pään malli, kauniit korvat, hieman pyöreät silmät. Hyvä kaula ja ylälinja, tilava runko. Hyvin kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Sujuvat liikkeet. Kaunis turkki

NOKIA RN 13.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

VAL ERI VAK1 PU1 SA VSP

Arvostelu: Tyypiltään ja mittasuhteiltaan erinomainen, vahva maskuliininen uros. Komea uroksen pää. Hyvät silmät ja korvat. Kaunis kaula ja ylälinja. Tilava runko. Hyvin kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Liikkuu hyvin sivulta ja takaa, hieman löysästi edestä. Kaunis karva.

Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

VAL ERI VAK1

Arvostelu: 2,5v maskuliininen uros. Hyvä purenta ja pigmentti. Oikeat pään mittasuhteet ja linjat. Hyvä kaulan pituus ja etukulmaukset. Hieman pitkä lanneosa. Hyvä rintakehän syvyys mutta voisi olla hieman leveämpi. Riittävät takakulmaukset. Liikkuu hieman lyhyellä askeleella ja takaliike on kovin sidottu. Etuosan tulee tiivistyä. Erinomainen karvanlaatu.

45,5cm Käsiteltävissä.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

VAL ERI VAK1 PU2 SA

Arvostelu: Erinomainen tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Päässä toivoisin selkemmän otsapenkereen, muutoin hyvä ilme. Hyvä kaula. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Riittävä rintakehän pituus, jossa hyvä kaarevuus. Hieman laskeva lantio. Liikkuu hyvin edestä ja takaa. Sivuliikkeessä hyvä ulottuvuus edessä, takaraajat jäävät turhan tehottomiksi. Erinomainen karvanlaatu. Miellyttävä iloinen reipas käytös. Käsiteltävissä.

**ANANA'S MOSTLY I'M A MESS** ER29544/20 synt. 16.4.2020

MIKKELI KR 9.7.2022, tuomari Teija Urpelainen

AVO ERI AVK1 PU2 SA SERT

Arvostelu: Erinomainen tyyppi ja koko ja mittasuhteet. Kokoon sopiva luuston vahvuus, oikeailmeinen pää, hyvät korvat. Kaunis kaula, seistessä erinomainen ylälinja, riittävästi kulmautunut edestä ja takaa, pyöristää hieman lannetta liikkeessä, riittävä askelpituus, hieman kapea takaliike, oikea turkinlaatu ja -pituus, luonne ok. Käsiteltävissä.

**ANTHONY OF BLANCHE STAR** ER45069/21 synt. 29.8.2020

RUOVESI RN 14.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Hyvä luustoinen ja runkoinen uros. Selvä sukupuolileima. Ulkoneva kirsu ja kevyt alaleuka. Hyvä kallo-osan leveys-. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä ylälinja. Musta voittoinen merleväritys. Leveät etuliikkeet. Sivuliikkeessä etuaskel melko korkea

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

NUO H

Arvostelu: 1v 9kk. Hyvät rungon mittasuhteet. Koon ylärajoilla. Hyvä pään malli, mutta alaleuka voisi olla voimakkaampi. Niukka eturinta. Riittävä raajaluusto. Hyvä ylälinja. Rintakehä hieman pyöreä ja saisi olla syvempi. Riittävästi kulmautunut takaa, niukemmin edestä. Liikkuu riittävällä sivuaskeleella, leveästi edestä. Kovin mustavoittoinen merleväritys. Saisi käyttäytyä itsevarmemmin. Käytös alentaa palkintosijaa.

**BEST SIP OF ESPRESSO COFI CAPITO** EST-00179/22 synt. 11.9.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

AVO ERI AVK2 SA

Arvostelu: Tiukka 46 cm. Erinomainen luusto. Antaa hieman matalaraajaisen ja pitkän vaikutelman. Selvä sukupuolileima. Pää saa vahvistua. Kevyet korvat, pyöreät silmät. Hyvä purenta. Ikäisekseen hyvä runko. Eturinta saa täyttyä. Lyhyet pysty olkavarsi. Hyvin kulmautunut takaa. Hyvä karvanlaatu. Hyväasentoinen häntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella. Etuaskel jää lyhyeksi. Ihana temperamentti.

**BLACK WIZARD'S XCEPTION PROVES THE RULES** FI60189/21 synt. 28.10.2021KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

PEK2 KP

Arvostelu: 7 kk. Hyväluustoinen urospentu. Ei saa paljon enää kasvaa. Hyvä tiivis ylälinja. Hieman pitkä lanneosa. Hyvä kuono-osan vahvuus, kallo-osa saa leventyä iän myötä. Hyvä karvanlaatu. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu hyvin edestä ja takaa. Hyvä ulottuvuus sivuliikkeessä.

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 29.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: 7 månader. Välskuret huvud. Bra skuldra. Bröstkorg i naturlig utveckling. Korrekt vinklad bak. Redan för stor. Rör sig med bra steg och attityd. Käsiteltävissä.

**BLACK WIZARD'S XTRAORDINARY SWEET** FI60188/21 synt. 28.10.2021

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7 månader. Lovande valp. Vackert huvud. Bra skuldra och bröstkorg. Bra bakställ. Rör sig med bra steg och attityd. Bra päls. Trevligt temperament.

KUOPIO RN 11.6.2022, tuomari Päivi Eerola

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Kaunis pentu vankka tasapainoinen hyvin tyypillinen ilmeikäs pää. Vakaa ylälinja. Tasapain. kulmautunut. Hyvät leveät reidet. Lupaava karvanlaatu. Erinom. raajaluusto. Hyvä temperamenttti, esiintyy kauniisti, varsin lupaava. Käsiteltävissä.

TUUSNIEMI RN 2.7.2022, tuomari Valentinas Stiklius

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Good size and type. Correct bite. Good topline. Ribcage in growing. Free excellent moving. Käsiteltävissä.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-VSP VSP

Arvostelu: Maskuliininen vankka uros, hyvä luusto ja tilava runko. Komea uroksen pää. hyvät silmät ja korvien asento. Vahva kaula. Hyvin kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Liikkuu yhdensuuntaisesti. Erinomainen karvanlaatu. Kaunis väri ja marmorointi.

KUOPIO KR (Sawo show) 5.8.2022, tuomari Harri Lehkonen

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Keskikokoinen reippaasti esiintyvä nuori uros. Vahva maskuliininen pää. Hyväasentoiset korvat, oikeat mittasuhteet vahvassa rungossa. Riittävät kulmaukset. Vielä hieman pehmeyttä turkissa. Häntä nousee melko korkealle liikkeessä. Hyvä askelpituus, miellyttävä luonne.

KUOPIO NORD 6.8.2022, tuomari Harto Stockmari

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT NORD SERT FI JMVA JUN ROP ROP

Arvostelu: Oikea sukupuolileima ja mittasuhteet. Oikeanmuotoinen ja -ilmeinen pää. Hyvä kaula. Ikäisekseen hyvin kehittynyt eturinta ja etuosa. Tilava runko mutta vähän pitkä lanneosa. Hyvin kulmautunut. Hyvä karva. Liikkuu ja esiintyy hyvin. Käsiteltävissä.

KUOPIO KV 7.8.2022, tuomari Iuza Beradze

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN VSP VSP

Arvostelu: Nice head. Correct proportions. Long loin. Topline could be better. Käsiteltävissä.

JOENSUU RN 3.9.2022, tuomari Mari Lackman

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 10kk. Hieman kookas, mittasuht. lähes oikea. Erinom. pään vahvuus ja ilme. Vielä hieman huulipusseja, hyvä rungon vahvuus. Takakulm ok, vielä hieman takakork vaiheessa. Hyvä turkki. Sujuvat, riittävän suorat liikkeet. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Hyvin rakentunut juniori uros. Hyvä kaula. Hyvät mittas. rungossa. Voisi olla paremm. kulmautunut. Hyvä häntä. Runko saa täyttyä. Liikkuu tasapainoisesti. Tarvii vielä aikaa. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI

Arvostelu: 1v. Tasap. kokonaisuus. Hyvät mittasuhteet. Hyvä koko. Vahva pää. Voimakas otsapenger. Hyvät korvat. Huulet saavat tiivistyä. Sopivasti eturintaa. Hyvä rungon tilavuus. Tasap. raajaluusto. Hyvät käpälät. Liikkuu tasapainoisesti ja tahdikkaasti. Hyvä hännän kiinnitys. Hyvä turkki. Käsiteltävissä

**BLACK WIZARD'S UNBELIEVABLE DANCER** FI46546/20 synt. 9.8.2020HÄMEENLINNA KR 11.6.2022, tuomari Frances Smith

NUO T

Arvostelu: dog not consistently with breed type. correct bite, correct rose ears, enough neck. needs more training. a bit too long in body. too high tail set. coat a bit too silky. movement ok coming ang going.

**BLUESTIMES CALICO JACK** ER15404/19 synt. 4.9.2016VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

AVO EH AVK1

Arvostelu: Mittasuhteeltaan hyvä urosjolla kovin narttumainen pää. Hieman pyöreät silmät. Lyhyt kaula. Saisi olla edestä paremmin kulmautunut. Riittävä runko ja raajaluusto. Liikkuu hyvällä askelpituudella, oikeanlainen karva. Hyvä väri. Ok käytös.

Käsiteltävissä.

**BLUE MAGIC GORZOWSKA PANORAMA** FI14673/22 synt. 18.2.2021PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

NUO EH NUK1

Arvostelu: Koon ylärajalla. Sopiva vahvuus. Selvä sukupuolileima. Hyvä pigmentti. Hyvänkokoiset, mutta hieman ilmavat korvat. Pitkä lanne. Runko saa vahvistua. Saisi olla paremmin kulmautunut edestä. Hyvä karvanlaatu. Häntä kaartuu selän päälle. Liikkuu kapeasti takaa, sopivalla askelpituudella takaa. Saa vielä tiivistyä edestä. Miellyttävä käytös.

**CARA LIOM ANLON** ER33438/19 synt. 27.4.2019

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

VAL ERI VAK1 SA PU1 VSP

Arvostelu: Erinomainen koko ja mittasuhteet. Erinomainen pään malli ja kaunis ilme. Hyvin asettuneet korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Hyvä etuosa ja rintakehä. Sopiva luusto. Korkea-asentoinen häntä. Takaliike saisi olla tehokkaampi.

**CARA LIOM BOY O'BOY** ER30512/22 synt. 12.4.2022

LAHTI pentunäyttely 23.10.2022, tuomari Juha Putkonen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: 6 kk. Rungon mittasuhteiltaan oikea, hyvä luusto. Lupaava urosmainen pää. Hyvä korvien kiinnitys. Hyvä pigmentti, silmät ja purenta. Ikäisekseen hyvä rintakehä, eturinta saa vielä täyttyä. Hyvä pentukarva ja väri. Sirpin muotoinen häntä. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu riittävällä askelpituudella. Ihana temperamentti.

HELSINKI pentunäyttely 3.12.2022, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

PEK1

Arvostelu: 7,5kk koon ylärajoilla. Erinom. rotutyyppi. Oikeat rungon mittasuhteet. Tasapainoiset kulmaukset. Kokoon sopiva luusto. Vaaleat silmät. Hyvä eturinnan syvyys. Hyvä häntä. Hyvä askelmitta. Hieman korkea etuliike. Liikkeessä häntä nousee. Reipas käytös. Kauniisti esitetty. Vielä hieman löysät pentumaiset liikkeet. Käsiteltävissä.

HELSINKI pentunäyttely 4.12.2022, tuomari Juha Putkonen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: 7,5 KK. HYVÄT RUNGON MITTASUHTEET JA RAAJALUUSTO. LUPAAVA UROSMAINEN PÄÄ. HYVÄ KORVIEN ASENTO. PYÖREÄT SILMÄT. HYVÄ PURENTA. IKÄISEKSEEN HYVÄ RINTAKEHÄ. ETURINTA SAA VIELÄ TÄYTTYÄ. HYVÄ PENTUKARVA. SIRPIN MUOTOINEN HÄNTÄ. TASAPAINOISET KULMAUKSET. IÄNMUKAISET LIIKKEET. IHANA TEMPERAMENTTI.

**DEMICLE'S DON'T WANT TO STOP AT ALL** ER39386/21 synt. 5.6.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK1 PU3 SA JUN-SERT VARA-SERT JUN VSP

Arvostelu: 9 kk. Koon ylärajalla. Oikeat rungon mittasuhteet. Erinomainen lihaskunto, oikeapiirteinen urosmainen pää . Hyvät korvat, hieman pyöreät silmät. Hyvä purenta. Alaleuka saa vahvistua. Hyvä pitkä rintakehä ja eturinta. Riittävän viisto lapa. Hyvin kulmautunut takaa. Iänmukainen karva. Hyvä ravi. Liikkuu hyvällä askelpituudella, yhdensuuntaisesti edestä. Hieman ahtaasti takaa. Hyvä häntä

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: 12 månader. Välskuret huvud. Bra skuldra och bröstkorg. Höjd på absolut max. Ej i bästa päls. Rör sig med bra steg. Trevligt temperament. Käsiteltävissä

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Kookas uros, jolla oikeat mittasuhteet. Hyvät pään mittasuhteet, kuono saa vielä täyttyä silmien alta. Hyvät silmät, oikein kiinnittyneet ruusukorvat, hyvä kaula ja ylälinja. Riittävästi kulmautunut edestä, hyvin takaa. Eturinta saa vielä täyttyä. Liikkuu tehokkaasti. OIkea karvanlaatu, tosin tänään niukassa turkissa.

JYVÄSKYLÄ RN 11.9.2022, tuomari Kati Taipale

JUN EH JUK3

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen, miellyttävät mittasuhteet ja sopiva raajaluuston vahvuus. Kaunis pään malli ja miellyttävä ilme. Purenta ok. Hyvin asettuneet hieman kevyet korvat. Eturinta saa vielä täyttyäOikea rintakehän syvyys, malli ja pituus. Kaunis kaula ja oikea ylälinja. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Liikkuu kapeasti takaa, edestä löysin kyynärin. Erinonaianen sujuva sivuliike. Oikealaatuinen karvapeite joskin ei parhaassa kunnossa tänään. Häntä nousee liikkeessä turhan korkealle. Kirsupigmentin tulisi olla parempi. Miellyttävä käytös.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT NORD-SERT SERT JUN-ROP ROP JMVA

Arvostelu: Hyvin rakentunut juniori uros. Hyvä pää, runko saa vielä täyttyä, hyvin kulm. edestä. Hyvä turkki. Liikkuu hyvin. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK1 PU3 SA JUN-VSP

Arvostelu: 1v 4kk. Hyvät mittasuhteet. Koon ylärajalla. Kaunis ylälinja. Ei ihan täydessä karvassa. Hyvät pään linjat, hieman voimakas otsapenger. Hyvät korvat. Sopiva eturinta. Oikeanmuotoinen rintakehä. Hyvin kulmautunut edestä ja takaa. Yhdensuuntainen edestakaisliike. Reipas sivuliike. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI

Arvostelu: Well developed male. Excellent type, up to size. Masculine head. Strong muzzle. Correct bite. Strong neck and topline. Very good front for age. Strong bones. Moves with good reach. Excellent coat and colour. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK3

Arvostelu: 17 months. Measures in size. Correct & full bite. Beautiful head, enough underjaw Eyes a bit rounded. Good body Enough depth of chest. Well angulated. Good bone & feet. Good mover, strong topline. Well enough set tail.

**DEMICLE’S MISTER FAHRENHEIT** ER39384/21 synt. 5.6.2021

RAUMA KR 21.5.2022, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

JUN EH JUK1

Arvostelu: Riittävän maskuliininen. Rungon mittasuhteilta oikea. Hyvä kallo-osa ja korvat. Kuono-osa saisi olla täyteläisempi silmien alta, samoin alaleuka korostuneempi. Hyvä kaulan pituus. Toivoisin viistomman olkavarren. Rungon ja rintakehän tulee vielä täyttyä. Oikeanlaatuinen karvapeite. Korkea kinnerkulmaus. Hyvä häntä. Tässä kehitysvaiheessa korkeat ja hieman levottomat etuliikkeet. Käsiteltävissä.

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Bra huvud och öron. Bra prop. Mkt bra benstomme och fötter, ska sjunka ner och fylla ut bröstkorgen. Välplacerad men ganska glatt buren svans. Rör sig bra för åldern. Han har lite oregelbunden tandrad i övre käken. Käsiteltävissä.

**DEMICLE'S SUPERSONIC MAN** ER39385/21 synt. 5.6.2021NOKIA RN 13.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN H

Arvostelu: Vielä kauttaaltaan kevyt nuori uros. Kevytpiirteinen uroksen pää. Taittokorvat. Oikeat kallon ja kuonon mittasuhteet, mutta pää saa kauttaaltaan täyttyä. Hyvä kaula ja ylälinja, vielä kapea rintakehä ja kuroutuva alalinja. Riittävä luusto. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu kevyesti, vielä hieman löysästi edestä. Käsiteltävissä.

**HALLANWALLU** ER62818/21 synt. 3.11.2021

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PPEK2 KP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi, lupaava runko ja raajakorkeus. Aavistus pitkä lanneosa. Varsin hyvä pää. Oikea ryhti. Kevyet liikkeet. Löysyyttä edessä. Käsiteltävissä

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Erittäin hyvän tyyppinen varsin kookas juniori. Hyvänmallinen pää. Oikea purenta. Hyvät silmät, korvat, purenta, ylälinja. Häntä nousee liikkeessä turhan korkealle kaartuen. Niukasti kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Sopiva vahvuus. Hyvä karvanlaatu ja väri. Riittävä askelpituus. Vielä löysä edestä. Hyvä käytös. Käsiteltävissä.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

JUN EH JUK3

Arvostelu: 1v tyypiltään eritt. hyvä nuori uros, jolla hyvä rungon pituus ja raajakorkeus. Keskivahva luusto. Tasap. kulm. Hyvä ylälinja. Oikeat pään mittasuhteet. Hyvät korvat. Leikkaa purenta. Oikea karvanlaatu. Punainen väritys, johon sopiva pigmentin väri. Liikkuu hyvällä askelpituudella. Aika ajoin takaa jäykästi. Käyttäytyy hyvin.

**HEARTS OF DESTINY BUMBLEBEE** ER55914/21 synt. 26.5.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN HYL

Arvostelu: Turhan kookas, 48 cm. Hyvät mittasuhteet. Luusto saisi olla vahvempi. Vielä kapeapiirteinen pää. Korvat saisi asettua paremmin. Tummat pyöreät silmät. Hyvä purenta. Rintakehä saa syventyä ja eturinta täyttyä. Hyvä karva. Riittävästi kulmautuneet raajat. Edestä liikkuu kapeasti ja astuu ristiin, takaa kapea ja lyhyt sivuaskel. Häntä kaartuu ja koskettaa reittä. Palkintosija koosta.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

JUN H

Arvostelu: Koon ylärajalla, hyvän tyyppinen lyhytrunkoinen juniori. Purenta ok. Varsin hyvä pää. Hyvät silmät ja korvat. Kevyt runko. Luisu lantio. Häntä kiertyy liikkeessä voimakkaasti selälle. Niukasti kulmautunut etuosa, riittävät takana. Lyhyt rintakehä. Liikkeessä tulisi olla enemmän tasapainoa. Hyvä karvan laatu. Kapea takaa. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**IHKU GLADA PONKEN** ER11751/21 synt. 3.12.2020KOTKA KV (Kotkan ruusu) 18.6.2022, tuomari John Bond

NUO ERI NUK1 PU1 SA SERT VSP

Arvostelu: 18 months old. Bite is correct. Nice head. Earset correct. Nice dark eyes. Good muzzle. Markings are correct. Nice outline. Lovely angles in front and rear. In good condition. Movement and attitude is very good. Käsiteltävissä.

HEINOLA KR 21.8.2022, tuomari Maija Mäkinen

NUO H

Arvostelu: 20kk. Mittasuhteiltaan pitkä. Urosmainen pää jossa hyvä malli. Hyvä otsa ja silmät. Oikea purenta. Kevyet taittokorvat. Pysty lapa. Kyynärpäät saisivat tulla tiiviimmiksi. Tilava runko. Pitkä lanne. Kohtalaisesti kulmautunut takaa. Hyvä luusto ja käpälät. Hyvä häntä. Turkki ei parhaimmillaan. Liikkuu tasapainoisesti sivusta, löysästi edestä, hyvin takaa. Kiertää voimakkaasti häntäänsä liikkeessä. Käsiteltävissä

**IHKU I WANNA TALK ABOUT ME** ER59069/21 synt. 21.10.2021VALKEAKOSKI pentunäyttely 14.5.2022, tuomari Shaun Watson

PPEK2

Arvostelu: Good temperament. Good height. Happy dog on the table. Nice size. Nice drive behind. Would like to have better tailcarriage on the move. Earcarriage could be better. Good body length.

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

PEK1

Arvostelu: 8kk. Oikea tyyppi. Tasap. niukasti kulm. takaa. Sopiva tilavuus. Hyvä eturinta. Hieman ylä-asentoinen häntä. Liikkuu tasap. keskipitkällä askeleella. Oikea pään pituus. Kevyet korvat. Siniset silmät. Hyvä turkki.

PORI KV 30.7.2022, tuomari Kirsti Louhi

JUN EH JUK1

Arvostelu: Mittasuhteiltaan sopusuhtainen. Hyvä rintakehän muoto. Hyvät pään linjat. Oikea purenta. Ilmavat korvat. Hieman lyhyt olkavarsi. Voisi olla kulmautunut takaa paremmin. Hieman luisu lantio. Ylpeilee liikkeessä hännällään. Liikkuu takaa hieman kinnerahtaasti.

Käsiteltävissä.

NOKIA RN 13.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Mittasuhteiltaan oikea hyväluustoinen juniori jolla oikeat pään mittasuhteet. Hyvä vahva kuono. Kevyesti taittuvat korvat. Hyvä kaula. Hieman pehmeä selkä. Hieman pystyt lavat, muuten hyvin kulmautunut. Lupaava runko. Liikkuu hyvin takaa, epäyhtenäisesti edestä. Riittävä askelpituus. Käsiteltävissä.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN EH JUK2

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Hyvät mittasuhteet päässä, joskin korvat turhan ilmavat. Hyvä kaula. Niukasti kulmautunut edestä ja takaa. Riittävä raajaluuston vahvuus. Riittävä rintakehän pituus, joskin rungon tulee vielä kehittyä. Köyristää hieman lannetta. Liikkuu hyvin takaa, edestä hyvin leveästi. Sivuliikkeessä nostelee turhan paljon etujalkoja ja takatyöntö jää voimattomaksi. Hyvä karvanlaatu. Miellyttävä käytös.

Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN EH

Arvostelu: Vielä ilmava. Kokoon riittävä vahvuus. Hyvät pään linjat ja mittasuhteet. Oikeanmuotoiset silmät. Ilmavat korvat Runko saa vielä vahvistua. Saisi olla paremmin kulmautunut. Oikea-asentoinen häntä. Liikkuu leveästi edestä. Hyvä askelpituus. Ok karva

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK2 PU2 SA VARA-SERT

Arvostelu: 1v tyypiltään erin. nuori utos, jolla on sopivan vahva luusto. Rodunomaiset kulm. Hyvä ylälinja ja rungon pituus. Hyvä kaula, hieman leveäasentoiset korvat. Oikeat pään mittasuhteet. Leikkaava purenta. Hyvä turkin laatu. Liikkuu ja käyttäytyy hyvin.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK3

Arvostelu: 1v. Ihanne mittasuhteet. Ihanne koko. Kaunislinjainen pää. Erinom. korvat. Hyvä rintakehän muoto. Riittävä eturinta. Tasap. kulmautunut. Hieman jyrkkä lantio. Kokoon sopiva raajaluusto. Hyvä hännän kiinnitys. Hyvä turkki. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Masculine. Excellent type. Medium size. Well developed head. Strong muzzle. Good neck and topline. Enough angulations in front. Moves with good drive, little loose in front today. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK4

Arvostelu: 13 months. Good typical head. Correct ears. Nice expression. Nice temperament. Would like slightly longer neck. Well angulated. Good body. Enough forechest. Good feet. Excellent coat & colour. Moves a bit wide in front, ok topline, well set tail.

**IHKU IF YOU WERE MINE** ER59071/21 synt. 21.10.2021

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN EH JUK4

Arvostelu: Kokoon riittävä vahvuus ja mittasuhteet. Selvä sukupuolileima. Hyvät silmät. Ilmavat korvat. Suora selkä. Ikänsä mukaisesti runko vielä kesken kehityksen. Saisi olla paremmin kulmautunut edestä. Liikkuu löysästi edestä hyvällä askelpituudella sivusta. Ok karva. Miellyttävä käytös.

**IHKU IS IT REAL** ER59068/21 synt. 21.10.2021

HELSINKI pentunäyttely 22.5.2022, tuomari Harto Stockmari

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Oikea sukupuolileima. Hyvä pää. Hyvä kuono-osa. Etuosan ja eturinnan tulee kehittyä. Hyvä runko. Vähän jyrkkä lantio. Hyvin kulmautunut takaosa. Ikäisekseen tyypillinen karva. Liikkuu hyvin sivuilta, vähän ahtaasti takaa. Pehmeyttä selässä. Hyvä käytös.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN EH JUK3

Arvostelu: Turhan kookas. Sopiva vahvuus. Ilmavat korvat. Hyvä kaula ja selkä. Runko saa vielä vahvistua. Riittävästi kulmautunut edestä, sopivasti takaa. Hyvä askelpituus. Miellyttävä käytös.

**JUSTJOO CHRISTON KUNINKAANTEKIJÄ** ER48022/21 synt 7.7.2021

KUOPIO RN 11.6.2022, tuomari Päivi Eerola

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP VSP

Arvostelu: Tyyppi erinomai. Hyvä koko. Selvä sukupuolileima, hyvin edestä voim. takaa kulmautunut. Tyyp uros pää, voimakas otsapen, kuono-osa saisi olla täyt, mukava ilme, sopiva luusto, karvapeite ei parhaas kunnos, saisi olla karhempi. Ihana temperamentti, esintyy hyvin, ihana väri. Käsiteltävissä.

**JUSTJOO DAERON NUORI LOHIKÄÄRME** ER48014/21 synt. 10.7.2021TORNIO RN 9.4.2022, tuomari Markku Kipinä

PEK1

Arvostelu: Lupaava koko ja mittasuhteet. Sopiva luusto. Hieman luisu lantio. Riittävät kulmaukset. Lupaava karva. Lupaava pään muoto. Hyvät korvat ja purenta. Pyöreät silmät. Tarvitsee itsevarmuutta. Melko voimakkasti kiertyvä häntä. Luisusta lantiosta johtuen taka-askel jää rungon alle, vaatimattomaksi. Hyvä etu-askel.

TORNIO NORD 16.7.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN H

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Etuasentoiset lavat. Luisu lantio. Hyvä kallo ja korvat. Pyöreät silmät. Täyteläinen kuono, hyvä purenta. Turkki vaiheessa. Askellus saisi olla maatavoittavampaa. Vaatimaton rungon alle jäävä askel. Saisi käyttäytyä tasapainoisemmin. **JUSTJOO DURRAN JUMALTEN RIESA** ER48015/21 synt. 10.7.2021KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Tarvitsee kehätottumusta. Hyvät mittasuhteet. Hyvä koko. Hieno pään malli, hyvä ilme ja kuono. Erinomainen, jäntevä kaula. Riittävä eturinta. Rungon tarvitsee täyttyä. Hyvä jyrkkä lantio. Polvikulma voisi olla selvempi. Hieman ahdas takaa. Kepeä sivuaskel. Täytyy olla itsevarmempi ja helpommin käsiteltävissä.  **KELEMENKI UNTIL THE FLAMES LEAPED HIGH** PKR.WU.I-118120 synt. 20.5.2022

YPÄJÄ pentunäyttely 26.11.2022, tuomari Antti Nieminen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: Oikea tyyppi. Sopusuhtainen ja tasapainoinen. Sopiva luuston vahvuus ja rungon tilavuus. Hyvin kulmautunut edestä, toivon lisää polvikulmaa. Hyvä eturinta. Liikkuu hyvällä askeleella, pentumainen löysyys näkyy toki. Selkeä uroksen pää, jossa hyvät mittasuhteet ja linjat. Hyvä turkki ja väri.

**KING MAGIC JUNASSLAND** LV-54502/22 synt. 21.12.2021

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT NORD-SERT SERT JUN ROP ROP

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen, hyvän kokoinen juniori. Hyvä ylälinja, sopiva luusto, tasapainoiset kulmaukset. Pitkä rintakehä, riittävä volyymi. Hyväilmeinen pää, hyvät korvat, silmät ja purenta. Karva tulossa lupaavasti. Erinomaiset liikkeet.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK2 PU4 SA VARA-SERT

Arvostelu: Masculine, excellent type. Medium sized. Nice silhouette. Well developed head. Good expression. Nice neck and topline. Enough angulations in front. Strong bones. Moves with good reach. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK1 PU2 SA JUN-SERT SERT JUN ROP

Arvostelu: 11 months. Attractive young male. Measures in size. Correct & full bite. Lovely shape of head. Beautiful expression. Good ears. Very nice temperament. Moderate angulation in front, needs little more bend of stifle. Moderate reach & drive. Ok topline. Over all attractive youngster.

**LAPERKE POSITIVE VIBES** FI47201/21 synt. 20.7.2021VALKEAKOSKI RN 15.5.2022, tuomari Dina Korna

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-VSP VSP

Arvostelu: Strong and masculine on upper side of standard. Masculine head with strong muzzle, correct bite, little loose lip corners. Eyes could be darker, earset could be better. Strong topline, correct body proportions, well angulated. Excellent temperament, moves well.

Käsiteltävissä.

**LEGACY'S BOOM BOOM BOOM** EST02063/21 synt. 15.8.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

NUO ERI NUK1 PU1 SA ROP BIS-2

Arvostelu: Tiukka 46 cm. Tyylikäs. Erinomaiset rungon mittasuhteet ja raajaluusto. Komeapiirteinen urosmainen pää. Hyvä asentoiset hieman kookkaat korvat. Hyvä silmät, purenta ja alaleuka. Kaunis ylälinja. Erinomainen rintakehä, hyvä eturinta. Luonnon töpöhäntä. Oikeakarvanlaatu. Hyvin kulmautuneet raajat. Kevyet, joustavat, tehokkaat liikkeet. Ihana temperamentti.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

AVO ERI AVK1 PU1 SA NORD-SERT SERT ROP FI MVA RYP-3

Arvostelu: 2v erinom. tyyppinen ja vahvuinen uros. Mallikkaat rungon mittasuhteet ja vahvuus. Hyvä purenta. Pigmentti voisi olla täyteläisempi. Erinom. pään malli. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä eturinta ja rintakehän malli. Tiivis lanneosa. Oikea-asentoinen lantio. Liikkuu kuin unelma. Erinom. karvanlaatu. 46 cm Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

VAL ERI VAK2

Arvostelu: Kookas, vahvaluustoinen, maskuliininen uros. Hyvät rungon mittasuhteet, hyvin kulmautunut takaosa, lavat voisi olla viistommat. Erinomainen karva ja väritys. Hyvät päänlinjat, ilme ja purenta. Riittävän tasapainoinen askellus, hieman leveä edestä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

VAL ERI VAK2 PU3 SA

Arvostelu: Champion of excellent type. Up to size. Masculine head. Ears a bit big. Good stop and expression. Strong neck and topline. Good front. Powerful body. Moves with good reach. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: 2 years. Strong attractive male of lovely proportions & lovely silhouette. Measures in size. Correct & complete bite. Beautiful head, almond shape eyes. Well set ears, would prefer them a bit smaller. Graceful muscular neck. Correct body. Good forechest. Very well angulated. Excellent coat & colour. Excellent topline in movement, converges correctly in rear, slightly wide in front. Top quality dog overall.

**LESTER DE VEGAMESANA** LOE2619486 synt. 13.2.2022

TAMPERE pentunäyttely 16.7.2022, tuomari Olli Kokkonen

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: Erittäin lupaava 5kk urospentu, jolla on hyvä raajakorkeus ja luuston vahvuus. Hyvä ylä- ja alalinja. Tasapainoiset kulmaukset. Oikeat pään mittasuhteet. Sopiva otsapenger. Leikkaava purenta. Oikean muotoiset silmät. Hyvä väritys. Esitetään pentukarvassa. Liikkuu erittäin hyvin. Käyttäytyy rauhallisesti. Käsiteltävissä.

LAHTI pentunäyttely 30.7.2022, tuomari Maija Mäkinen

PPEK2 KP

Arvostelu: 5,5kk, reipas urospentu, jolla hyvät mittasuhteet. Hyvä pää, silmät ja korvat taittuneet hieman epätasaisesti. Kaunis kaula. Ikään sopivat runko. Ikään sopivat tasapainoiset kulmaukset. Hyvin kiinnittynyt häntä. Liikkuu pitkällä askeleella varsin hyvin edestä ja takaa. Turkki vaihtumassa eikä tänään aivan edukseen karvansa puolesta. Hyvä käytös.

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Koon ylärajalla. Hyvät mittasuhteet. Kaunis pää ja ilme. Purenta ok. Kevyehköt korvat. Hyvä ylälinja. Täyteläinen runko. Luisu lantio. Sopivat kulmat edessä ja takana. Tiivis karva. Kaunis väri. Kaunis askel. Häntä nousee reilusti selälle ajoittain.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7kk-ikäinen, mittasuhteiltaan erinomainen urospentu. Koon ylärajalla. Kauniit pään linjat. Purenta ok. Hyvä kuono. Kallo saa vielä leventyä. Hyvät korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Liikkuu joustavalla, eteenpäin vievällä askeleella, yhdensuuntaisesti edestä ja takaa. Lupaavanmallinen rintakehä, joka saa vielä täyttyä. Lupaava karvapeite.

KOTKA pentunäyttely 25.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Kokoon sopiva vahvuus, turhan pitkä runkoinen, pyöreät silmät, hyvä pään vahvuus, selvä sukupuolileima, suora selkä, oikeanmuotoinen rintakehä, riittävästi kulmautunut edestä, voimakkaammin takaa, pentukarvassa, hyvä askelpituus.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 8kk, eritt. lupaava urospentu, jolla hyvä rungon pituus ja raajakorkeus. Keskivahva luusto, hyvin kehittynyt runko. Tasap. kulma. Oikeailm. sopivan vahva pää. Hyvät korvat. Leikkaava purenta. Oikeanmuotoiset silmät. Hyvä turkin laatu. Punainen väritys. Liikkuu ja käyttäytyy hyvin.

LAHTI pentunäyttely 23.10.2022, tuomari Juha Putkonen

PEK1 KP

Arvostelu: 8 kk. Tasapainoisesti kehittynyt, hyvä luustoinen. Rungon mittasuhteiltaan oikea. Lupaava urosmainen pää. Hyvät korvat, silmät ja purenta. Hyvin kehittynyt rintakehä ja eturinta. Hyvä pentukarva ja väri. Riittävät mutta tasapainoiset kulmaukset. Hyvä hännänkiinnitys. Liikkuu riittävällä askelpituudella, takaliike jää liiaksi rungon alle.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Hyvin rakentunut pentu. Hyvä pää, oikea ilme. Hyvät mittasuhteet rungossa. Turkki tarvii vielä aikaa. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK4

Arvostelu: 9kk. Hyvät mittasuhteet. Ihanne koon ylärajalla. Hyvät pään linjat. Hyvät korvat. Pitkä loiva otsapenger. Sopivasti eturintaa. Oikeanmuotoinen tilava rintakehä. Hyvin kulmaut. takaa sopivasti edestä. Hyvä raajaluusto. Hyvä hännän kiinnitys. Yhdensuuntaiset edestakaisliikkeet. Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK4

Arvostelu: Vahvaluustoinen, lanneosaltaan hieman pitkä juniori, jonka eturinta saa täyttyä. Viistot lavat, riittävästi kulmautunut takaa. Liikkeessä selän päälle kaartuva häntä. Niukka otsapenger, hyvät korvat, silmät ja purenta. Lupaava karva. Riittävän tasapainoinen askellus.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI

Arvostelu: Excellent type up to size. Well developed head. Good eyes and ears. Strong neck and topline. Enough angulations in front. Strong bones. A bit long in loin. Moves with good reach. Should mature in body. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN EH

Arvostelu: 9 months Strong male. Measures in size. Correct bite. Needs more training to show bite. Would prefer bit more stop & underjaw. Good neck. Moderate an in front, needs a little more bend of stifle. Ok feet. Good colour. Needs more stable topline in movement. Tail is curved high on his back.

**LITTLE CHEEKY'S SURPRISE FOR MARVELOT** ER13758/22 synt. 6.4.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Noin 44 cm. Ihannekokoa kookkaampi. Hieman matalaraajaisen vaikutelman antava. Hyvä pään profiili. Hyvä kallo ja ruusukorvat. Pyöreät silmät. Hyvä kuono, purenta ja alaleuka. Hyvä pitkä rintakehä. Selkä hieman painunut. Ikäisekseen hyvä eturinta. Riittävästi kulmautunut edestä, hyvin takaa. Lihaksikkaat raajat. Oikealaatuinen karva. Hyvä hännän asento. Liikkuu riittävällä askelpituudella.

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

NUO EH NUK1

Arvostelu: Vahvaluustoinen, tasapainoinen, reippaasti esiintyvä juniori. Voimakas pää. Saksipurenta. Hyvät korvat. Lupaava eturinta. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Liikkuu sujuvasti hyvällä pituudella. Käsiteltävissä.

ALAVUS KR (Miljoonakoira) 11.6.2022, tuomari Jaana Kummala

JUN EH JUK2

Arvostelu: Keskikokoa kookkaampi jäntevässä kunnossa esiintyvä. Mittasuhteiltaan oikea juniori. Raajaluustoa voisi olla aavistuksen enemmän. Hyvä suora ylälinja. Hyvä vahva pää. Hieman pitkä lanneosa. Runko saa täytelöytyä. Riittävä askelmitta. Käsiteltävissä.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP VSP

Arvostelu: Correct head good pigmentation. Strong body in good balance. Correct angulations. Very nice in movement with lot of energy. Nice temperament.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN EH JUK2

Arvostelu: Kokoon riittävä vahvuus ja mittasuhteet. Korostuneet posket. Pyöreät silmät häiritsevät ilmettä. Hyvänkokoiset korvat, jotka saisivat asettua tiiviimmin kalloa vasten. Hyvä kaula. Ikäisekseen hyvin kehittynyt rintakehä. Riittävästi kulmautunut edestä. sopivasti takaa. Liikkeessä korkea-asentoinen häntä. Sopiva askelpituus. Hyvä karva.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

JUN EH JUK1

Arvostelu: 1,5-vuotias, koon ylärajoilla oleva uros. Maskuliininen pää. Purenta ok. Hyvä vahva kuono ja hyvä leveä kallo. Hyvät silmät ja korvat. Riittävä kaula. Lupaava eturinta. Hyvä rintakehän malli. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Kokoon sopiva luusto. Liikkuu sujuvasti edestä, hieman sidotut takaliikkeet. Erinomainen karvanlaatu. Tarvitsee vielä kehätottumusta ja varmuutta käsittelyyn.

**LOVELY LION AWAY FROM THE SUN**

TORNIO NORD 16.7.2022, tuomari Markku Kipinä

AVO EH AVK1

Arvostelu: Hyvät mittasuhteet. Koko alarajalta. Kevyehkö luusto, vankka runko. Hyvä ylälinja. Sukupuolileima voisi olla selvempi. Hyvät pään linjat, ilme ja purenta. Lavat saisivat olla viistommat. Riittävät takakulmaukset. Ei parhaassa karvassa tänään. Hyvä luonne. Askellus saisi olla tasapainoisempaa.

**LOVELY LION EXPLODIN BONBONS** ER44662/20 synt. 14.8.2020

PARIKKALA RN 14.5.2022, tuomari Leni Finne

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Ok mittasuhteet, melko kevyt luusto. Melko kevyt kuono-osa. Voimakas otsapenger. Pyöreyttä kallossa. Ok korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Riittävä eturinta. Niukat etukulmaukset. Oikea mallinen rintakehä. Hieman jyrkkä lantio. Ok takakulmaukset. Riittävä sukupuolileima. Riittävä askelpituus. Käsiteltävissä.

**LOVELY LION DROGON** ER15129/20 synt. 15.1.2020LAPPEENRANTA RN 13.8.2022, tuomari Päivi Eerola

AVO EH AVK1

Arvostelu: Tyyppi erittäin hyvä, koon ylärajalla. Selvä sukupuolileima. Urosmainen pää. Korvat voisivat olla enemmän samaa paria. Hieman etuasentoiset lavat. Antaa turhan ilmavan kokanais vaikutelman. Etuaskel nousee turhan korkeaksi. Hyvä syvä sininen väri. Turhan laineikas karvapeite. Ei oikein malta esiintyä edukseen. Saisi olla tiiviimpi edestä. Reipas käytös. **LUMENWEETI**  ER62816/21 synt. 3.11.2021

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PPEK3

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi. Hyvä suora ylälinja. Hieman pitkä lanneosa. Riittävä runko. Hieman niukka eturinta. Varsin hyvä pää. Hieman kookkaat korvat. Oikea ryhti. Normaalit kulmaukset. Vapaat liikkeet. Käsiteltävissä.

KUOPIO RN 11.6.2022, tuomari Päivi Eerola

PEK2

Arvostelu: Ihana temperamenttinen tässä kehitysvaiheessa koon ylärajalle, keskivahva luusto, hyvin ilmei urosmainen pää, suuret turhan raskaat korvat, keskipitkä kallo, vielä ilmava kok. vaikutelma. Marmorointi saisi olla yksivärisempi, hyvässä lihaksikkaassa kunnossa, esiintyy edukseen. Käsiteltävissä.

**MERRY PRINCESS CANDY FRUXO** SE20825/2022 synt. 2.2.2022

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7 mån. Bra storlek och modell. Bra skalle. Tillräckligt mark. kinder kunde haft starkare underkäke. Bra benstomme och fötter. Mkt bra nacke, kunde ha mera bredd mellan hasorna. Lovande päls. Mkt bra sidorörelser. Mkt lovande.

**MINIMARK BROOKLYN BRIDGE** EST-04322/20 synt. 20.3.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

AVO ERI AVK1 PU2 SA SERT

Arvostelu: Tiukka 46 cm. Erinomaiset rungon mittasuhteet. Hyvä luuston vahvuus. Selvä sukupuolileima. Hyvä kallo. Hieman kookkaat hyväasentoiset korvat. Pyöreät silmät. Riittävän täyteläinen kuono, hyvä purenta. Alaleuka saa vahvistua. Hyvä rintakehä. Riittävä eturinta. Hyvä karvanlaatu ja hännän asento. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu hyvällä askelpituudella.

**MOONBABY'S RADIOACTIVE** ER45418/19 synt. 27.9.2015

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

VAL ERI VAK1 PU1 SA CACIB ROP

Arvostelu: Erinomaista tyyppiä oleva sopivan voimakas uros. Viehättävä pään malli. Tyylikäs ylälinja. Tilava runko. Lanneosa voisi olla hitusen lyhyempi. Hyvä eturinta ja luusto. Vähän pysty lapa. Riittävästi kulmautunut takaa. Tasapainoiset liikkeet. Esiintyy arvokkaasti.

Käsiteltävissä

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

VAL ERI VAK1 PU1 SA VSP

Arvostelu: Hyvärunkoinen ja -luustoinen. Näyttävä uros, joka esiintyy ja esitetään hyvin. Sopivasti kulmautuneet raajat. Hyvät rungon linjat. Hyvä eturinta. Hyvä uroksen pää, jossa hyvä ilme. Saksipurenta. Käsiteltävissä.

SALO RN 8.5.2022, tuomari Leila Kärkäs

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Miellyttävä kokonaisuus. Kaunis pää ja ilme. Hyvin asettuneet korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Tasapainoiset hyvät kulmaukset. Hyvä rintakehä ja eturinta. Liikkuu riittävällä askelpituudella, edestä hieman leveä. Hyvä karva ja käytös. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV 14.5.2022, tuomari Kari Järvinen

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP RYP-4

Arvostelu: Hyvin rakentunut. Hyvä pää. Vahva runko ja luusto. Riittävät kulmaukset. Hyvä turkki. Liikkuu hyvin.

TORNIO NORD 16.7.2022, tuomari Markku Kipinä

VAL ERI VAK1 PU2 SA NORD VARA-SERT

Arvostelu: Vahvaluustoinen, vankkarunkoinen uros. Erinomainen tyyppi. Hyvät pään linjat, ilme ja purenta. Karva ok. Tasapainoiset riittävät kulmaukset. Liikkuu hyvällä taka-askeleella, hieman epätasapainoinen etuaskel.

PORI KV 30.7.2022, tuomari Kirsti Louhi

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Erinomaista tyyppiä oleva uros, jolla kauniit mittasuhteet. Hyvä pää. Oikea purenta. Hyvin asettuneet korvat. Kaunis kaula ja ylälinja. Erinomainen rintakehä. Tasapainoiset kulmaukset. Sujuvat yhdensuuntaiset liikkeet.

TURKU KR (Elonäyttely) 13.8.2022, tuomari Kirsi Tevalin

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen, hyvin kaunis uros. Sopiva rungon pituus. Erinomainen raajaluusto. Riittävä raajakorkeus. Kauniit pään linjat, hyvä ilme. Hyvin kulmautunut. Erinomaiset liikkeet. Hyvä väritys.

KOUVOLA KR 20.8.2022, tuomari Marianne Holm Larnemaa

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: 6 vuotias. Upealinjainen, urosmainen. Vahva, tilava kokonaisuus. Hieno pää. Kauniit mantelisilmät. Erinomainen vahva kuono. Erinomainen kaula. Hyvin kehittynyt oikeamuotoinen rintakehä. Tyypilliset raajat, luusto ja kulmaukset. Oikea karva. Hieman huolimaton tänään etuliikkeissään, muuten vaivaton. Käsiteltävissä.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

VAL ERI VAK1 SA ROP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi ja koko ja mittasuhteet. Vankka, tiivisrakenteinen valio. Oikeat mittasuhteet. Erinomainen pää. Oikea ilme. Hyvä purenta. Hyvät silmät, korvat. Erinomainen ylälinja. Tasapainoisesti kulmautunut. Vahva runko ja luusto. Hyvä karvan laatu ja kunto. Liikkuu hyvällä askeleella, mutta voisi tänään liikkua tehokkaammin. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

VAL ERI VAK1 PU1 SA VSP

Arvostelu: 7v. Tyyppi erinom. Hyvät mittasuhteet. Hyvä koko. Selässä hieman pehmeyttä liikkeessä. Kaunislinjainen pää. Vahva alaleuka. Hyvä korvien kiinnitys. Sopivasti eturintaa. Erinom. tilava rintakehä. Hyvä raajaluusto ja käpälät. Hieman suorat olkavarret. Etuliikkeet voisivat olla vakaammat. Sivuliikkeissä hyvä tahdikas askel. Hyvä turkki. Käsiteltävissä.

**NORDIC NINJA'S BE AN ITZY BITZY SPIDER** ER29973/21 synt. 14.4.2021VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

JUN H

Arvostelu: Vielä kovin kevyt, ilmava, melko lyhytrunkoinen uros, jolla ihana vilkas temperamentti. Hieman kevyt uroksen pää. Korkea-asentoiset kevyet korvat. Hyvä kaula, tiivis selkä. Jyrkkä lantio ja häntä nousee liikkeessä. Raajaluustoa voisi olla enemmän. Liikkuu kevyesti ja vaivattomasti riittävällä askelpituudella, ok väri. Riittävä karva.

Käsiteltävissä.

**PANCAKE AT MAKEMAGIC DEL MOLINO DEL** SE28521/2021 synt. 12.8.2020

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

AVO ERI AVK1 PU1 SA SERT VSP FI MVA

Arvostelu: Utm typ väl könspräglad. Mkt bra huvud och bra kinder och stark underkäke. Välkroppad. Utm stomme och fötter. Breda lår. Mkt bra päls. Effektiva rörelser. Käsiteltävissä

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

VAL ERI VAK1 PU2 SA NORD-VARA-SERT

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Vahva luusto, pitkä rintakehä. Hyvä ylälinja, tasapainoiset, riittävät kulmaukset, riittävä eturinta. Hyväilmeinen, maskuliininen pää, vahva purenta. Hyvä karva. Kiva luonne. Tasapainoinen, riittävä askellus.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

VAL ERI VAK1 PU2 SA NORD-VARA-SERT

Arvostelu: Champion, excellent type and size. Well developed head. Good expression. Nice ears. Strong neck and topline. Good front. Strong bones. Moves with good reach. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

**PITMYWITS IT'S NOT UNUSUAL** ER49561/21 synt. 8.8.2021

LUUMÄKI RN 6.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Sopivan kokoinen, hieman kevytluustoinen nuori uros, jolla riittävän selkeä sukupuolileima, hyvät pään mittasuhteet, kevyesti taittuvat korvat, hyvät silmät, hyvä kaula, suora selkä, tiivis runko, liikkuu hyvin sivulta, vielä melko huolimaton etuliike, astuu ajoittain ristiin, hyvä karvanlaatu. Käsiteltävissä.

**PNP SPARKELLY'S LITTLE BUT SPICY** ER62366/21 synt. 30.12.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN T

Arvostelu: Noin 37,5 cm. Ihannekokoa pienempi. Kevytluustoinen. Rungon mittasuhteilta voisi olla pidempi. Sukupuolileima voisi olla selvempi ja pää voimakkaampi. Korvat saisi asettua paremmin. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Riittävän täyteläinen runko ja eturinta. Karva ei parhaassa kunnossa. Pohjavilla irtoamassa. Riittävästi kulmautuneet raajat. Hyvä hännän kiinnitys. Liikkuu lyhyellä töpöttävällä askeleella.

**PROMISEHILL POP THE CHAMPAGNE** FI51172/21 synt. 8.8.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Unto Timonen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Kookkaanpuoleinen urospentu. Hyväpiirteinen pää. Ikäisekseen hyvin muotoutunut etuosa. Hyvät raajat ja käpälät. Erinomainen runko. Hyvä ylälinja. Takaliike voisi olla hieman ponnekkaampi. Hyvä karva.

HAMINA KR 14.5.2022, tuomari Maritha Östlund-Holmsten

JUN EH JUK2

Arvostelu: 9 months old. Strong male 45,5 cm. Excellent proportion. I would prefer him a little bit stronger condition. Maybe he has too close the freezer. Strong head. Lovely expression. Good bite. Strong bone. Excellent angles. Fantastic mover. Good coat. Rather high tail.

KOUVOLA KR 20.8.2022, tuomari Marianne Holm Larnemaa

JUN ERI JUK1 PU2 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP

Arvostelu: 1v urosmainen, hyvät mittasuhteet. Riittävä luusto. Erinomainen päänmuoto ja -vahvuus. Hyvä kuono ja purenta. Mantelisilmät. Hyvät korvat. Lapa voisi olla viistompi, kaula hieman pidempi. Riittävä eturinta ja oikea rintakehän muoto. Hyvä karva. Liikkuu vaivatta. Käsiteltävissä.

**RAMSTEIN DES COSTYS DU TOMBERG** LOF7486/462 synt. 24.1.2020ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

AVO EH AVK2

Arvostelu: Fin i typen. Mkt bra huvud m bra underkäke och välmark kind. Utm benstomme, vrider in sina framtassar. Fina prop, vrider ut haserna och rör sig hjulbent bakifrån. Utm päls. Humöret ligger kvar hemma. Käsiteltävissä. **RISING AT DAWN DE LA TRIBU DE SUNKA** ER58954/20 21.8.2020UUSIKAARLEPYY RN 11.6.2022, tuomari Maret Kärdi

NUO EH NUK1

Arvostelu: Oikeantyyppinen -kokoinen ja sopusuhtainen uros. Hyvä raajaluusto ja kulmaukset. Ilmettä häiritsee tilapäinen epävarmuus. Korrekti pää ja korvat. Hieman lyhyt kaula, tukeva yläosa. Sopiva hännän asento. Epävarmuus ja luottamuksen puute häiritsee myös liikkeitä. Lupaava kokonaisuus, tarvitsee kehätottumusta ja myönteisiä kokemuksia. Hyvin esitetty. Käsiteltävissä.

KURIKKA RN 13.8.2022, tuomari Leni Finne

NUO ERI NUK1 PU1 SA SERT ROP

Arvostelu: Ok mittasuhteet. Sopiva luusto. Oikea mallinen pää. Hyvät silmät ja korvat. Niukahkot etukulmaukset, eturinta niukahko. Oikeamallinen rintakehä. Ok takaosa. Oikea askelpituus. Tasapainoiset liikkeet.

**SANGFROID DES MERVEILLES D'ILONA** FI55257/21 synt. 6.2.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN H

Arvostelu: 46 cm. Kookas. Vahvarakenteinen. Hyvät rungon mittasuhteet. Vahvapiirteinen urosmainen pää. Hyvä korvien asento. Pyöreät tummat silmät. Hyvä purenta. Tilava runko. Hyvä eturinta. Vahvat reidet. Lavat saisi olla viistommat. Riittävän viisto olkavarsi ja takaraajojen kulmaukset. Hyvä karvanlaatu. Sirpinmuotoinen häntä. Liikkuu lyhyellä töpöttävällä askeleella, takaraajojen liike jää rungon alle.

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Koon ylärajoilla. Olemukseltaan hieman raskas. Pyöristynyt kallo. Hieman lyhyt kuono-osa. Hieman pyöreät silmät. Hyvä kaula ja ylälinja. Vahva runko ja järeä luusto. Pystyasentoinen häntä myös seistessä. Niukat takakulmaukset. Takaliike saisi olla tehokkaampi.

**SIIMLINE'S MR BOOMBASTIC** EST-05635/21 synt. 16.10.2021HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN ERI JUK1 PU2 SA JUN-SERT NORD VARA-SERT VARA-SERT JUN VSP

Arvostelu: 11kk vanha erinom. tyyppinen junioriuros, jolla rodunomaiset rungon mittasuhteet. Hyvä purenta ja pigmentti. Vielä kapealinjainen pää, jossa oikeat mittasuhteet. Kookkaat korvat. Erinom. kaulan pituus ja etukulmaukset. Runko saa vielä täyttyä. Hyvä rintakehän pituus. Tiivis ylälinja. Hyvät takakulmaukset. Liikkuu erinom. sivuaskeleella, vaivattomasti edestä. Erinom. karvanlaatu. 44 cm Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK2 PU3 SA VARA-SERT

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet, sopiva luusto. Tilava rintakehä. Hieman voimakkaammin kulmautunut takaa, viistot lavat. Hyvä ylälinja. Riittävä kallo, hyvä purenta. Hyvät korvat, pyöreähköt silmät. Hyvä karvanlaatu ja väritys. Tasapainoinen hyvä askellus.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT NORD-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Masculine, excellent type, up to size. Well developed head. Correct stop, eyes and ears. Shoulder placement could improve. Enough angulation in front. Strong topline and bones. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK2 PU4 SA VARA-SERT

Arvostelu: 13 months. Nice temperament. Measures in size. Correct & full bite. Prefer bit more underjaw & more parallel planes of head. Ears a bit large & heavy. Nice temperament. Excellent neck. Good body. Nice forechest. Correct strong loin. Well angulated. Beautiful rich colour, good coat. Nice free mover. Would like a bit more muscle tone. **SIIMLINE'S YOU GIVE ME SHIVERS** EST-00306/22 synt. 1.12.2021

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: Kompakti. Mittasuhteiltaan varsin lupaava. Hyvä suora ylälinja, runko saa täytelöityä. Hyvä pää, tässä iässä pysty olkavarsi. Rodulle tyypillinen tapa liikkua. Pentukarvassa. Käsiteltävissä.

VALKEAKOSKI pentunäyttely 14.5.2022, tuomari Shaun Watson

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: Excellent for height. Correct as a miniature. Nice bone and feet. Moves well and with confidence for age. Nice forechest. Correct in head. Excellent topline and tailcarriage on the move. Käsiteltävissä.

HAUSJÄRVI pentunäyttely 26.5.2022, tuomari Marja Talvitie

PPEK1 KP ROP RYP-3

Arvostelu: kaunislinjainen. sopivan kokoinen. edestä vielä löysästi liikkuva. hyvä pää. hieman kookkaat korvat. hyvä kaula ja ylälinja. täystöpö. pysty olkavarsi. erinomaiset takakulmaukset. hyvä väri.

LAHTI pentunäyttely 30.7.2022, tuomari Maija Mäkinen

PEK1 KP

Arvostelu: 7kk, hyvät mittasuhteet ja ylälinja. Kevytpiirteinen pää, jossa pitkä loiva otsapenger. Kuono-osan tulisi olla voimakkaampi. Hyvät korvat, silmät ja purenta. Alaleuka saa vahvistua. Hyvä kaula, tiivis runko. Hyvät kulmaukset, sopiva luusto. Hyvä lantio ja töpön kiinnitys. Pehmeä pentukarva. Vauhdikkaat tehokkaat liikkeet. Hyvä käytös joskin esiintyy hieman levottomasti.

LUUMÄKI RN 6.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Tyypiltään ja mittasuhteiltaan erinomainen ryhdikäs urospentu, hyvä pään malli, miellyttävä ilme, kaunis kaula, erinomainen ylälinja, hyvä runko ja kulmaukset, sujuvat maatavoittavat liikkeet, kaunis karva. Käsiteltävissä.

TURKU KR (Elonäyttely) 13.8.2022, tuomari Kirsi Tevalin

PEK1 KP PENTU-ROP

Arvostelu: Reipas ryhdikäs pentu, jolla hyvät rungon ääriviivat. Hyvä pää ja ilme. Luustoltaan keskivahva, normaalit kulmaukset. Erittäin hyvät sivuliikkeet, takaliike hieman leveä. Hyvin tasapainoinen kokonaisuus.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Varsin kookas mutta tyypiltään ja mittasuhteiltaan oikea uros. Purenta ok. Varsin lupaava. Hyvät silmät, korvat, ilme. Tyypillinen ylälinja. Voimakkaammin kulmautunut takaa kuin edestä. Sopiva runko ikäisekseen. Hyvä karva. Liikkuu hyvällä askeleella, löysästi edestä. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN ERI JUK2 PU3 SA

Arvostelu: 9kk vanha erinom. tyyppinen uros. Hyvät rungon mittasuhteet. Hyvä purenta ja pigmentti. Otsapenger voisi olla merkitympi ja pää saa kauttaaltaan vahvistua. Hieman pysty olkavarsi. Hyvä luuston vahvuus. Vielä kevyt eturinta ja rintakehä saa täyttyä. Tiivis ylälinja. Hyvät takakulmaukset. Liikkuu erinomaisella askelpituudella, vielä löysästi edestä. Hyvä karvanlaatu. 45 cm Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Kokoon sopiva vahvuus. Oikeat mittasuhteet. Kallo saa vielä vahvistua. Hyvät silmät. Riittävä alaleuan vahvuus. Hyvä kaula ja selkä. Oikea rungon malli, joka saa vielä vahvistua. Riittävästi kulmautunut edestä, paremmin takaa. Vielä pentukarvaa. Liikkuu iästään huolimatta vakaasti ja tasapainoisesti hyvällä askelpituudella.

JYVÄSKYLÄ RN 11.9.2022, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK2 PU2 SA SERT

Arvostelu: Sopivan kokoinen, mittasuuhteiltaan miellyttävä varsin pentumainen juniori. Sopiva raajaluusto. Oikea pään malli, joskin otsapengertä saisi olla enemmän. Kaunnit silmät. Oikein asettuneet hieman kookkaat korvat. Väriin sopiva pgmentti. Ikäisekseen hyvä eturinta. Oikea rungon malli ja rintakehän syvyys, mutta rintakehän pitäisi olla pidempi. Kulmaukset tasapainossa. Kaunis kaula ja ylälinja. Liikkuu takaa hyvin, edestä hieman löysin kyynärin. Erinomainen sujuva sivuliike. Oikeanlaatuinen karvapeite tulossa. Tänään ei parhaassa karvassa. Miellyttävä käytös.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

JUN ERI JUK2 PU2 SA NORD VARA-SERT

Arvostelu: Erittäin hyvin liikkuva nuori uros. Hyvin kulm. raajat. Riittävä runko. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK2 PU4 SA JUN-SERT

Arvostelu: 11. Nuori uros. Hyvät mittasuhteet. Ei tänään täydessä turkissa. Hyvä koko. Oikealinjainen pää saa vahvistua. Kevyt alaleuka. Hyvä eturinta ja rintakehä. Kauniisti kulmautunut takaa, riittävästi edestä. Hyvä raajaluusto. Liikkuu joka suhteessa hyvin. Hyvä karva. Käsiteltävissä

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN EH

Arvostelu: Hyvä koko. Sopiva luusto. Voimakkaat takakulmaukset, avoimesti kulmautunut edestä. Rintakehä voisi olla pidempi. Riittävä kallo. Pyöreähköt silmät, vahva hyvä purenta. Lupaava karva. Askellus voisi olla tasapainoisempaa ja varmempaa.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK4

Arvostelu: Masculine. Well developed for age. Well developed head. Strong in muzzle. Good neck and topline. Enough angulation in front. Strong bones. Well angulated rear. Moves with good reach, a bit loose in front. Coat in development. Nice temperament. Käsiteltävissä.

**SILVER DREAM MINI'S HIT THE JACKPOT** MET.MAS.68/20 synt. 16.9.2020

KAJAANI (KAINUU) KV 2.4.2022, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

NUO H

Arvostelu: yleisvaikutelmaltaan pitkälinjainen uros jolle toivoisin kokonaisuudessaan paremmat rungon mittasuhteet, riittävä kallo-osan leveys, kookkaat korvat, hieman kevyt kuono-osa silmien alta, hyvä vahva kaula, selvä säkä, riittävästi kulmautunut edestä, taipumusta kääntää hieman eturaajojaan ulospäin, kaunis karvapeite, hyvä hännän kiinnitys, hieman lyhyt ja "hosuva" eturaajojen liike, innokas käytös

TORNIO RN 9.4.2022, tuomari Markku Kipinä

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Hyvä koko. Hieman pitkä lanne. Voimakkaammin kulmautunut takaa. Lavat voisivat olla viistommat. Pitkä rintakehä. Hyvä eturinta. Riittävän maskuliininen pää. Melko raskaat korvat. Hyvät silmät ja purenta. Kiva luonne. Hyvä karva. Askellus saa tasapainottua ja etuosa kiinteytyä.

OULU NORD 7.5.2022, tuomari Pekka Nykyri

NUO ERI NUK1 PU1 SA NORD-SERT ROP

Arvostelu: Keskikokoinen, keskivoimakas, hyvinrakenteinen nuori uros, jolla hyvä pää ja purenta. Suora selkä ja hyvä lantio. Hyvin kulmautunut edestä ja takaa. Hyvät liikkeet.

Käsiteltävissä.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Hyvänkokoinen, maskuliininen uros, jolla voisi olla hieman lyhyempi lanne. Hyvä pään malli, kauniit silmät, oikein kiinnittyneet hieman kookkaat korvat. Hyvä kaula, hyvä eturinta, tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu hyvin sivulta ja takaa, etuaskel voisi olla yhdensuuntaisempi. Oikea karvanlaatu

**SILVER DREAM MINI'S JUST A DREAM** MET.MAS.83/21 synt. 2.4.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN EH

Arvostelu: 43 cm. Hyvän kokoinen. Oikeat rungon mittasuhteet. Hyvä luuston vahvuus. Riittävä sukupuolileima. Hyvät ruusukorvat. Ikäisekseen hyvä kallo. Hyvä silmien muoto. Hieman kevyt kuono, epätasainen purenta. Alaleuka saa vahvistua. Ikäisekseen hyvä rintakehä, hyvä eturinta. Karva vaihtumassa. Hyvä hännän asento. Kääntää takakäpäliään sisäänpäin, takaliike länkisäärinen, etuliikkeessä epävakautta. Lyhyt sivuaskel. Seisessä selkälinja laskee.

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Tasapainoinen, hyväluustoinen. Hyvät rungon mittasuhteet. Lupaava eturinta. Sopivasti kulmautuneet raajat. Hyvä karva ja väritys. Liikkeissä vielä löysyyttä. Käsiteltävissä

VALKEAKOSKI RN 15.5.2022, tuomari Dina Korna

JUN ERI JUK2 PU2 SA VARA-SERT

Arvostelu: Nice type, standard size, strong enough. Correct lines and proportions of head except underjaw could be stronger. Correct bite, eyes and ears. Nice topline, enough developed ribcage, well angulated, excellent temperament, slightly turns hocks out when moving. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Uros jolla hyvä pää. Toivoisin enemmän kaulaa, häntä voisi olla kiinnittynyt korkeammalle. Riittävä luusto. Liikkuu hiukan epävakaasti takaa. Seistessä hyvä kokonaisuus. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

NUO ERI NUK1 PU2 SA SERT

Arvostelu: 1v 8kk. Tyyppi erinom. Oikeat mittasuhteet. Ihanne koko. Oikealinjainen pää. Hyvät korvat. Erinom. eturinta. Tilava rintakehä. Hieman lyhyt rintalasta. Hyvin kulmautunut edestä ja takaa. Hyvä raajaluusto. Kintereet saavat vahvistua. Tasap. tahdikkaat liikkeet. Hyvä turkki ja häntä. Käsiteltävissä.

**SOLAR STYLE JIM BEAM** FI18866/22 synt. 24.12.2021SIIKAJOKI pentunäyttely 20.8.2022, tuomari Marjo Järventölä

PEK1 KP ROP RYP-3

Arvostelu: Hyvin tasapainoisesti kasvanut urospentu, jolla oikea tyyppi ja mittasuhteet. Oikea pään malli. Miellyttävä ilme. Kaunis ylälinja. Iänmukainen runko. Takaa voimakkaammin kulmautunut kuin edestä. Erinomainen sivuliike. Etuliikkeen tulee vakiintua. Lupaava karva ja kaunis väri. Esiintyy ja esitetään mallikkaasti. Viehättävä käytös.

OULU KR 4.9.2022, tuomari Anita Al-Bachy

PEK 1 KP ROP

Arvostelu: Oikeat mittasuhteet. Hyvä purenta. Oikeat päänlinjat. Erinomainen kallo ja kuono-osa. Hyvät korvat. Erinomainen kaula ja ylälinja. Hyvä runko, raajaluusto ja kulmaukset. Tiiviit käpälät. Hyvä häntä. Liikkuu erinomaisella askelmitalla, yhdensuuntaisesti edestä ja takaa. Lupaava.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN SERT SERT JUN-VSP VSP

Arvostelu: 10kk tyypiltään erin. hyvin kehittynyt uros, jolla oikeat rungon mittasuhteet. Sopiva luuston vahvuus. Tasap. kulm. Oikeat pään mittasuhteet. Vaal. ruskeat silmät. Leikkaava purenta. Oikea turkinlaatu. Punainen väritys. Liikkuu tasap. ja käyttäytyy rauhallisesti. **SPARKLING BLUE DIAMOND DE L'UNIVERS D'EVINE** LOF10689 synt. 5.6.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Noin 46 cm. Koon ylärajalla. Rungon mittasuhteiltaan hieman pitkä. Vahva luusto. Vahvapiirteinen urosmainen pää. Hyvät korvat, pyöreät silmät. Hyvä purenta ja leuat. Hyvä pitkä rintakehä ja eturinta. Lanne saisi olla lyhyempi. Lyhyt pysty olkavarsi. Hyvin kulmautunut takaa. Oikealaatuinen karva. Luonnon töpöhäntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella.

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

JUN ERI JUK1 PU3 SA VARA-SERT JUN-SERT JUN ROP

Arvostelu: Voimakas tyypiltään erinomainen uros, joka ei saa kasvaa enää. Oikeailmeinen vahvapiirteinen pää. Hyvä ylälinja ja runko. Vankka luusto. Saisi kulmautua kauttaltaan hivenen voimakkaammin. Tasapainoiset liikkeet, riittävä askelpituus. Käsiteltävissä

KAJAANI (KAINUU) KV 2.4.2022, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

JUN EH JUK1

Arvostelu: kookas, lanneosaltaan pitkä uros, selvä sukupuolileima, hieman raskaat korvat, hyvä kallo-osa, hyvä kuono-osan pituus joka saisi olla täyteläisempi silmien alta, vahva kaula, toivoisin viistomman olkavarren, vahva raajaluusto, kaunis karvapeite, liikkuu yhdensuuntaisesti takaa hieman ulkokierteisesti edestä, hieman usjosteleva käytös kehätilanteessa

TORNIO RN 9.4.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK1 PU1 SA SERT JUN-SERT ROP JUN-ROP

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen juniori, koon ylärajalla. Vahva luusto ja pitkä rintakehä. hyvä ylälinja. Tasapainoiset hyvät kulmaukset. Maskuliininen, hyväilmeinen ja linjainen pää. Hyvät korvat, silmät ja purenta. Kiva luonne. Karva lupaava. Tasapainoinen askellus.

PELLO RN 23.4.2022, tuomari Anita Al-Bachy

JUN ERI JUK1 PU1 SA SERT JUN-SERT ROP JUN-ROP JMVA

Arvostelu: Kookas, vahva erinomaisen sukupuolileiman omaava juniori, hyvä kallo ja kuono-osa, erinomaiset korvat, hyvä kaula, tiivis ylälinja, erinomainen runko, kauniisti kulmautuneet hyväluustoiset raajat, tiiviit käpälät, kauniisti marmoroitunut, yhdensuuntaiset maatavoittavat liikkeet.

OULU NORD 7.5.2022, tuomari Pekka Nykyri

JUN EH JUK1

Arvostelu: Keskikokoinen. Keskivoimakas, hyvin rakentunut junioriuros. Hyvä pää. Oikea-asentoiset korvat. Suora selkä. Lyhyt, pysty olkavarsi ja hyvät takakulmaukset. Olkavarressa löysyyttä. Suorat liikkeet takaa, etuaskel saisi olla avarampi.

Käsiteltävissä.

TORNIO NORD 16.7.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT NORD SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen, vankkarunoinen, vahvaluustoinen, tasapainoisesti kulmautunut juniori. Hyvä ylälinja. Hyvä karva. Maskuliininen, hyvälinjainen pää. Vahva purenta. Hyvät korvat ja silmät. Miellyttävä luonne. Hyvä väritys. Vaivaton hyvä askellus.

KALAJOKI NORD 23.7.2022, tuomari Hannele Jokisilta

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT NORD SERT JUN ROP ROP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi. Koon ylärajoilla, mutta mitoissa. Vankka maskuliininen pää, jossa hyvä malli. Tasapainoiset, riittävät kulmaukset. Vahva luusto, hyvä runko. Hyvä karva ja väritys. Luonnon töpö. Erinomainen luonne. Vielä hieman avoimet kyynärpäät. Riittävän vetävät ja tehokkaat liikkeet.

KALAJOKI KV 24.7.2022, tuomari Laurent Heinesche

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-ROP ROP

Arvostelu: nice typical outline with correct proportions, masculine head, nice skull, excellent ear set and carriage, good front for this age, excellent topline with nice proportions, good ribcage, good rear angulations, excellent tailset, nice typical coat texture in summer condition, a bit narrow behind, elbow out in front, good side movement, abit stiff behind

OULU KR 4.9.2022, tuomari Anita Al-Bachy

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-ROP ROP

Arvostelu: Erinomaiset mittasuhteet ja vahvuus. Hyvä kallo ja kuono-osa. Hyvämuotoiset silmät. Hyväasentoiset korvat. Hyvä pigmentti. Hyvä kaula, tiivis selkä. Erinomainen rintakehän pituus, muoto ja syvyys. Oikea hännään kiinnitys, töpöhäntä. Kauniisti kulmautuneet raajat, erinomainen luusto. Tiiviit käpälät. Liikkuu erinomaisella askelmitalla. Kaunis väritys, BM.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Melko järeäluustoinen, hyvän kokoinen juniori, pitkähkö lanne. Tasapainoiset hyvät kulmaukset. Maskuliininen, vahvakalloinen pää, hyvät korvat, vahva purenta, pyöreähköt silmät. Hyvä karva ja väritys. Hyvä sivuliike, hieman leveä edestä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN EH

Arvostelu: Powerful male, very good type. Gives heavy impression. Way up to size. Masculine a bit heavy strong head. Strong neck and topline. Good angulation in front. Strong bones. Moves with good reach. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

**SUPERMAN OF AMERICAN MADNESS** ER38105/21 synt. 28.3.2021RUOVESI RN 14.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Hyvä runkoinen ja luustoinen, selvän sukupuolileiman omaava uros, jolla hyvät mittasuhteet. Hyvä kallo-osan leveys ja kuono-osan vahvuus. Hyvät korvat. Oikealaatuinen karvapeite. Liikkuu kovin leveästi takaa. Herkästi peitsaa. Sivuliikkeessä tulisi olla enemmän ulottuvuutta. Korkealla kannettu häntä. Tänään herkästi rähisee kehässä **UJO** ER16114/20 synt. 7.1.2020

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

AVO EH AVK1

Arvostelu: 2,5v keskikokoinen, vahvaluinen, riittävä tilavuus, niukasti kulm. aavistuksen kapea edestä. Hieman köyristyvä selkä, hieman ylöskiinnittynyt häntä, liikkuu keskipitkällä askeleella. Liikkeessä yläasentoinen häntä. Rodunomainen ilme. Hyväasentoiset korvat. Oikea karvanlaatu.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

AVO EH AVK1

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Komeailmeinen pää. Hyvä kaula . Niukasti kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Rintakehä tulisi olla pidempi ja lanne lyhyempi. Erinomainen leveä reisi. Liikkuu yhdensuuntaisesti edestä ja takaa. Sivuliikkeessä etuaskel tulee ulottua pidemmälle ja takatyöntö voimakkaampi. Hyvä karvanlaatu. Miellyttävä iloinen reipas käytös. Käsiteltävissä.

**VEJAVAIKIS EVERESTAS** LSVKMAS003722 synt. 11.2.2022

LAHTI pentunäyttely 30.7.2022, tuomari Maija Mäkinen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: 6kk, maskuliininen isokoinen pentu, joka ei saa enää kasvaa. Hyvä ylälinja saa tiivistyä rungoltaan. Hyvä pää, isot raskaat korvat. Hyvät silmät ja purenta. Hyvä kaula ja runko. Hyvät kulmaukset. Hyvä luusto ja käpälät. Hyvä lantio ja häntä. Lupaava turkki. Liikkuu erittäin hyvin, pitkä tehokas askel. Hyvät etuliikkeet. Hyvä käytös.

**VIKING LIFE ENERGY** SE14513/2022 synt. 8.7.2020ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

AVO ERI AVK2 PU2 SA VARA-SERT

Arvostelu: Bra i modellen. Bra uttryck stark underkäke men kunde haft mer markerade kinder. Bra benstomme, fötter, prop kunde haft lite mer massa. För dagen lättklädd. Rör sig m mkt energi. Käsiteltävissä. **VILKAS** ER16111/20 synt. 7.1.2020

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet, kevyehkö luusto. Riittävä runko, eturinta voisi olla täydempi, hyvä ylälinja. Häntä ok. Hyvät päänlinjat, ilme ja purenta. Ei parhaassa karvassa. Kiva luonne. Riittävä sivuliike, kapeahko edestä. Sukupuolileima saisi olla selvempi.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

AVO ERI AVK1 SA

Arvostelu: Masculine male. Excellent type and size. Well developed head. Ears a bit big. Strong neck and topline. Enough angulation in front. Moves with enough reach. Very good coat colour. Excellent temperament. Käsiteltävissä.

**VON SCHNEELAND MARCELO** ER43864/21 synt. 21.6.2021

TAMPERE NORD (Werraton Wappu) 30.4.2022, tuomari Svein Helgesen

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT NORD-SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Excellent type and balance. Excellent head, earset and expression. Very good neck and topline. Very good chest. Body can get more volume. Very good coat quality for the age. Free mover.

HAMINA KR 14.5.2022, tuomari Maritha Östlund-Holmsten

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: 9 months old. Size 44,5 cm.Typical male. Nice proportion. excellent head. Lovely expression. Strong bite and teeth. Good body confirmation for age. excellent bone. Well angulated. Moves well all over. A bit high tail. Good coat and quality in it.

HÄMEENLINNA KR 11.6.2022, tuomari Frances Smith

JUN EH JUK1

Arvostelu: 10 month old dog, masculine, needs more training. eyes are little big. correct bite, need more fore chest and a bit more rib gage for age. a little long in loin. correct coat. correct markings. enough movement coming and going, enough movement on side. correct tail. good temperament.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN EH JUK3

Arvostelu: 14kk vanha uros. Hyvä purenta, oikeat pään mittasuhteet, saa silmien alta vielä täyttyä. Hyvin asettuneet korvat. Erinom. etukulmaukset. Hyvä luusto. Kevyt ja kapea rintakehä. Hyvä ylälinja. Sivuaskeleessa riittävä pituus mutta rungon kapeudesta johtuva liikerata turhan kapea. Hyvä karvanlaatu. 44,5 cm Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN EH  
Arvostelu: Kokoon riittävä vahvuus. Hieman pitkärunkoinen. Hyvät päänlinjat. Oikeanmuotoiset silmät. Hyväasentoiset korvat. Turhan pitkä lanne. Runko saa vahvistua. Pysty olkavarsi, paremmin kulmautunut takaa. Ok karva. Saa vielä tiivistyä liikkeessä, riittävä askelpituus. Esiintyy hyvin.

**WESTGROVE HIDDEN AGENT** ER16899/22 synt. 16.1.2022

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Kasvaa todennäkoisesti liian suureksi. Kokoon sopiva vahvuus. Hyväilmeinen pää. Oikea-asentoiset korvat. Hyvä kaula ja runko. Suora selkä. Sopivasti kulmautunut. Saa vielä tiivistyä edestä. Hyvä karvanlaatu. Sopiva askelpituus.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

JUN HYL

Arvostelu: 9kk suurikokoinen uros, jolla hyvä ylälinja. Vahva luusto. Vahvarunkoinen luonnontöpö. Tasap. kulm. Kaunisilm. pää. Hyvät korvat. Leikkaava purenta. Bluemerle väritys. Saisi liikkua tasap. Valitettavasti koira on ylisuuri 49 cm, josta johtuen hylätty.

**WESTGROVE MIDSUMMER MADNESS** ER38768/20 synt. 19.6.2020

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

NUO ERI NUK1 PU2 SA SERT

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen mittasuhteiltaan varsin kompakti uros, jolla kaunis ryhti. Oikeanmuotoinen pää. Hieman pyöreät silmät. Hyvä selkä. Hieman luisu lantio. Riittävä runko ja eturinta. Erinomaiset takakulmaukset. Hieman suora edestä. Pohjaväri voisi olla aavistuksen puhtaampi. Upeat tehokkaat liikkeet. Tyylikäs esiintyjä.

HELSINKI KV 14.5.2022, tuomari Kari Järvinen

NUO ERI NUK1 PU2 SA SERT

Arvostelu: Hyvin rakentunut, erittäin hyvin liikkuva uros. Hyvä pää. Runko saisi olla täyteläisempi. Erinomainen turkki. Hyvä kokonaiskuva.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

AVO ERI AVK1 PU2 SA SERT MVA

Arvostelu: Koon ylärajalla. Tyypiltään mittasuhteiltaan oikea uros. Hyvä purenta. Oikean mallinen pää. Hyvät silmät ja korvat. Tyypillinen ilme. Erittäin hyvä ylälinja. Niukasti kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Sopiva vahvuus. Hyvä karvanlaatu. Väritys ok. Liikkuu hyvällä askeleella. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Koon ylärajoilla. Sopiva vahvuus. Pyöreät silmät. Hyvänkokoiset korvat, jotka turhan ilmavat. Hyvä kaula ja selkä. Sopiva rungon malli. Melko laskeva lantio. Pysty olkavarsi. Paremmin kulmautunut takaa. Hyvä karvanlaatu ja väri. Liikkuu kapeasti takaa. Sopiva askelpituus. Miellyttävä käytös. Esiintyy hyvin.

**WESTGROVE MIDSUMMER MORNINGSTAR** ER38771/20 synt. 19.6.2020

KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

AVO ERI AVK1 PU1 SA SERT VSP FI MVA

Arvostelu: Hyvä tasapaino, oikeat mittasuhteet. Hyvä pään malli, oikea ilme, varsin hyvät korvat. Hyvät leveät leuat. Erinomainen vahva kaula. Hyvä rungon tilavuus. Hieman laskeva lantio. Lihaksikas reisi.Hyvä turkin laatu, kauniissa kunnossa. Hyvä tasapaino liikkeessä, sopiva askelmitta. Hyvä käytös, hyvin esitetty.

KALAJOKI NORD 23.7.2022, tuomari Hannele Jokisilta

AVO ERI AVK1 PU2 SA NORD VARA-SERT

Arvostelu: Sopivan kokoinen, selvästi maskuliininen kokonaisuus. Pään kehitys vielä kesken, erityisesti kuono-osa saa täyttyä iän myötä. Riittävät etukulmaukset, sopivat takana. Keskivahva luusto. Ikään sopiva rungon vahvuus, mutta saa vahvistua iän myötä. Reipas luonne. Liikkuu oikealla askelpituudella. Hyvä luonne.

**WESTGROVE WIND TO BLACK WIZARD** FI32586/21 synt. 29.4.2021

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

JUN EH JUK1

Arvostelu: 13kk. Voimakaskalloinen, voimakas otsapenger, vahva kuono-osa. Etuasentoinen lapa ja suora olkavarsi. Ikään sopiva eturinta. Riittävä raajaluusto. Voisi olla voimakkaammin kulmautunut. Hyvät, tiiviit käpälät. Hieman korkea kinner. Saisi liikkua hieman ulottuvammalla askeleella ja tiiviimmin kyynerin. Hyvä kirkas sininen pohjaväri. Hyvä karvapeitteen laatu. Hyvä käytös. Käsiteltävissä.

ALAVUS KR (Miljoonakoira) 11.6.2022, tuomari Jaana Kummala

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Noin keskikokoinen, mittasuhteiltaan oikea. Hyvä luustoinen juniori. Erinomainen lihaskunto. Runko saa vielä täytelöityä. Hyvä vahva pää. Hieman pitkä lanneosa. Liikkeessä voisi olla enemmän joustoa, riittävä askelmitta. Käsiteltävissä.

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

JUN ERI JUK1 PU1 JUN-SERT SERT JUN-ROP VSP

Arvostelu: 14kk, oikea tyyppi, keskikokoinen. Hyvä luuston vahvuus. Hyvin kulm. Sopiva tilavuus. Hyvä ylälinja ja eturinta. Maskuliini, vahva pää. Hyväasentoiset korvat. Liikkuu keskipitkällä askeleella.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Komeailmeinen pää, jossa erinomaiset korvat. Erinomainen kaula. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Hyvä rintakehä. Hyvä vahva lanne ja lantio. Liikkuu hyvin edestä ja takaa. Sivuliikkeessä eturaajat tulisi ulottua pidemmälle. Erinomainen karvanlaatu. Miellyttävä iloinen reipas käytös.

Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ RN 11.9.2022, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK1 PU1 SA JUN-SERT JUN-ROP ROP Fi JMVA

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen nuori uros, jollamiellyttävä mittasuhteet ja sopiva luuston vahvuus. Vahva oikean mallinen pää. Hyvin asettuneet korvat. Kauniit silmät. Purenta ok. Riittävä kirsupigmentti. Ikään sopiva eturinta. Melko syvä mutta oikeanmallinen ja pituinen rintakehä. Kaunis kaula ja ylälinja. Niukemmin kulmautunut edestä, voimakkaammin takaa. Liikkuu hyvin takaa, edestä hieman löysin kyynärin. Erinomainen ulottuvuus sivuliikkeessä. Oikeanlaatuinen karvapeite. Miellyttävä käytös.

**WESTGROVE WIND TUNNEL** FI32588/21 synt. 29.4.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK4

Arvostelu: Noin 46 cm. Koon ylärajalla. Oikeat rungon mittasuhteet. Erinomainen luusto. Hyvä pään profiili, pää saa vahvistua. Hyvä korvien asento. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Ikäisekseen hyvä runko. Eturinta saa täyttyä. Lyhyt pysty olkavarsi. Hyvin kulmautunut takaa. Karva vaihtumassa. Laatu oikea. Sirpinmuotinen häntä. Liikkuu hyvällä askeleella. Ihana temperamentti.

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen vielä kehitysvaiheessa oleva nuori uros. Kallo-osaltaan vielä kapea pää. Hieman raskaat korvat jotka voisivat olla pienemmät. Vielä hieman painunut säkä. Runko ja eturinta saavat voimistua. Erinomainen luusto. Hyvät kulmaukset. Värissä marmorointi voisi olla rikkonaisempi. Liikkuu erinomaisella askelpituudella, vielä vähän löysästi edestä. Iloinen ja touhukas esiintyjä. Käsiteltävissä

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

JUN ERI JUK1 PU2 SA JUN-SERT SERT JUN-VSP

Arvostelu: Sopiva koko ja hyvät mittasuhteet. Hyvät pään mittasuhteet. Hyvin asettuneet korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Hyvä rintakehä ja luusto. Hieman pitkä lanne. Hyvä takaosa. Varsin hyvä sivuliike, hieman epävakaa edestä.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Correct head with good pigmentation. Very strong musculous body. Correct angulations. Nice in movement. Nice temperament.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Koon ylärajalla, erittäin hyvän tyyppinen mittasuhteiltaan oikea uros. Oikea purenta. Hyvän mallinen pää. Hyvät silmät, kookkaat korvat. Erittäin hyvä ylälinja. Niukemmin kulmautunut edestä kuin takaa. Hyvä luusto. Runko saa täyttyä. Hyvä karvan laatu. Hieman korkea kaula. Hyvä askelpituus. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN EH JUK4

Arvostelu: 1v koon ylärajoilla oleva uros. Hyvä purenta, pigmentti saa vielä täyttyä. Hyvä otsapenger, kallo-osa saa täyttyä. Hyvin kulmautunut edestä. Lanneosa voisi olla hieman lyhyempi. Vielä kevyt eturinta ja rintakehä. Hieman jyrkkäasentoinen lantio. Hyvät takakulmaukset. Liikkuu erinom. askeleella sivusta, hieman leveästi edestä. Erinom. karvanlaatu. Mukava käytös. 46 cm Käsiteltävissä.

**WOLFTRACE OF ZAREK I AM NAVIR** SE10733/2020 synt. 17.11.2019

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

AVO EH AVK3

Arvostelu: Tiukka 46 cm. Erinomainen luusto. Hyvät rungon mittasuhteet. Hyvä kallo. Eriparikorvat. Pyöreät silmät. Kuono saa vahvistua. Hyvä purenta. Rintakehä saisi olla syvempi ja eturinta täyttyneempi. Riittävän viisto olkavarsi, hyvin kulmautunut takaa. Sirpinmuotoinen häntä. Edestä liikkuu varvasahtaasti. Liikkuu lyhyellä töpöttävällä askeleella.

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen mittasuhteiltaan oikea uros. Oikeailmeinen pää. Hyvä ylälinja ja runko sekä eturinta. Vähän pysty lapa ja olkavarsi. Riittävästi kulmautunut takaa, sopiva luusto. Liikkuu riittävällä askelpituudella mutta etuosan puutteet näkyvät etuliikkeissä. Tomera esiintyjä. Käsiteltävissä

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Tasapainoinen, hyvät rungon mittasuhteet omaava. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Hyvä etuosa. Hyvä pään profiili ja mittasuhteet. Saksipurenta. Reipas esiintyminen.

Käsiteltävissä.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

AVO ERI AVK1 PU2 SA SERT FI-MVA

Arvostelu: 2v kookas. Hyvä rungon pituus ja tilavuus. Riittävät mutta tasapainoiset kulmaukset. Hyvä eturinta. Ruma häntä. Hyvä kaula. Pitkä pää. Liikkuu riittävän pitkällä askeleella. Käsiteltävissä

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

VAL ERI VAK2 PU3 SA

Arvostelu: 3 years. Attractive male of nice quality. Pleasing proportions. Correct & full bite. Measures in size. Lovely masculine head. Lovely temperament. Needs a bit more forechest. Good length of ribcage. Excellent feet. Excellent coat & colour. Move a bit wide in rear, would like bit more reach & drive.

## 

## Nartut

**ABELINE** SE22949/2019 synt. 8.3.2019

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

AVO EH AVK3

Arvostelu: Glad och positiv. Skulle haft en mer markerad underkäke och starkare kinder. Bra benstomme, lite platta tassar. Tillräckligt m kropp. Kunde haft lite lägre och parallellare haser. För dagen mkt lättklädd. Rör sig m kvicka steg. Trevlig attityd. Käsiteltävissä.

**AMILOVE'S SAFARI AT BLACK WIZARD'S** ER36101/19 synt. 19.1.2019

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

VAL ERI VAK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: 3,5 v. Hyvä koko. Hyvät mittasuhteet. Hyvä päänmalli. Huulet voisi olla hieman tiiviimmät. Oikea-asentoiset korvat. Hyvä ylälinja ja eturinta. Sopiva raajaluusto. Hieman pysty lapa mutta hyvä olkavarsi. Liikkuu hyvällä kevyeellä sivuaskeleella, hieman kapeasti takaa. Hyvä karvapeite ja väri. Tiiviit käpälät. Mukava käytös. Käsiteltävissä.

KUOPIO RN 11.6.2022, tuomari Päivi Eerola

VAL ERI VAK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Kaunis narttu erittäin tasapainoinen, mahtuu mittaan, sopiv luusto. Kaunis ilm pää. Tasapain. rakenne+liikunta. Tilava rinta. Karvapeite pörrö kunnossa, saisi olla värilt syvempi, kookkaat korvat, rauhallinen esiintyminen, yhdensuunt. liikkeet. Käsiteltävissä.

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

VAL ERI VAK1 PN2 SA

Arvostelu: 3,5v melko kookas, oikea tyyppi, tasap. sopiva tilavuus, hieman niukat etukulm. takana ok. Hyvä ylälinja ja eturinta. Narttumainen pää. Toivon hieman täyteläisyyttä kuono-osaan ja vahvempaa alaleukaa. Hieman haja-asentoiset korvat. Hyvä turkki.

KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

VAL ERI VAK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Kaunis narttu. Hieno tasapaino. Miellyttävä pää, oikea ilme. Erinomainen etuosa. Ihana jäntevä runko. Hienossa näyttelykunnossa. Erinomainen lantio. Kauniit raajat ja tassut, Varsin hyvässä kesäkarvassa. Liikkuu hienolla askeleella. Kauniisti esitetty.

KALAJOKI NORD 23.7.2022, tuomari Hannele Jokisilta

VAL ERI VAK1 PN1 SA NORD SERT VSP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi. Hyvä koko ja mittasuhteet. Oikealinjainen nartun pää, jossa tähän kokoon sopiva vahvuus. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä luusto. Samoin rungon malli. Ei aivan parhaassa karvassa tänään. Hyvä luonne. Hieman lyhyt taka-askel, muuten liikkuu hyvin.

KALAJOKI KV 24.7.2022, tuomari Laurent Heinesche

VAL ERI VAK1 PN2 SA

Arvostelu: good outline with good body proportions, feminine head with good shape, excellent ear set with good carriage, very nice front, excellent topline full of substance, excellent ribcage, excellent tailset with high carriage, coat texture could be little bit typical, narrow movement behind, good in front, rear could be more efficient from side

KUOPIO KR (Sawo show) 5.8.2022, tuomari Harri Lehkonen

VAL ERI VAK1 PN1 SA VSP

Arvostelu: Hyvän kokoinen reippaasti esiintyvä narttu. Oikeamuotoinen pää, hieman kookkaat hyväasentoiset korvat, riittävät kulmaukset ja oikeat mittasuhteet. Turkki ei parhaassa vaiheessa. Häntä nousee liikkeessä, hyvä askelpituus, takaliike voisi olla hieman tehokkaampaa.

KUOPIO NORD 6.8.2022, tuomari Harto Stockmari

VAL ERI VAK1 PN2 SA NORD VARA-SERT

Arvostelu: Oikea sukupuolileima ja mittasuhteet. Oikeat pään mittasuhteet. Riittävä otsapenger. Hyvä kaula. Tyhjä eturinta. Hyvä runko. Hyvä takaosa. Leveä reisi. Ei tänään täydessä karvassa. Hyvä takaliike. Liikkuu löysästi edestä. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

VAL ERI VAK1 PN1 SA NORD-SERT VSP

Arvostelu: Erinom. narttu. Hyvä pää. Vahva runko. Riittävät kulm. raajat. Hyvä luusto. Hyvä turkin laatu. Liikkuu hyvin. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

VAL ERI VAK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Lähes 4v. Erinom. tyyppi. Hyvät mittasuhteet ja koko. Kaunislinjainen pää. Vahva kuono, hyvä alaleuka. Hyvät korvat. Erinom. eturinta. Hyvä täyteläinen rintakehä. Tasap. raajarakenne. Hyvä raajaluusto ja käpälät. Hieman kapea takaliike. Liikkuu hyvin sivulta kevyeellä askeleella. Hyvä turkki. Kaunis häntä. Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

VAL ERI VAK2

Arvostelu: Hyvä koko, vahva luusto. Pitkähkö lanne. Voimakkaammin kulmautunut takaa, etupystyt lavat. Hieman löysyyttä kyynärpäissä. Hyvät päänlinjat, ilme ja purenta. Hyvät korvat. Karva ok. Askellus jää vaatimattomaksi, hieman korkea häntä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

VAL ERI VAK3 SA

Arvostelu: Champion of excellent type and size. Feminine head. Good stop, eyes and ears. Enough neck. Good topline. Enough angulations in front. Powerful body, that heavy enough. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

VAL ERI VAK1 PN3 SA

Arvostelu: 4 years. Strong girl. Attractive feminine head. Correct & full bite. Measures in size. Nice neck. Well angulated. Strong body with depth & scope. Correct strong loin. Well tail & good feet. True champion quality. Moves a bit close in rear, correct in front. Good topline & tailset. Is a bit heavy today.

**AMILOVE'S SILVER DOLLAR** ER30989/19 synt. 19.1.2019KOTKA KV (Kotkan ruusu) 18.6.2022, tuomari John Bond

AVO ERI AVK1 PN2 SA SERT FI MVA

Arvostelu: 3 years of age. Bite is correct. Lovely head. Nice eye. Good length of muzzle. Earset is correct. Nice length of neck. Shoulder placement very good. Nice body. Nice tight feet. Nice deep chest. Good spring of ribs. Very good movement, smooth, with reach and drive. Käsiteltävissä.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

VAL ERI VAK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Beautiful nice head. Well developed and strong body. Excellent angulations. Very nice in movement with lot of self confidence. Nice temperament and presentation in the ring. **ARISING HURRICANE BEAUTIFUL BUTTERFLY** ER10732/21 synt. 7.7.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

NUO EH NUK4

Arvostelu: 43 cm. Kookas. Oikeat rungon mittasuhteet. Kokoon sopiva luusto. Selvä sukupuolileima. Hyvä kallo ja korvat. Pyöreät silmät. Hieman kevyt kuono. Hyvä purenta ja alaleuka. Riittävän täyteläinen runko. Eturinta saa täyttyä. Karva vaihtumassa. Riittävästi kulmautuneet raajat. Hyvä häntä. Liikkuu lyhyellä töpöttävällä askeleella.

**BLACK WIZARD'S UNBREAKABLE I HOPE** FI46547/20 synt. 28.9.2020LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

AVO ERI AVK1 PN3 SA

Arvostelu: 41,5 cm. Ryhdikäs, hyvän kokoinen Oikeat rungon mittasuhteet ja rungon vahvuus. Selvä sukupuolileima. Pää saa vahvistua. Hyväasentoiset korvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Hyvin kehittynyt rintakehä, sopivasti eturintaa. Hyvä karva. Lihaksikkaat tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Erinomainen häntä. Liikkuu hyvällä askeleellaa. Ihana temperamentti.

KAJAANI (KAINUU) KV 2.4.2022, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

AVO ERI AVK1

Arvostelu: selvän sukupuolileiman omaava, oikeat rungon mittasuhteet, hyvä kallo-osa ja korvat, kuono-osa saisi olla vankempi silmien alta, riittävä alaleuka, kokoon sopiva runko ja raajaluusto, oikealaatuinen karvapeite, tänään haluton esiintymään ja antamaan parastaan kehätilanteessa, hyvät käpälät, hyvä leveä reisi, liikkuu yhdensuuntaisesti takaa, hieman ulkokierteisesti edestä

VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

AVO ERI AVK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Mittasuhteiltaan, tyypiltään erinomainen narttu, jolla kaunispiirteinen, feminiininen pää. Hyvä kaula, ylälinja, riittävä runko. Hyväasentoiset raajat. Erinomaiset liikkeet. Oikea karvanlaatu ja väri. Miellyttävä käytös.

TAMPERE KV 1.5.2022 (Werraton Wappu), tuomari Jadranka Mijatovic

AVO ERI AVK1 SA PN1 ROP

Arvostelu: 20 months old. Good type. Good size. Good bones. Lovely head. Enough neck. Quite balanced movement, would like more drive. Excellent temperament. Very well presented. Käsiteltävissä.

OULU NORD 7.5.2022, tuomari Pekka Nykyri

AVO ERI AVK1 PN1 SA NORD-SERT VSP

Arvostelu: Keskikokoinen, hyvinrakentunut narttu, jolla hyvä pää ja purenta. Suora kiinteä selkä ja hyvät kulmaukset. Hyvät suorat liikkeet. Käsiteltävissä

JOENSUU RN 3.9.2022, tuomari Mari Lackman

AVO ERI AVK1 PN1 SA SERT ROP FI MVA

Arvostelu: 2v, mittasuht oikeat, erinom. tyyppi. Raskaat korvat, muuten hyvä pää. Hyvä as raajat. Erinom. luusto kauttaaltaan, tasapain. kulm. Hyvä turkki, häntä, liikkeet.

Käsiteltävissä.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

AVO ERI AVK1 PN2 SA

Arvostelu: Erinomainen tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet, Hyvät mittasuhteet päässä, joskin suuret korvat häiritsevät ilmettä. Hyvä kaula, tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Hyvä raajaluuston vahvuus. Erinomainen rintakehä, lanne ja lantio. Liikkuu kaikilta osin erinomaisesti. Erinomainen karvanlaatu. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**BLACK WIZARD'S XACTLY AS WISHED** FI60191/21 synt. 28.10.2021

TAMPERE Puppy Dog Show 1.5.2022, tuomari Charlotte Laning Vrethammar

PPEK2 KP ROP

Arvostelu: Fin tikvalp. Med bra proportioner. Feminint huvud som ännu behöver utvecklas. Bra kropp för åldern. Utmärkt benstomme. Välvinklad. Rör sig med fin steg för sidan, ännu litet slarvigt fram. Utmärkt päls. Käsiteltävissä.

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

PEK1 KP VSP

Arvostelu: 7 månader. Fint huvud. Lite framskjutet skuldra. Bröstkorg i natur utveckling. Bra bakställ. Rör sig med bra steg men kunde ha lite mera attityd. Bra päls och temperament.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7kk kookas kaunis tasapainoinen pentu. Tasapainoiset kulmaukset. Erinomainen raajaluusto. Lupaava etuosa. Hyvä ylälinja. Kaunis pää. Saisi liikkua nopeammin.

Käsiteltävissä.

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7.5kk. Hyvä päänmalli. Tässä vaiheessa vielä vähän pitkärunkoisen mallin antava. Vahva kuono-osa ja hyvä purenta. Kookkaat hieman matalalle kiinnittyneet korvat. Hyvä ylälinja, eturinta, raajaluusto ja lantio. Tasapain. kulmautunut. Liikkuu hyvällä sivuaskeleella, hieman löysästi edestä. Hyvä karvapeite. Hyvä käytös.

KUOPIO RN 11.6.2022, tuomari Päivi Eerola

PEK2 KP

Arvostelu: Erinomainen sukupuolileima, sopiva luusto, narttumainen pää, suuret korvat, välihampaita vielä puhkeamatta, sopiva kallo, erinom. rintakehä pituus, tasapain. kulmat+liikkeet, rauhallinen esiintyminen. Käsiteltävissä.

ALAVUS KR (Miljoonakoira) 11.6.2022, tuomari Jaana Kummala

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7kk lupaava luustoin sekä runkoinen narttu. Hieman pitkä lanneosa. Lupaava pää. Kaunis ilme. Hyvät kulmaukset. Erittäin lupaavat, joustavat sivuliikkeet. Hieman kapea takaa. Hyvä pentu. Käsiteltävissä.

**BLACK WIZARD'S XMAS GIFT OF ALL TIME** FI60190/21 synt. 28.10.2021

TAMPERE Puppy Dog Show 1.5.2022, tuomari Charlotte Laning Vrethammar

PPEK2 KP

Arvostelu: Tikvalp med bra proportioner. Feminint huvud. Bra bett. Utmärkt hals. Goda vinklar. Tillräcklig benstomme. Behöver ännu utvecklas i kroppen. Rör sig med bra steg för sidan, ännu litet instabilt fram. Käsiteltävissä.

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

PEK2 KP

Arvostelu: 7 månader. Välbyggd tik. Fint huvud. Bra skuldra och bröstkorg. Redan få max mått. Rör sig väl med bra attityd. Bra päls och temperament. Käsiteltävissä

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 29.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7 kk. Hyväluustoinen narttupentu. Oikeankokoinen. Selvä sukupuolileima. Hyvin kehittynyt runko. Pää antaa runkoon nähden vielä hieman kevyen vaikutelman. Hyvä karvanlaatu. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvät liikkeet edestä ja takaa. Hyvä ulottuvuus sivuliikkeessä. Säilyttää hyvin ylälinjansa liikkeessä.

KUOPIO RN 11.6.2022, tuomari Päivi Eerola

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Tyypilt. erinomainen, koon ylärajalla, sopiva luusto, ilmeikäs pää, hyvin merkitty otsapenger, kookkaat korvat, kaunis kaula, reidet voisi olla leveämmät, lupaava askelpituus, ihana temperamentti, reipas esiintyminen. Käsiteltävissä.

TUUSNIEMI RN 2.7.2022, tuomari Valentinas Stiklius

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Feminine. Good size and type. Correct bite. Good topline. Good angulation. Free movement. Käsiteltävissä.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Hyväluustoinen narttu, jolla voisi olla hieman lyhyempi runko. OIkeat pään mittasuhteet, mutta kallo saa vielä täyttyä silmien yläpuolelta. Hieman kevyt alaleuka. Hyvä kaula, tilava runko, pitkä lanneosa. Hyvin kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Liikkuu hyvällä askeleella.Oikea karvanlaatu. Kookkaat korvat ja puutteellinen kallo vaikuttavat ilmeeseen.

KUOPIO KR (Sawo show) 5.8.2022, tuomari Harri Lehkonen

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT SERT JUN VSP

Arvostelu: Hyvän kokoinen reippaasti esiintyvä nuori narttu. Oikeat mittasuhteet päässä ja rungossa. Hyvä etuosa, takakulmauksia voisi olla hieman enemmän. Oikeanlaatuinen, hieman ohut turkki, hyvä väritys. Terveet liikkeet, miellyttävä luonne.

KUOPIO NORD 6.8.2022, tuomari Harto Stockmari

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT NORD SERT SERT JUN-VSP VSP

Arvostelu: Oikea sukupuolileima ja mittasuhteet. Hyvä pää. Hyvä kaula. Tilava runko. Oikein kulmautunut. Hyvä karva. Liikkuu hyvin, pehmeyttä selässä. Hyvä käytös. Käsiteltävissä.

KUOPIO KV 7.8.2022, tuomari Iuza Beradze

JUN ERI JUK1 PN1 JUN-SERT JUN ROP ROP FI JMVA

Arvostelu: Good head, level topline. Well boned. Correct movement. Käsiteltävissä.

**BLUESTIMES DREAM OF SPARKLE** ER30195/18 synt. 2.9.2015

VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

AVO EH AVK2

Arvostelu: Hyvin feminiininen riittävän vahva kokonaisuus. Hyvä rungon pituus. Hieman pyöreät silmät. Kuono voisi olla vahvempi. Kevyet korvat. Ryhdikäs kaula, hyvä ylälinja. Riittävät etu- hyvät takakulmaukset. Kevyet liikkeet. Ok karva, joskin tänään vähän niukahko. Varma käytös. Käsiteltävissä.

KALAJOKI KV 24.7.2022, tuomari Laurent Heinesche

AVO H

Arvostelu: big leg of type in outline, head should be better shape and proportioned, good ear set, lovely front, good topline, ribcage should be better shaped, rear angulation should be better, good tailset, coat texture could be more typical, in summer condition, elbow out in front, a bit narrow behind, short step on side

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

AVO H

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Koira kauttaaltaan ikään nähden hyvin kapea. Päähän toivoisin rodunomaisemmat linjat. Korvat turhan ilmavat. Hyvä kaula. Niukasti kulmautunut edestä, hyvin takaa. Riittävä rintakehän pituus, josta puuttuu kaarevuus. Hyvä lanne. Liikkuu edestä kovin leveästi, hyvin takaa. Tasapainoinen askel sivusta, josta kuitenkin puuttuu teho. Hyvä karvanlaatu. Miellyttävä käytös. Kokonaiskapeuden takia tänään H. Käsiteltävissä.

**BLUESTIMES TWO LAMBORGHINI** FI55289/20 synt. 9.3.2020

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

AVO EH AVK2

Arvostelu: Hieman ujosti esiintyvä narttu jolla hyvä kallo, kevyt kuono. Raajaluusto saisi olla täyteläisempi. Hyvä turkin laatu. Tarvii lisää itseluottamusta. Käsiteltävissä.

**DALORO GARDENS QWITTRA** ER30194/18 synt. 11.5.2012KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

VET ERI VEK1 PN2 SA SERT VET-SERT VET-ROP

Arvostelu: Varsin mallikas veteraani. Hyvät raamit. Ei parhaassa karvassa. Hyvä pään malli, napakka kuono, hyvä kaula. Erinomainen etuosa, hyvä runko, oikea lantio. Leveä reisi, hieman litteät käpälät. Liikkuu hyvällä tarmolla ja askelmitalla. Veteraani hienossa kunnossa.

KALAJOKI NORD 23.7.2022, tuomari Hannele Jokisilta

VET ERI VEK1 PN4 SA VET-SERT VET ROP

Arvostelu: Selvästi narttumainen kokonaisuus. Tänään kovin niukassa karvassa, joka vaikuttaa jo kokonaisuuteen. Riittävän vahva pää, samoin kulmaukset. Tähän kokoon sopiva luusto. Hyvä runko ikäisekseen ja erinomaisessa fyysisessä kunnossa. Miellyttävä luonne. Liikkuu erinomaisesti. Tasapainoisesti liikkuva narttu, kokonaisuuteen vaikuttaa voimakkaasti puutteellinen karvapeite, mutta ikäisekseen erinomaisessa kunnossa.

KALAJOKI KV 24.7.2022, tuomari Laurent Heinesche

VET H

Arvostelu: leg of type overall outline, good front, nice topline full of substance, very straight rear, excellent tailset and carriage, coat texture should be more typical, feet could be more compact, elbow out in front, side movement should be more efficient

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

VET EH VEK1

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Päässä näkyy jo iän tuoma kuivuminen, ja silmien alla olisi tullut olla enemmän täytettä. Riittävä kaula. Niukasti kulmautunut edestä, hyvin takaa. Kovin litteät käpälät. Hyvä rintakehä ja lanne. Liikkuu hyvin kaikilta osin. Erinomaisessa kunnossa esitetty 10v, josta onnittelut omistajalle! Käsiteltävissä **DALOROGÅRDEN VILA**KUOPIO pentunäyttely 28.8.2022, tuomari Mari Lackman

PEK1

Arvostelu: 7kk. Oikeat pään piirteet. Vaaleahkot silmät. Mittasuhteiltaan hieman pitkä seistessä kaunis etu-osan rakenne. Vielä kehitysvaiheessa. Tyypillinen turkin laatu. Väläyttää ajoittain kaunista liikettä. Kehäkäytöstä kannattaa harjoitella.

KOTKA pentunäyttely 25.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

PEK1

Arovstelu: Pitkärunkoinen, kokoon riittävä vahvuus, pyöreät vaaleat silmät häiritsevät ilmettä, oikea rungon malli, pitkä lanne, riittävästi kulmautunut edestä voimakkaammin takaa, ok karva, riittävä askelpituus, tarvitsee tottumusta pöydällä käsittelyssä. **DELIZIA MINI DELLA TERRA DEL FALCO** ROI21/150926 synt. 12.6.2021

HAMINA KR 14.5.2022, tuomari Maritha Östlund-Holmsten

JUN EH JUK1

Arvostelu: 11 months old. Size 35 cm. Very feminine. Very typical with lovely expression. Could have stronger muzzle specially in underjaw. Good bite. Excellent proportions in her good body confirmation, makes her good mover. Need more time to have more self-confidence.

HÄMEENLINNA KR 11.6.2022, tuomari Frances Smith

JUN EH JUK2

Arvostelu: 1 year old bitch, a little small for age. correct head and expression. excellent eyes, excellent bite, enough front angulation. also balanced behind but would prefer more. correct bone, enough fore chest. little long in loin. correct coat. excellent movement, coming, going and side gate.

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

JUN EH JUK1

Arvostelu: 1v pienikokoinen, tasap. sopiva tilavuus. Hyvä luuston vahvuus. Sopivasti kulm. hyvä ylälinja. Koira vahvistuu vielä. Rodunomainen pää ja ilme. Liikkuu hyvällä askeleella. Oikea karvanlaatu, nyt kesäturkissa.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN H

Arvostelu: 1v feminiininen vankkarunkoinen juniori. Oikeat pään mittasuhteet mutta vielä kevyt kuono-osa. Hyvä purenta ja pigmentti. Hyvä rintakehän syvyys. Eturinta saa täyttyä. Erinom. luuston vahvuus- Hyvin kulmautunut takaa. Hyvä ylälinja. Tarvitsee lisää itseluottamusta. Liikkeet ovat hermostuneet ja niistä puuttuu ulottuvuus. Hyvät raamit jotka tarvitsevat aikaa. Käsiteltävissä.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN H

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi , jolla hyvät nartun mittasuhteet. Päässä turhan korostunut kallo. Hyvä kaula. Niukasti kulmautunut edestä, ja takaa. Riittävä rintakehä. Hyvä lanne. Liikkuu hyvin takaa, hieman leveästi edestä. Sivuliikkeessä riittävä askelpituus asettuessaan. Karva vielä kovin pehmeöö. Valitettavasti tänään kovin hermostunut käytös, ja kaipaa paljon kehätottumusta. Käsiteltävissä.

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

JUN H

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Sievä pää, kaunis ilme. Kapea-asentoiset alakulmahampaat ja pitää kieltä ulkona koko ajan. Kauniit korvat. Hyvä ylälinja. Eturintaa tulossa. Kauniit tassut. Hyvä rintakehä ja runko. Niukat polvikulmat. Kaunis karva ja väri. Häntä koipien välissä koko ajan. Tasainen liikunta. Tulee reipastua.

**DEMICLE'S THERE'S NO STOPPING ME** ER39389/21 synt. 5.6.2021

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

JUN H

Arvostelu: 15kk, kookas, mittasuhteiltaan hyvä narttu, jolla on kokoon nähden kevyt luusto. Oikealinjainen, hieman kapeakuonoinen pää. Oikea purenta. Hyvä kallo. Hyvät silmät ja korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Eturinta saa vielä täyttyä. Hyvänmallinen rintakehä, joka saa vielä kehittyä. Hieman avoimet kyynärät. Liikkuu kapeasti takaa, löysin kyynärin edestä. Sivuliikkeessä saisi olla enemmän voimaa. Lupaava karvapeite.

**FONTANA** AS22952/2019 synt. 8.3.2019

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

AVO ERI AVK2 PN3 SA VARA-SERT

Arvostelu: Mkt femi m bra prop lite långsmalt huvud. Bra benstomme kunde haft lite mera bröstdjup. Breda lår aningen höga haser, i pälsbyte. Rör sig väl från sidan. Käsiteltävissä.

**FUZZBOTTOM QUEEN** SE16881/2019 synt. 1.9.2018ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

AVO ERI AVK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Mkt tilltalande utm i typen. Mkt bra huvud och välutv. kinder och underkäke. Utm stomme och fötter. Fin övergång hals-rygg i mkt bra i både kropp, päls och muskelkond. Utm rörelser. Härligt temp. Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

VAL ERI VAK1 PN1 SA NORD-SERT VSP

Arvostelu: Feminiininen, tasapainoisesti rakentunut, riittäväluustoinen narttu. Hyvät kulmaukset, pitkä rintakehä, erinomainen ylälinja. Hyvät päänlinjat, ilme ja purenta. Miellyttävä luonne. Riittävä eturinta. Karva ok. Vaivaton, riittävä askellus.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

VAL ERI VAK1 PN1 SA NORD-SERT VSP

Arvostelu: Champion of excellent type and size. Feminine, well developed head. Good neck. Strong topline. Good angulation in front. Well developed body. Moves with good reach. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä. **GALAXY FORTUNE STAR** RKF6376899 synt. 20.8.2021

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

PEK2 KP

Arvostelu: Tyypiltään ja mittasuhteiltaan erinomainen narttupentu. Oikeanmuotoinen pää. Alaleuka voisi olla hieman voimakkaampi. Vähän pyöreät silmät. Ikään nähden hyvä rungon ja luuston vahvuus. Vähän luisu lantio. Hyvät takakulmaukset, vähän suora edestä. Liikkuu hyvällä askelpituudella. Tomera esiintyjä. Käsiteltävissä

KAJAANI (KAINUU) KV 2.4.2022, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

PEK1 KP ROP

Arvostelu: oikeat rungon mittasuhteet omaava, feminiininen narttupentu, kaunis ylälinja liikkeessä, ihastuttava ilme, hyvä kuono-osan vankkuus, erinomainen pitkä rintakehä, tasapainoiset kulmaukset, esiintyy mallikelpoisesti, erinomaiset liikkeet, erittäin lupaava nuori alku

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

PEK2 KP

Arvostelu: Tasapainoisesti kehittynyt hyvätyyppinen ja vahvuinen pentu, jolla hyv't rungon mittasuhteet. Lupaava nartun pää. Lupaavat liikkeet, joissa hyvä pituus. Rauhallinen, hyvä esiintyminen. Käsiteltävissä.

MYNÄMÄKI KR 21.5.2022, tuomari Jadranka Mijatovic

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 9 months old female. Good type, size and bone. Nice head. Would like smaller ears. Well arched neck. Good length of body. Moves well. Käsiteltävissä.

TURKU RN 26.5.2022, tuomari Anita Al-Bachy

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP VSP

Arvostelu: 9 kk oikeat mittasuhteet. Hyvä purenta. Hyvä kallo ja kuono-osa. Hyvänmuotoiset silmät. Hyvä asentoiset korvat. Hyvä kaula. Tiivis tasainen selkä. Hyvä runko. Lupaava eturinta. Hyvä luusto. Tiiviit käpälät. Liikkuu hyvällä askelmitalla. Käsiteltävissä.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

JUN ERI JUK2 PN2 SA VARA-SERT

Arvostelu: 9 kk. Hyvä koko. Hyvä rungon pituus, erinomainen tilavuus. Hyvät etu- ja takakulmaukset. Erinomainen eturinta. Sievä vauvan pää. Hyvät liikkeet. Ruokakupin kokoa voi pienentää. Käsiteltävissä.

TUUSNIEMI RN 2.7.2022, tuomari Valentinas Stiklius

JUN EH JUK2

Arvostelu: Feminine. Good size and type. Typical head. Correct bite. Enough correct topline. Good angulation. Would like more coat. Moves well. Arched back in loin.

Käsiteltävissä.

MIKKELI KR 9.7.2022, tuomari Teija Urpelainen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Erinomainen tyyypi & koko & mittasuhteet, oikeailmeinen pää, silmät & korvat ok, hyvä kaula, suorahko olkavarsi, seistessä ylälinja ok, köyristää ylälinjaa liikkeessä, riittävä askelpituus mutta takaliike vielä kovin epävakaa. Turkin laatu & pituus ok.

Käsiteltävissä.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Kaunis vankka narttu, jolla erinomaiset mittasuhteet.Kaunis nartun pää, oikeinkiinnittyneet ruusukorvat. Hyvä ilme, kaunis kaula, hyvä ylälinja, tilava runko. Lyhyt luonnontöpö. Tasapainoiset kulmaukset ja liikkeet. OIkea karvanlaatu, vaikkakin tänään niukka turkki. Hyvä marmorointi.

NOKIA RN 13.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN ERI JUK2 PN2 SA

Arvostelu: Tyypiltään mittasuhteiltaan erinomainen hyväluustoinen juniori. Sievä narttumainen pää. Ruusukorvat. Miellyttävä ilme. Hyvä kaula. Tilava rintakehä. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu kevyesti. Pyöristää tänään hieman lanneosaansa. Oikeanlaatuinen kesäturkki. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN ERI JUK2

Arvostelu: 1v erinomaisen tyyppinen narttu. Hyvä purenta, hieman vajaa kirsupigmentti. Oikean mallinen pää jossa hyvä vahvuus. Hieman pysty olkavarsi. Hyvä kaulan pituus ja ylälinja. Runko saa täyttyä. Hyvin rakentunut takaa. Liikkuu riittävällä askelpituudella, hieman kapeasti takaa ja löysästi edestä. Pehmeä karva. 41,5 cm Käsiteltävissä.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-VSP VSP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi , jolla hyvät nartun mittasuhteet. Sieväilmeinen pää. Erinomainen kaula. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Rintakehä voisi olla hieman pidempi ja lanne lyhyempi. Liikkuu hyvin kaikilta osin. Erinomainen karvanlaatu. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**GLOWHILLS ALPHA CANIS MAJORIS** ER36310/22 synt. 16.5.2022

LAHTI pentunäyttely 23.10.2022, tuomari Juha Putkonen

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: 5 kk. Tasapainoisesti kehittynyt. Erinomainen luusto. Hyvät rungon mittasuhteet. Lupaava narttumainen pää. Hyvät korvat, silmät ja purenta. Hampaat vaihtumassa. Hyvin kehittynyt rintakehä ja eturinta. Hyvä pentukarva ja väri. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu ikäisekseen hyvin.

HELSINKI pentunäyttely 3.12.2022, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

PPEK2

Arvostelu: 6kk erittäin hyväntyyppinen narttupentu. Pää voisi olla kauttaaltaan vahvempi. Oikeat pään linjat. Hyvät korvat. Hieman pyöreät silmät. Kokoon sopiva luusto. Riittävä eturinta. Pysty lantio. Kapeahko reisi. Liikkuu ahtaasti takaa. Halutessaan sujuva sivuaskel. Tässä kehitysvaiheessa hieman takakorkea. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**GLOWHILL'S ALPHA PHOENICS** ER36311/22 synt. 16.5.2022

HELSINKI pentunäyttely 3.12.2022, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: 6kk oikea rotutyyppi. Hyvä pään malli. Alaleuka voisi olla vahvempi. Purenta ok. Hyvä kaula. Riittävä eturinta ja rinnan syvyys ikäisekseen. Tasapainoisesti kulmautunut. Hyvä selkä. Reipas liikkuja. Sievä kokonaisuus. Miellyttävä luonne. Käsiteltävissä.

**HEHKU SURPRISE FOR YOU** ER28688/21 synt. 12.4.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN H

Arvostelu: 43 cm. Koon ylärajalla. Erinomainen lihaskunto. Hyvät rungon mittasuhteet. Raajaluusto saisi olla vahvempi ja pää voimakkaampi. Selvä sukupuolileima. Hyvät ruusukorvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Alaleuka saa vahvistua. Hyvin kehittynyt rintakehä ja eturinta ikäisekseen. Iänmukainen karva. Hyvä häntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella, hieman löysästi edestä ja varvasahtaasti takaa.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Well developed and presented. Correct head. Well developed body. Corret angulations. Nice temperament.

HEINOLA KR 21.8.2022, tuomari Maija Mäkinen

JUN H

Arvostelu: Feminiininen narttu. Hyvät nartun mittasuhteet. Kevyt narttumainen pää. Oikea purenta. Ruskea pigmenttinen, toivoisin syvemmän kirsupigmentin. Hyvä kaula ja eturinta. Hieman pitkä lanne. Hyvät tasapainoiset kulmaukset, hyvät käpälät, hyvä karva. Kevyet tasapainoiset liikkeet. Liikkuu hyvin edestä, kantaa häntänsä. Esiintyy hieman hermostuneesti. Tarvitsee harjoitusta hampaiden näyttöön. Käytös vaikuttaa palkintoon.

Käsiteltävissä.

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

JUN EH JUK4

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Sievä pää ja ilme. Purenta ok. Hyvä kaula ja eturinta. Hieman ohuet raajat ja rintakehän tulisi olla pidempi. Vahva runko. Hyvät takakulmat. Kaunis karva ja väri. Hyvin kannettu häntä. Vetävä askel. Hyvä käytös.

**HEHKU WILD AND FREE** ER28683/21 synt. 12.4.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN H

Arvostelu: 43 cm. Koon ylärajalla. Erinomainen lihaskunto. Hyvät rungon mittasuhteet. Raajaluusto saisi olla vahvempi ja pää voimakkaampi. Selvä sukupuolileima. Hyvät ruusukorvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Alaleuka saa vahvistua. Hyvin kehittynyt rintakehä ja eturinta ikäisekseen. Iänmukainen karva. Hyvä häntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella, hieman löysästi edestä ja varvasahtaasti takaa.

**HILEENWIOLA** ER62821/21 synt. 3.11.2021

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PPEK3

Arvostelu: Pitkälinjainen erittäin hyvätyyppinen, keskivahva narttu. Pitkä lanneosa. Lupaava runko ja eturinta. Reilu stoppi. Ylälinja voisi olla jäntevämpi. Hyvät kulmaukset. Kevyet liikkeet. Käsiteltävissä. **HUIHAI AI VAUTSI** ER36413/22 synt. 24.5.2022

YPÄJÄ pentunäyttely 26.11.2022, tuomari Antti Nieminen

PPEK2

Arvostelu: Kookas, kevyt, ilmava. Hieman pysty olkavarsi. Kevyehkö luusto. Ikäisekseen riittävä rungon tilavuus. Hieman jyrkkä lantio, kinnerkulma. Liikkuu kepeästi hieman epätasapainoisilla takaliikkeillä. Selkeä nartun pää, jossa oikeat mittasuhteet ja linjat. Pää ja koko koira jäntevöityy ja vahvistuu vielä. Oikea karvan laatu tulossa.

**IHKU GLADA PIMUN** ER11748/21 synt. 3.12.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN EH

Arvostelu: Tiukka 43 cm. Koon ylärajalla. Nartuksi hyvät rungon mittasuhteet. Erinomainen luusto. Selvä sukupuolileima. Korvat saisi asettua paremmin. Pyöreät silmät. Lupaava pään malli. Hyvä purenta ja alaleuka. Ikäisekseen hyvä rintakehä, riittävä eturinta. Selkä hieman painunut. Riittävän viisto olkavarsi. Riittävästi kulmautunut takaosa. Hyvä karvanlaatu. Sirpinmuotoinen häntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella. Ihana temperamentti.

**IHKU GLADA PINGLAN** ER11749/21 synt. 3.12.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN EH JUK4

Arvostelu: 38 cm. Erinomainen koko ja luusto. Antaa hieman matalaraajaisen vaikutelman. Selvä sukupuolileima. Kallossa pyöreättä. Puoliksi taittuneet korvat. Pyöreät silmät. Lyhyt kuono. Hyvä purenta. Ikäisekseen hyvä runko ja eturinta. Hyvä karva ja häntä. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu riittävällä askelpituudella.

**IHKU IT MUST BE YOU** ER59067/21 synt. 21.10.2021

HELSINKI pentunäyttely 22.5.2022, tuomari Harto Stockmari

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Vahva sukupuolileima. Oikeat mittasuhteet. Oikeanmuotoinen pää. Hyvä kaula. Hyvin kehittynyt runko. Oikein kulmautunut takaosa. Yhdensuuntaiset etuliikkeet, kaunis sivuliike. Tarvitsee harjoitusta.

RIIHIMÄKI pentunäyttely 28.5.2022, tuomari Päivi Eerola

PEK1

Arvostelu: erin. sukupuolileima, tässä kehitysvaiheessa etumatalan kokonaisvaikutelman antava hieman pitkä narttupentu, hyvin narttumainen pää, oikea purenta, liian kevyesti taittuvat korvat, saisi olla ryhdikkäämpi, runsas karva peite, voisi liikkua yhdensuuntaisemmin, tarvitsee lisää itseluottamusta, antaa kuitenkin helposti tarkistaa itsensä miellyttävällä tavalla rauhallisesti esitetty, lisää treeni

KOTKA KV (Kotkan ruusu) 18.6.2022, tuomari John Bond

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 8 months. Bite is correct. Nice head. Lots of grooming to do. Two different eyes. Movement is okay. Lovely outline. Markings are correct. Käsiteltävissä.

LAHTI pentunäyttely 17.7.2022, tuomari Maija Lehtonen

PEK1

Arvostelu: 8kk. Ujostellen esiintyvä narttupentu. Hieman voimakas runkoinen lanneosaltaan pidempi kokonaisuus. Riittävä raajaluusto ja raajakorkeus. Kevyt kuono-osa. Purenta ok. Hyvä kaula. Ylälinja saa tiivistyä. Olkavarsi voisi olla viistompi. Hyvä takakulmaus. Saisi liikkua vapaammalla askeleella. Oikea karvanlaatu. Käytös saa varmentua.

LUUMÄKI RN 6.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Erittäin feminiininen, tänään melko pehmeässä kunnossa esiintyvä narttu, tilava runko, mutta hieman kevyt luusto, oikea kallon malli ja silmien muoto, kevyesti taittuvat korvat, hieman kevyt kuono-osa ja alaleuka, riittävä kaula, hyvin kulmautunut edestä ja takaa, mutta sekä seistessä että liikkeessä tänään hieman takakorkea, runsas hyvänlaatuinen turkki. Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN H

Arvostelu: Kokoon riittävä vahvuus. Nartulle ok mittasuhteet. Kevyt kuono-osa. Oikeanmuotoiset silmät. Ilmavat korvat. Nouseva selkälinja. Saisi olla paremmin kulmautunut edestä. Runko saa vahvistua. Liikkuu kapeasti takaa. Saa vielä tiivistyä edestä. Takaliike saisi olla pidempi. Miellyttävä käytös. Esiintyy hyvin.

**IMMACULATE KIND OF MAGIC** SE12425/2022 synt. 17.1.2022

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

PEK2

Arvostelu: 8 mån. Tillräckligt m skalle men skulle haft kraftigare kinder ska stabilisera sina öron. Rak i fronten lite höga hasor när hon får mera kropp vill hon verka kortare. Lovande päls. Rör sig m snabba sted. Ska bli tryggare i utställningssituationer. Käsiteltävissä.

**IMMACULATE POETRY IN MOTION** SE12426/2022 synt. 17.1.2022

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

PEK3

Arvostelu: 8 mån ska stabilisera sina öron mer i nosparti och kraftigare kinder. Bra benstomme och fötter även för ålder för grund och kort bröstkorg, lång i länden, lovande päls. Behöver stabilisera sitt humör. Ganska "speedad" i sina rörelser.

**JUST GORGEOUS DANGEROUS MINDS** EJ58270/21 synt. 13.2.2021

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Hyvä koko. Hieman pitkä runko. Hyvä kallo. Kuono-osa on hieman kevyt. Hyvä kaula ja ylälinja. Niukat etukulmaukset. Lyhyt rintakehä ja pitkä lanne. Takaosa voisi olla kulmautuneempi. Kauniisti kannettu häntä. Etuliike saisi olla ulottuvampi.

**JUSTJOO BRAAVOSIN KANAVIEN KATTI** ER37022/21 synt. 19.5.2021

VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

JUN EH JUK1

Arvostelu: Hyvin feminiininen, mittasuhteiltaan hyvä narttu, jolle toivoisin voimakkaamman raajaluuston. Hyvin feminiininen kevyt pää. Hyvä kaula, sopiva rungon vahvuus. Tiivis selkä, liikkuu kevyesti ja vaivattomasti. Ei tänään täydessä karvassa. Ihastuttavan energinen, iloinen käytös. Käsiteltävissä.

KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Erinomainen koko, riittävä vahvuusaste. Hyvä pään malli, hyvä kuono, oikea ilme. Hyvä jäntevä kaula. Lupaava rungon tilavuus ja ylälinja. Turhan luisu lantio. Riittävä raajaluusto. Hyvä karvanlaatu, kovin karvaton tänään. Liikkuu hyvällä askelmitalla. Iloinen käytös.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN H

Arvostelu: Hyvän tyyppinen, koon alarajalla. Oikeat mittasuhteet. Päähän toivoisin rodunomaisemmat linjat ja korvien asennon.Hyvä kaula. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Riittävä raajaluuston vahvuus. Hyvä rintakehä.. Hyvä lantio. Liikkuu hyvin edestä, erittäin leveästi takaa. Tasapainoinen sivuliike, joskin painaa etuosan voimakkaasti. Ok karvanlaatu. Miellyttävä iloinen käytös. Käsiteltävissä.

**JUSTJOO CHELLA MUSTAKORVA** ER48021/21 synt. 7.7.2021VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

JUN EH JUK3

Arvostelu: Hyvin energinen, kevytluustoinen, mittasuhteiltaan hyvä narttu jolla korkea-asentoinen häntä ja jyrkkä lantio. Kevyt pää, ilmavat korvat. Hyvä kaula, tiivis selkä. Kokoon passeli runko. Energiset tarmokkaat liikkeet. Iloinen käytös. Käsiteltävissä.

KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Hyvät raamit, oikea koko. Selvä sukupuolileima päässä, ok korvat. Hyvät leveät leuat. Oikea ilme. Jäntevä kaula. Lupaava eturinta. Hieman lyhyt olkavarsi. Oikea lantio. Lupaava reiden leveys. Kauniit tassut. Hyvä tarmokas liike, hieno askelmitta. Ei parhaassa karvassa.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN H

Arvostelu: Hyvä tyyppi, hyvät mittasuhteet. Päähän toivoisin rodunomaisemmat linjat. Hyvä korvien asento. Riittävä kaula. Niukasti kulmautunut edestä, riittävästi takaa. Riittävä rintakehän pituus. Hyvä vahva lanne. Rungon tulee kauttaaltaan olla hieman kaarevampi. Liikkuu hyvin edestä ja takaa. Sivuliikkeessä kantaa turhan korkealla päätä, liike muutoin tasapainoinen. Hyvä karvanlaatu, joskin niukka pohjavilla. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**JUSTJOO DAENA UHMAKAS** ER48020/21 synt. 7.7.2021KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN H

Arvostelu: Hyvä tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet, Pyöreät silmät häiritsevät ilmettä, ja turhan ilmavat korvat. Riittävä kaula. Hyvin niukasti kulmautunut edestä, paremmin takaa. Hyvä rintakehän pituus. Hyvä vahva lanne. Liikkuu hyvin edestä ja takaa. Sivuliikkeessä turhan korkealla kannettu pää, muutoin askel tasapainoinen. Karva ei tänään parhaassa kunnossa, alusvilla puuttuu. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä. **JUSTJOO DALLA POHJOISEN KUNINGATAR** ER48018/21 synt. 7.7.2021KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

JUN EH JUK4

Arvostelu: Kovin kesken kehityksen. Hieman kevyt ja ilmava tänään. Hieman kevyt pää. Pigmentti voisi olla parempi. Ok korvat. Toivoisin paremman etukul. Eturinta saa täyttyä. Hieman pitkä lanneosa, vatsaviiva kuroutuu. Hieman jyrkkä lantio. Kovin karvaton tänään. Hieman levoton etuaskel, hieno sivusta. Voisi olla itsevarmempi.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN H

Arvostelu: Hyvän tyyppinen, hyvät mittasuhteet. Aavistuksen kuroutunut vatsalinja. Kokoon sopiva pää, jossa korvat turhan ilmavat. Hyvä kaula. Turhan paljon vaaleaa kirsussa. Niukasti kulmautunut edestä ja takaa. Rintakehä voisi olla pidempi ja lanne lyhyempi. Liikkuu kaikilta osin tasapainoisesti. Hyvä karvanlaatu. Miellyttävä iloinen käytös. **JUSTJOO DORNEN PRINSESSA ELIA** ER48019/21 synt. 7.7.2021KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Hieman ujostellen käyttäytyvä. Varsin hyväraaminen. Hyvä pään malli, ok korvat. Hyvä kuono, erinomainen kaula. Eturinta saa täyttyä. Hieman pitkä lanneosa, lupaava rungon tilavuus. Varsin hyvä lantio, hyvä reiden leveys. Erinomaiset raajat. Liikkuu hienolla sivuaskeleella. Kauniisti esitetty.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN EH JUK2

Arvostelu: Erittäin hyvän tyyppinen. Hyväilmeinen pää. Hyvä kaula. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Erinomainen rintakehä. Hyvä lanne. Liikkuu kaikilta osin tasapainoisesti. Hyvä karvanlaatu. Miellyttävä käytös, joskin melko nöyrä. Käsiteltävissä. **KELEMENKI UNTIL DAWN ARRIVES** PKR.WU.I-118122 synt. 20.5.2022

YPÄJÄ pentunäyttely 26.11.2022, tuomari Antti Nieminen

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: Oikea tyyppi. Sopusuhtainen ja tasapainoinen. Riittävä luuston vahvuus. Hyvin kulmautunut edestä ja takaa. Aavistuksen jyrkkä lantio. Hyvä eturinta. Kaunis ylälinja. Liikkuu pentumaisesti keskipitkällä askeleella. Selkeä nartun pää, jossa oikeat mittasuhteet. Hyväasentoiset korvat. Hyvä turkki.

**KINDLE MY HEART QUBERA JUNASSLAND**

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT NORD-VARA-SERT SERT JUN VSP

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen, tasapainoisesti rakentunut, riittävä luustoinen juniori. Lupaava karva ja väritys. Tasapainoiset kulmaukset. Sopiva luusto, riittävä runko. Hyväilmeinen pää, hyvä purenta. Kiva luonne. Erinomaiset liikkeet.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Feminine bitch. Excellent type and size. Naturally needs to mature. Feminine head. Good expression. A bit big ears. Good neck. Strong topline. Enough angulation in front. Moves with good drive. Coat in good development. Nice temperament.

Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK4

Arvostelu: Pretty girl. Measures in size. Correct & full bite. Pretty head. Would pre smaller ears. Nice temperament. Moderate length of neck. Ok shoulder angulation. Well angulated rear. Needs time to develop chest. Nice short & strong loin. Nice free mover. Good topline.

**KUURANWEERA** ER62820/21 synt. 3.11.2021

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PPEK2

Arvostelu: Mittasuhteiltaan oikea. Lupaava runko. Hyvä ylälinja. Erinom. lihaskunto. Kapeahko pää, purenta ei aivan korrekti. Normaalit kulmaukset, hieman pitkä lanneosa. Vapaat liikkeet. Pentukarvassa, laatu pehmeää. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN EH JUK4

Arvostelu: 10 kk vanha feminiininen koon ylärajoilla oleva narttu. Hyvä purenta. Pigmentti saa täyttyä. Kapealinjainen pää, jossa oikeat mittasuhteet. Hyvin kulmautunut edestä. Hieman pehmeä ylälinja ja lanneosa voisi olla lyhyempi. Hyvä lantion asento. Polvikulmaus voisi olla selvempi. Liikkuu sivusta hyvin, löysästi edestä. Hieman kevyt raajaluusto.

43,5 cm

**LAPERKE P'SUPERNATURAL BEING** FI47205/21 synt. 20.7.2021

TORNIO RN 9.4.2022, tuomari Markku Kipinä

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Hyväluustoinen. Lupaavat mittasauhteet. rintakehä voisi olla pidempi. Tasapainoiset, riittävät kulmaukset. hyvä ylälinja. Hyvät päänlinjat. Vahva purenta. Pyöreähköt silmät. Kiva luonne. Lupaava karva. Vaivaton askellus.

PELLO RN 23.4.2022, tuomari Anita Al-Bachy

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 9 kk, aavistuksen matalaraajainen, hyvä kallo ja kuono-osa, hyvämuotoiset silmät, riittävä kaula, ylälinjan tulee vakiintua, hyvä runko, hieman pysty lapa, normaalit takakulmaukset, sopiva luusto, tiiviit käpälät, liikkeiden tulee vielä vakiintua.

OULU NORD 7.5.2022, tuomari Pekka Nykyri

JUN EH JUK1

Arvostelu: Hyvin rakentunut, keskivoimakas juniorinarttu, jolla hyvä pää. Suora, kiinteä selkä. Lyhyt olkavarsi, hyvät takakulmaukset. Etuaskel tulisi olla avarampi ja hyvät takaliikkeet.

Käsiteltävissä.

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 10 månader. Välskuret huvud. Lite framskjuten i skuldra. Bra bröstkorg. Brant i korset. Tillräckligt vinklad bak. Bra storlek, skulle ha en klarare rygglinje. Rör sig med tillräcklig steg. Ok svans. Käsiteltävissä

SUOMUSSALMI RN 4.6.2022, tuomari Jari Laakso

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: 10kk. Hyvä rungon pituus. Tilavuutta jo paljon ikään nähden, lupaava etuosa, tasap. kulmaukset. Liikkeessä turhan ylpeä häntä, hyvä pää, lupaava kuono-osa, aavistuk. raskaat korvat, erinom. liikkeet. Käsiteltävissä.

ROVANIEMI KV 11.6.2022, tuomari Svante Frisk

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Good proportions. Nice head. Scissor bite. Dark eye & bit heavy ear. Little bit short neck. Good topline. Enough rear angulation. Good body. Good shoulder placement, a bit straight upper-arm. Moves wide in front. Good side mover. Nice temperament.

Käsiteltävissä.

HAAPAJÄRVI RN 18.6.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Erinomainen koko, rungon mittasuhteet ja luusto. Oikeapiirteinen narttumainen pää. Hyväasentoiset korvat. Hyvät silmät ja purenta. Erinomainen alaleuka. Erinomainen rintakehä. Hyvä eturinta. Hyvin kulmautuneet lihaksikkaat raajat. Sapelinmuotoinen häntä. Kevyt, joustava sivuaskel. Ihana temperamentti.

TUUSNIEMI RN 2.7.2022, tuomari Valentinas Stiklius

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP VSP FI JMVA

Arvostelu: Feminine. Good size and type. Very nice head. Correct bite. Good topline and angulation. Free movement. Käsiteltävissä.

**LEGACY'S SPOT ON REVIEW** EST02881/20

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

VAL EH VAK2

Arvostelu: 3v narttu joka antaa ikäistään nuoremman vaikutelman. Toivoisin kauttaltaan enemmän vahvuutta. Hyvä purenta ja pigmentti. Oikeat pään mittasuhteet mutta se voisi olla leveämpi. Hieman kevyet korvat. Olkavarsi voisi olla viistompi ja eturinta selvempi. Tiivis ylälinja ja hyvät takakulmaukset. Liikkuu erinom. askelpituudella ja asenteella, löysästi edestä. Tänään todella niukassa karvassa. 38 cm Käsiteltävissä.

**LOVELY LION DAENERYS STORMBORN** ER15125/20 synt. 15.1.2020PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

AVO H

Arvostelu: Hyvät mittasuhteet, sopiva rungonvahvuus, mutta kevyt raajaluusto. Kevytpiirteinen nartun pää, hyvät silmät, riittävän ylös kiinnittyneet korvat, hieman kevyt alaleuka. Lyhyt kaula, pystyt lavat, muuten hyvin kulmautunut. Liikkuu hyvin takaa, liian korkea, harppova etuaskel. Oikea karvanlaatu.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

AVO T

Arvostelu: 2,5v feminiininen narttu. Hyvä purenta ja pigmentti. Hieman kevytpiirteinen pää, oikeat mittasuhteet. Toivoisin eteen ja taakse voimakkaammat kulmaukset. Kevyt runko ja eturinta. Hieman jyrkkä lantio. Hyvät rungon mittasuhteet. Energiset liikkeet, josta kuitenkin puuttuu rodunomainen liikerata eli ravi. Koira peitsaa ja liikkeet ovat korostetun korkeat. Reipas käytös 39 cm Käsiteltävissä

**LOVELY LION HEIL TO THE VICTOR** ER34402/21 synt. 9.5.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN H

Arvostelu: Noin 41 cm. Hyvänkokoinen. Mittasuhteiltaan oikea. Kevyt raajaluusto. Selvä sukupuolileima. Kapeapiirteinen pää. Ylöskiinnittyneet puoliksitaittuneet korvat. Pyöreät silmät. Rintakehä saisi olla täyteläisempi, samoin eturinta. Karva vaihtumassa. Erinomainen häntä. Vielä epävakaat etuliikkeet. Tasapainoiset kulmaukset. Saisi liikkua tehokkaammin. Ihana temperamentti.

**MARVELMAS WINTER SPIRIT AT BLACK WIZARDS** FI37884/21 synt. 26.12.2020

JYVÄSKYLÄ RN 11.9.2022, tuomari Kati Taipale

NUO ERI NUK1 PN1 SA SERT VSP

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen mittasuhteiltaan miellyttävä narttu, jolla riittävä luuston vahvuus. Oikea pään malli ja ilme. Hyvin asettuneet korvat. Kauniit silmät. Purenta ok. Riittävä eturinta. Oikea rungon malli ja rintakehän syvyys ja pituus. Oikein kulmautunut edestä ja takaa. Lähes yhdensuuntaiset liikkeet takaa, hyvin edestä. Erinomainen ulottuva sivuliike. Hännän ei tarvitse nousta enempää liikkeessä. Oikeanlaatuinen karvapeite, joka ei parhaassa kunnossa. Miellyttävä käytös.

**MARVELOT A DREAM COME TRUE** FI41225/20 synt. 30.6.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

NUO ERI NUK2 PN2 SA

Arvostelu: 41 cm. Erinomainen koko ja luusto. Antaa hieman matalaraajaisen vaikutelman. Kaunispiirteinen narttumainen pää. Hieman kookkaat hyvin asettuneet korvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta ja vahvat leuat. Kaunis ylälinja. Hyvä pitkä rintakehä ja eturinta. Hyvä karvanlaatu. Sirpinmuotoinen häntä. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu riittävällä askelpituudella, hieman varvasahtaasi edestä.

TAMPERE NORD (Werraton Wappu) 30.4.2022, tuomari Svein Helgesen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Excellent type. Could be a little more on legs. Very good head, earset and expression. Very good neck and body, but could be in better condition. Very good coatquality. On the movement a little weak on the topline. Käsiteltävissä.

RUOVESI RN 14.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Narttu, jolla erinomainen runko ja luuston vahvuus, mutta mittasuhteiltaan antaa kovin pitkän yleisvaikutelman. Kaunis väritys ja hyvä karvapeite. Hyvät pään mittasuhteet. Hyvä kallo-osan leveys ja kuono-osan vahvuus. Hieman raskaat korvat. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvät liikkeet takaa. Hieman löysät kyynärpäät mikä näkyy etuliikkeessä. Hyvä ulottuvuus sivuliikkeessä. Liikkeessä ylälinja saisi olla tiiviimpi.

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

AVO ERI AVK1 PN1 SA SERT ROP FI MVA

Arvostelu: 2v keskikokoinen, hyvin kulm. Sopiva tilavuus. Hyvä ylälinja ja eturinta. Sopiva luuston vahvuus. Oikeat pään mittasuhteet ja linjat. Rodunomainen ilme. Hyväasentoiset hieman isot korvat. Oikea karvanlaatu. Liikkeessä yläasentoinen häntä. Liikkeet muuten ok.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

AVO ERI AVK1 PN2 SA

Arvostelu: Beautiful typical head with excellent proportions and pigmentation. Very strong body in good balance. Correct angulations. Very nice in movement. Nice temperament and presentation in the ring.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

VAL EH VAK1

Arvostelu: 2v narttu joka voisi olla hieman neliömäisempi rungon mittasuhteiltaan. Hyvä purenta ja pigmentti. Oikean mallinen pää. Erinom. etuosan rakenne ja eturinta. Hyvä luuston vahvuus. Vankka runko. Hyvä rintakehän syvyys. Turhan pitkä lanneosa ja pehmeyttä ylälinjassa. Liikkuu hyvällä askelpituudella, löysästi edestä. Erinomainen karvanlaatu. 40 cm Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

VAL ERI VAK4 SA

Arvostelu: Champion of excellent type and size. Feminine, well developed head. Strong neck and topline. Enough angulation in front. Could be a bit shorter in body. Moves with good drive. Could be a bit parallel in front. Excellent coat and colour. Nice temperament.

Käsiteltävissä.

**MARVELOT AND LIFE GOES ON** FI41226/20 synt. 30.6.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

NUO ERI NUK1 PN1 SA SERT VSP

Arvostelu: 42 cm. Hyvän kokoinen, kokoon sopiva luusto. Oikeat rungon mittasuhteet. Selvä sukupuolileima. Hyvä kallo. Hieman kookkaat oikeinasettuneet korvat. Pyöretä silmät. Hyvä purenta ja alaleuka. Hyvä ylälinja, pitkä rintakehä ja eturinta. Oikea karvanlaatu. Hyvä hännän asento. Tasapainoiset kulmaukset. Kevyet, joustavat maatavoittavat liikkeet.

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

NUO ERI NUK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Hyvärunkoinen ja -luustoinen narttu, jolla hyvä pään profiili. Hyväasentoiset korvat. Liikkuu sujuvasti hyvällä askelpituudella joka suunnasta. Hieman pehmeä ylälinja.

Käsiteltävissä.

ALAVUS KR (Miljoonakoira) 11.6.2022, tuomari Jaana Kummala

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Kookas mittasuhteiltaan oikea. Ikäisekseen jo varsin vankkarunkoinen narttu, jota lievä pyöreys korostaa. Riittävä eturinta, hieman pysty olkavarsi. Kuono-osa voisi olla täyteläisempi. Hieman kookkaat siniset silmät. Vapaat liikkeet. Tänään hieman pehmeä karvapeite. Käsiteltävissä.

KOTKA KV (Kotkan ruusu) 18.6.2022, tuomari John Bond

NUO ERI NUK1 PN3 SA

Arvostelu: Almost 2 years. Bite is correct. Nice head. Nice broad skull. Nice earset. Nice length of muzzle. Nice length of neck. Shoulder placement very good. Lovely quarters, strong. Nice spring of rib. Nice outline. Movement is very good. Käsiteltävissä.

MÄNTSÄLÄ KR 9.7.2022, tuomari Hilkka Salohalla

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Oikean kokoinen ja mittasuhteiltaan oikea. Hyvä kallo ja kuono. Purennasta puuttuu kaksi hammasta, niistä todistus. Erinomainen kaula ja ylälinja. Hyvä eturinta ja rintakehä. Erinomainen luusto . Oikein kulmautunut. Hyvä karvapeite. Liikkuu hyvin. Hännänasento liikkeessä saisi olla parempi.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

AVO EH AVK3

Arvostelu: Correct head. Elegant neck and body. Good angulations on the front legs, prefer stronger angulations on the back legs. Nice temperament.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

AVO ERI AVK1 PN2 SA VARA-SERT

Arvostelu: Kaunislinjainen, tasapainoisesti rakentunut, hyvin sujuvasti liikkuva narttu. OIkea pään malli, hyvä silmien muoto, hieman kevyet ja kookkaat korvat. Hyvä kaula, ylälinja ja rungon muoto. Riittävät tasapainoiset kulmaukset. Kaunis sininen väri, hyvä marmorointi.

HARJAVALTA RN 20.8.2022, tuomari Harto Stockmari

AVO ERI AVK1 PN1 SA SERT ROP FI MVA

Arvostelu: Selvä sukupuolileima. Oikeat mittasuhteet. Oikeanmuotoinen pää. Oikein sijoittuneet korvat. Hyvä kaula ja eturinta. Vankka etuosa. Hyvä ylälinja. Tilava runko. Hyvä hännänkiinnitys. Hyvin kulmautunut takaosa. Oikea karvanlaatu. Kaunis joustava sivuliike. Kantaa itsensä kauniisti

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

AVO ERI AVK1 PN2 SA

Arvostelu: Erinomainen tyyppi. Oikea koko, mittasuhteet. Purenta ok. Hyvä pää. Oikea ilme. Hyvät silmät, korvat. Erittäin hyvä ylälinja. Sopiva vahvuus. Hyvin kulmautunut. Hyvä karvanlaatu ja väri. Sopivat ulottuvat liikkeet. Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

VAL ERI VAK1

Arvostelu: Kokoon riittävä vahvuus, johon pitkä runkoinen. Pyöreähköt silmät. Ilmavat korvat. Suora selkä. Pitkä lanneosa. Sopivasti kulmautunut. Tänään melko pehmeä karva. Liikkuu kapeasti takaa. Hyvä sivuliike. Miellyttävä käytös. Esiintyy hyvin.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

VAL ERI VAK1 PN2 SA

Arvostelu: 2-vuotias, mittasuhteiltaan erinomainen narttu. Oikeat pään linjat. Hyvä kuono ja kallo. Kauniit silmät ja korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Erinomainen eturinta. Hyvin kulmautuneet eturaajat. Hyvin kehittynyt rintakehä. Riittävästi kulmautunut takaa. Hyvä karva. Kokoon sopiva luusto. Kauniit tiiviit käpälät. Liikkuu maatatavoittavalla energisellä askeleella, hieman kapeasti takaa, suoraan edestä. Esiintyy kauniisti.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

VAL ERI VAK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: 2v tyypiltään erin. Oikeat rungon mittasuhteet omaava narttu. Keskivahva luusto. Tasap. kulm. Hyvä ylälinja. Oikeat pään mittasuhteet. Oikea-asentoiset korvat. Pyöreät siniset silmät. Leikkaava purenta. Hammaspuutoksia, josta todistus. Bluemerle-väritys. Oikea turkin laatu. Liikkuu tasap. ja käyttäytyy hyvin.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

VAL ERI VAK2 PN3 SA

Arvostelu: Champion, excellent type and size. Well developed head. Nice expression. Strong neck and topline. Very good front. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

VAL ERI VAK2 SA

Arvostelu: 2,5 years. Feminine bitch. Correct bite. Needs more underjaw. Ears are quite large. Excellent neck. Is heavy today Nide long neck. Excellent angulation in shoulder, ok in rear. Nice deep body, good forechest. Good feet & colour. Nice mover. Ok topline.

**MERRY PRINCESS CANDY TUTTIFRUTTI** SE20828/2022 synt. 2.2.2022

ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

PEK1 KP VSP

Arvostelu: 8 mån lovande huvud. Bra prop men önskas lite mer benstomme. Tillräckliga bakvinklar. Bär sin långa svans väl, lovande päls. Käsiteltävissä.

**NORDIC NINJA'S BE A BUMBLEBEE** ER29971/21 synt. 14.4.2021VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

JUN H

Arvostelu: Vielä kovin hento ja kevyt narttu, jolla terhakka iloinen olemus. Turhan pyöreä kallo ja kevyt kuono-osa. Ilmavat korvat. Hyvä kaulan asento. Liikkuu kevyesti ja vaivattomasti riittävällä askelpituudella. Kovin jyrkähkö lantio. Pohjavilla saisi olla runsaampaa. Kaunis väri. Nätisti esitetty. Käsiteltävissä. **NORDIC NINJA'S BE A SPICY DRAGONFLY** ER29972/21 synt. 14.4.2021

VAASA KV 9.4.2022, tuomari Marjo Järventölä

JUN EH JUK2

Arvostelu: Rungon mittasuhteiltaan hyvä narttu, jonka raajaluusto voisi olla voimakkaampaa. Feminiininen pää, joka saa voimistu. Riittävä kaula, hieman takakorkeassa vaiheessa. Riittävä runko, liikkeissä hyvä askelpituus. Varma käytös. Hyvä karva. Käsiteltävissä.

UUSIKAARLEPYY RN 11.6.2022, tuomari Maret Kärdi

JUN H

Arvostelu: Tyypiltään pienehkö ja kevytluustoinen. Oikeat mittasuhteet ja koko mutta saisi olla rakenteeltaan vahvempi. Hyvät kulmaukset. Tummasilmäinen pää, kevyt ja teräväkärkinen kuono, liikkuvaiset korvat, matalahko kaulan kanto. Taaksepäin kohoava ylälinja. Oikea-asentoinen häntä, kirkkaat sävyt 3-vär turkkina. Liikkuu reippaasti. Tyypistä arvosana H.  **PEAK RIVER SO LITTLE SO FUNNY** FI38818/22 synt. 8.2.2022

JYVÄSKYLÄ RN 11.9.2022, tuomari Kati Taipale

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen tyttö pentu, jolla kivat mittasuhteet ja erinomainen raajaluusto. Oikea pään malli ja ilme. Kauniisti asettuneet korvat. Purenta ok. Ikään sopiva eturinta. Oikea rintakehän syvyys, malli ja pituus. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa. Kaunis kaula ja ylälinja. Hyvä häntä. Liikkuu takaa lähesyhdessuuntaisesti, edestä löysin kyynärpäin. Erinomainen ulottuva sivuliike. Hyvä häntä. Erinomainen pentukarva. Miellyttävä käytös.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK2 PN3 SA SERT

Arvostelu: 9kk koon ylärajalla. Hyvät mittasuhteet. Ei tänään täydessä turkissa. Hyvät pään linjat, alaleuka voisi olla vahvempi. Hyvät korvat. Riittävä eturinta. Hyvä tilava rintakehä. Hieman pitkä lanne. Hyvä raajaluusto. Tasap. raajarakenne. Kintereet saavat vahvistua. Etuliikkeessä löysyyttä. Reipas sivuliike. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK2 PN1 SA JUN-SERT SERT VSP

Arvostelu: Lovely temperament. Correct & full bite. Measures in size. Pretty feminine head. Well set ears. Would prefer slightly smaller eyes. Lovely length of neck. Strong deep body. Good forechest. Good topline Excellent bone & feet. Nice free mover. Strong topline & good tail carriage. A picture of quality and grace. Order is changed because 1st in junior class became frightened in ring and after short brake could not recover.

**POPTARTS BLUEBERRY OF SWANEE RIVER** SE48593/2021 synt. 6.10.2019

ROVANIEMI KV 11.6.2022, tuomari Svante Frisk

AVO ERI AVK1 PN1 SA SERT ROP

Arvostelu: Good proportions. Excellent ears. Very nice silhouette. Good head type. Shows correct vet. certificate. Big ears. Good neck. Level topline. Well angulated in rear. Good shoulder placement. Upper-arm could be better angulated. A bit wide up & down & round movement. Vg side movement, keeping a good topline. A bit short croup. Nice temperament.

Käsiteltävissä.

**PROMISEHILL BUBBLY CHAMPAGNE** FI51174/21 synt. 8.8.2021KALAJOKI NORD 23.7.2022, tuomari Hannele Jokisilta

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT NORD VARA-SERT SERT JUN VSP

Arvostelu: Sopivan kokoinen, selvästi narttumainen kokonaisuus. Nartulle sopiva vahvuus. Hyvä pään malli, mutta toki saa vielä vankistua iän myötä. Hyvät kulmaukset. Kokoon sopiva luusto, ikään sopiva runko. Reipas hyvä luonne. Etuliikkeiden tulee tiivistyä, muuten liikkuu hyvin. **PROMISEHILL CHAMPAGNE KISSES** FI51175/21 synt. 8.8.2021

TAMPERE Puppy Dog Show 30.4.2022, tuomari Uschi Eisner

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Nice head and expression. Correct bite. Correct earset. Straight back. Good angulations. Moves well. Correct coat. Käsiteltävissä.

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

JUN H

Arvostelu: 9kk. Kookas ja ilmava. Hyvä päänmalli. Oikea purenta. Raajaluusto voisi olla voimakkaampi. Niukka eturinta. Hieman jyrkkä lantio. Hyvät tiiviit käpälät. Hieman korkea kinner, mutta riittävä polvikulmaus. Niukasti kulm. edestä ja heittelee voimakkaasti eturaajojaan liikkeessä. Hyvät selkeät värit. Rauhallinen käytös. Koko pudottaa palkinnon.

**PROMISEHILL CHAMPAGNE ON ICE** FI51176/21 synt. 8.8.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Unto Timonen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Tasapainoinen, hyväluustoinen narttupentu. Hyvä pää. Hyvin muotoutunut etuosa. Hyvät raajat ja käpälät. Hyvä ylälinja. Hyvä runko. Hyvin kulmautunut takaosa. Joustava liikunta.

TAMPERE Puppy Dog Show 30.4.2022, tuomari Uschi Eisner

PEK2 KP

Arvostelu: Feminine head and expression. Correct bite. Good earset. Straight back. Good angulation. Good coat. Moves well. Käsiteltävissä.

TAMPERE Puppy Dog Show 1.5.2022, tuomari Charlotte Laning Vrethammar

PEK1

Arvostelu: Trevlig tikvalp. Feminint huvud med fint uttryck. Bra hals. Goda vinklar. Något lång i länden. Litet brant kors. Rör sig balanserad. Bra päls. För dagen något mager.

Käsiteltävissä.

SALO RN 8.5.2022, tuomari Leila Kärkäs

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Miellyttävä kokonaisuus. Hyvät mittasuhteet. Kallo vielä kapea. Hyvä kuono ja silmät. Hyvät korvat. Hyvä kaula ja ylälinja, mutta kovin luisu lantio. Olkavarsi saisi olla viistompi. Hyvät takakulmaukset ja luusto. Ikään sopiva eturinta ja rintakehä. Liikkuu kovin lyhyellä askeleella. Tarvitsee liikkeisiin lisää voimaa ja ulottuvuutta. Yhdensuuntainen edestä ja takaa. Hyvä karva. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

ALAVUS KR (Miljoonakoira) 11.6.2022, tuomari Jaana Kummala

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Mittasuhteiltaan oikea, tasapainoisesti rakentunut narttu. Hyvä suora ylälinja. Runko saa vielä täytelöityä. Vielä hieman kapea pää. Hyvä kuono. Tasapainoiset sopivat kulmaukset. Vapaat liikkeet. Varsin reilusti valkoista väriä päässä. Käsiteltävissä.

KOTKA KV (Kotkan ruusu) 18.6.2022, tuomari John Bond

JUN ERI JUK2 PN4 SA VARA-SERT

Arvostelu: 10 months. Bite is good. N head. Nice dark eyes. Good earset. Nice neck. Good quarters in front and rear. Good shoulder placement. Movement is very good.

Käsiteltävissä.

KOUVOLA KR 20.8.2022, tuomari Marianne Holm Larnemaa

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 1 vuotias feminiininen keskivahva kokonaisuus. Luusto saisi olla voimakkaampaa ja kokonaisuus kauttaltaan leveämpi. Riittävä eturaajan kulmaus. Pää saa voimistua. Oikea silmien muoto. Kauniisti asettuvat korvat. Hyvä karva. Liikkuu yhdensuuntaisesti ja vaivatta, mutta askel jää hieman lyhyeksi, sen tulee laskeutua kulmauksilleen. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ RN 11.9.2022, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT VARA-SERT JUN-VSP

Arvostelu: Mittasuhteiltaan miellyttävä juniori. Vielä hieman kapea linjainen, mutta oikeailmeinen pää. Hieman ilmavat koookkaat korvat. Kauniit silmät. Purenta ok. Ikään sopiva eturinta. Oikea rungon malli ja syvyys, mutta rintakehän tulisi olla pidempi. Kauni kaula ja ylälinja. Niukemmin kulmautunut edestä,paremmin takaa. Liikkuu lähes yhdensuuntaisesti takaa, edestä hieman löysin kyynärin. Sivuliikkeessä askeleen tulisi ulottua paremmin. Lupaava karvapeitteen laatu. Miellyttävä käytös.

**PROMISEHILL MORE CHAMPAGNE PLEASE** FI51177/21 synt. 8.8.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Unto Timonen

PEK2

Arvostelu: Tasapainoisesti kehittynyt narttupentu. Kaunis kaula. Hieman pysty olkavarsi. Hyvät raajat. Hyvä ylälinja ja runko. Hyvin kulmautunut takaosa. Liikkuu vielä hieman varvasahtaasti takaa.

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Kaunislinjainen narttupentu, jolla erinomaiset mittasuhteet. Riittävän vahvakuonoinen pää. Hieman pyöreät silmät. Tyylikäs ylälinja, kauniit kulmaukset. Runko ja eturinta saavat vielä voimistua. Tasapainoiset liikkeet ja esiintyy jo kuin konkari. Hieno ja lupaava pentu! Käsiteltävissä

TAMPERE Puppy Dog Show 30.4.2022, tuomari Uschi Eisner

PEK4

Arvostelu: Nice head. Correct bite. Today not correct earset and -carriage. Good angulations. Moves well. Good coat. Käsiteltävissä.

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Erittäin hyvän tyyppinen, tasapainoinen näyttävästi liikkuva pentu, jolla lupaavat rungon mittasuhteet ja vahvuus. Lupaava nartun pää. Erittäin lupaavat liikkeet. Hieno itsevarma esiintyminen. Käsiteltävissä.

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PEK1 KP ROP RYP-2

Arvostelu: Kookas, erinomaista tyyppiä oleva keskivahva narttu. Riittävä runko, erinomainen lihaskunto, niukka eturinta. Hyvä pää, erinomainen ryhti. Hieman pysty olkavarsi. Erinomaiset liikkeet. Käsiteltävissä.

RUOVESI RN 14.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Hyväluustoinen, tiivis, sopusuhtainen narttu. Tänään rungoltaan hieman hoikka. Hyvin asettuneet korvat. hyvä kallo-osa. Riittävä kuono-osan vahvuus. Hyvä karvapeite. Kaunis tiivis ylälinja. Hieman leveät takaliikkeet. Hyvät sivuliikkeet.

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Erinomainen koko ja mittasuhteet. Vielä hieman kapea pää. Pyöreät silmät. Ryhdikäs kaula ja suora selkä. Hyvin kulmautunut edestä ja takaa. Lupaava runko ja luusto. Hyvä karva. Upeat liikkeet joka suunnasta. Todella lupaava.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: 9 kk. Riittävän lyhyt. Lupaava rungon tilavuus. Riittävät kulmaukset. Etuosa saa täyttyä iän myötä. Lupaava pää. Erinomaiset liikkeet. Käsiteltävissä.

KOTKA KV (Kotkan ruusu) 18.6.2022, tuomari John Bond

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT JUN-ROP ROP FI JMVA

Arvostelu: 10 months. Bite is correct. Lovely head. Nice earset. Nice length of muzzle. Nice colour. Lovely body. Nice strong quarters. Nice angles. Lovely outline. Movement is very good with reach and drive. Käsiteltävissä.

**PROMISEHILL SIPPIN' CHAMPAGNE** FI51178/21 synt. 8.8.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Unto Timonen

PEK3

Arvostelu: Kookkaanpuoleinen narttupentu. Hyväpiirteinen pää. Hyvä kaula. Hyvin kulmautunut etuosa. Hyvät raajat ja käpälät. Vielä hieman takakorkea seistessä. Hyvä kinnerkulma. Reipas liikunta.

TAMPERE Puppy Dog Show 30.4.2022, tuomari Uschi Eisner

PEK3 KP

Arvostelu: Nice and feminine head. Correct bite. Good earset. Good topline. Correct angulations. Moves well. Good coat. Väistää.

VALKEAKOSKI RN 15.5.2022, tuomari Dina Korna

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT VARA-SERT JUN-ROP

Arvostelu: Feminine good size, strong enough. Correct head, bite and eyes. Ears could be better. Correct ribcage and body proportions, nice topline, well angulated. Nice temperament moves very well. Käsiteltävissä.

HEINOLA KR 21.8.2022, tuomari Maija Mäkinen

JUN EH JUK1

Arvostelu: 1v. Kookas narttu koon ylälinjoilla. Hyvä pitkä pää, pitkä leveä otsa. Hyvät silmät. Komea purenta. Raskaat korvat. Hyvä kaula. Ikään sopiva runko. Tasapainoiset kulmaukset. Kokoon sopiva luusto. Kyynärpäät saisivat liittyä runkoon. Hyvä lantio, töpöön kiinnitys. Turkki ei parhaassa kunnossa tänään. Liikkuu hyvin sivusta ja takaa. Hyvä käytös.

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Hieman kookas. Sievä pää ja ilme. Purenta ok. Kevyehköt korvat. Hyvät etukulmat. Etuosasn tulee vielä vahvistua ja samoin rintakehän. Riittävä runko. Hyvä häntä. Leveä reisi ja sopivat takakulmat. kaunis karva ja väri. Köyristää liikkuessa lannetta. Liikkuu ajoittain hyvin. Reipas käytös.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: 12kk, kookas, erinomaiset mittasuhteet omaava juniorinarttu. Erinomaiset pään linjat. Hyvä kuono. Vielä hieman kapeutta kallossa. Kauniit tummat silmät. Hyvät korvat. Tasapainoisesti kulmautuneet raajat. Rintakehä ja eturinta saa vielä täyttyä. Kokoon sopiva luusto. Kauniit tiiviit käpälät. Luonnontöpö häntä. Lupaava karvapeite. Liikkuu sujuvalla sivuaskeleella, sekä sujuvasti edestä ja takaa.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN SERT SERT JUN-ROP JMVA

Arvostelu: 14kk. Tyypiltään erin. nuori narttu, oikeat rungon mittasuhteet. Tasap. kulm. Sopivan vahva luusto. Hyvä kaula. Luonnontöpöhäntä. Hyvä ilme ja pään mittasuhteet. Tummanruskeat silmät. Leikkaava purenta. Oikea turkin laatu. Liikkuu ja käyttäytyy hyvin.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK4

Arvostelu: 1v 3kk. Hyvät mittasuhteet. Hyvä koko. Kaunis kaula. Hieman laskeva lantio. Oikealinjainen pää, saa vahvistua. Hyvät korvat. Tilava rintakehä voisi olla pidempi ja lanne lyhyempi. Hyvin kulmautunut takaa, sopivasti edestä. Etuliikkeissä vielä löysyyttä. Hyvä sivuaskel. Hyvä turkki. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN EH

Arvostelu: 15 months. Correct & full bite. Measures in Feminine head. Would li bit more un & bit smaller ears. Nice body, good forechest. Needs a bit more angulation to upper arm. Good angulation behind. Short tail. Move a little wide in elbows.

**QUBERA RECINTO'S ALL STARS** NO63556/20 synt. 25.7.2020

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

AVO EH AVK1

Arvostelu: Hyvä koko, pitkähkö lanne, vahva raajaluusto. Riittävät kulmaukset. Tilava, pitkä rintakehä. Hyvä ylälinja, korkealla kannettu häntä. Ilmavat korvat, hyvä kallo, täyteläinen kuono-osa. Saisi olla parempi saksipurenta. Kiva luonne. Hyvä sivuliike, hieman leveä edestä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

AVO H

Arvostelu: Powerful but still feminine bitch. Excellent type, up to size. Strong but feminine head. Good ears, stop and eyes. Today uneven bite. Enough neck. Strong topline. Good front. A bit long in loin. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament.

Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

AVO EH AVK1

Arvostelu: Very attractive girl. Lovely quality. Beautiful silhouette. Level bite, which is a fault. Beautiful head. Correct ears. Lovely expression. Good length of neck Well angulated. Good length of ribcage. Measures in size Correct coat & colour. Lovely mover from all sides. Unfortunately I must give very good because of the bite.

**RAISON DU PIC D'ESPADE** ER55288/20 synt. 21.5.2020

HÄMEENLINNA KR 11.6.2022, tuomari Frances Smith

AVO H

Arvostelu: 2 year old female, correctly shape head. slightly mismarked but excellent pigment, excellent bite, good fore chest. a bit straight front angulation. topline rises to rear. croup slopes a bit too much. very good coming and going. could have a bit more side gate. excellent temperament.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Correct head with excellent pigmentatin. Well developed and strong body. Good angulations. Nice temperament.

**RED ROCK HEART FULL OF HOPE** ER13268/22 synt. 22.7.2021

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Hyvä koko. Malliltaan hieman pitkärunkoinen. Kaunislinjainen pää. Erinomaiset silmät ja korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Etuosa voisi olla kulmautuneempi. Hyvä rintakehä ja luusto. Turhan pitkä lanne. Kauniisti kannettu häntä. Etuliike saisi olla tehokkaampi.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

JUN H

Arvostelu: 12kk, kookas, erinomaiset mittasuhteet omaava narttu. Lähes yhdensuuntaiset pään linjat. Hieman kapea kuono. Hieman pyöristynyt kallo. Purenta ok. Hyvät vahvat leuat. Kauniit silmät ja hyvät korvat. Hyvä kaula. Niukasti, mutta tasapainoisesti kulmautunut takaosa. Hieman jyrkkä lantio. Kokoon sopiva luusto. Kauniit tiiviit käpälät. Lupaava karvapeite. Liikkuu sidotusti takaa. Takajalkojen liike jää rungon alle. Etuliikkeessä saisi olla ulottuvuutta. Liikkuu leveästi edestä. Esiintyy hyvin.

**ROMANCE-A-L-ITALIENNE DES ROMARINS DE MAYERLING** FI19285/21 synt. 31.7.2020

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

NUO ERI NUK3

Arvostelu: Tiukka 43 cm. Koon ylärajalla. Oikeat rungon mittasuhteet ja kokoon sopiva luusto. Selvä sukupuolileima. Hyvä korvien kiinnitys ja silmien muoto. Hieman kevyt kuono. Hyvä purenta ja alaleuka. Ikäisekseen hyvä runko. Eturinta saa täyttyä. Karva vaihtumassa, ei parhaassa kunnossa. Riittävästi kulmautunut edestä, hyvin takaa. Sirpinmuotoinen häntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella.

**RUSCH MARYLAND**TORNIO NORD 16.7.2022, tuomari Markku Kipinä

AVO ERI AVK1 PN1 SA NORD-SERT SERT VSP

Arvostelu: Hyvä ja mittasuhteet. Hieman luisu lantio. Riittävästi kulmautunut. Pitkä rintakehä. Kapeahko pitkälinjainen pää. Hyvät korvat, silmät ja purenta. Hyvä luonne. Hieman etuasentoiset lavat ja niukka eturinta. Vaivaton riittävä askellus. **SEPIA DES MINIS DU PIC SAINT LOUP** ER12144/22 synt. 31.1.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN EH

Arvostelu: 38 cm. Erinomainen koko. Kokoon sopiva luusto. Rungon mittasuhteiltaan lyhyt. Vielä kovin pentumainen pää. Puoliksi taittuneet korvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Riittävän täyteläinen runko ja eturinta. Iänmukainen karva. Tasapainoiset kulmaukset. Erinomainen häntä. Liikkuu hyvällä askeleella, vielä löysästi edestä. Ihana temperamentti.

MYNÄMÄKI KR 21.5.2022, tuomari Jadranka Mijatovic

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Almost 16 months old. Good size and bone. Feminine head. Would like more stop. Good neck. Good topline. Very balanced mover, using her body. Käsiteltävissä.

TURKU RN 26.5.2022, tuomari Anita Al-Bachy

JUN ERI JUK2

Arvostelu: 10 kk. Vielä kevyt runkoinen narttu. Hyvä purenta. Hyvä kallo, hieman kevyt kuono-osa. Hyvä asentoiset korvat. Kauniin muotoiset silmät. Hyvä kaula ja ylälinja, lyhyehkö rintakehä. Tasapainoisesti kulmautunut. Tiiviit käpälät. Hieman vetäytynyt alalinja. Maata voittavat liikkeet. Käsiteltävissä.

HÄMEENLINNA KR 11.6.2022, tuomari Frances Smith

JUN EH JUK1

Arvostelu: 16 months old bitch of correct proportions. would prefer better shape of fore skull, eyes are little round. correct bite. excellent fore chest. very good angulations in front, lacking behind and hock too high. excellent coat. correct coming and going, balanced side gate.

TURKU KR (Elonäyttely) 13.8.2022, tuomari Kirsi Tevalin

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Ryhdikäs ja reipas nuori narttu. Kaunisilmeinen pää. Hieman lyhyt kaula. Normaalit kulmaukset edessä ja takana. Erittäin hyvä karva. Melko pitkä hyvä-asentoinen häntä. Takaliike turhan kapea. Etuliikkeet saavat tiivistyä. Mukava käytös.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Feminine bitch. Excellent type. Medium size. Feminine head. Would like less stop. Nice ears, enough neck. Strong topline. Enough angulation in front. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

**SIIMLINE'S BOOM BOOM POW** FI22323/22 synt. 16.10.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Unto Timonen

PPEK1 KP

Arvostelu: Hyvätyyppinen narttupentu jolla on hyväpiirteinen pää. Hyväluustoiset raajat. Ikäisekseen hyvä runko. Hyvä ylälinja. Hyvin kulmautunut takaosa. Liikkuu hyvin.

MYNÄMÄKI KR 21.5.2022, tuomari Jadranka Mijatovic

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7 months old puppy. Good type, size and bone. Lovely head, a bit too much stop. Good neck, shoulders, topline. Moves well. Very promising.

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

PEK2 KP

Arvostelu: 7,5kk. Koon ylärajoilla. Hyvämittainen runko mutta vielä hieman ilmava. Pää saa vielä täytelöityä, samoin eturinta. Hyvä ylälinja ja lantio. Hyvät tiiviit käpälät. Hieman kevyt raajaluusto. Tasapain. hieman niukasti kulm. Liikkuu ahtaasti takaa, hyvällä sivuaskeleella, hyvin edestä. Mukava käytös. Käsiteltävissä.

ORIVESI KR 2.7.2022, tuomari Antti Nieminen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 8kk. Oikea tyyppi. Tasap. oikeat mittasuhteet. Riittävä luuston vahvuus. Hyvin kulm. Sopiva tilavuus, hyvä ylälinja ja eturinta. Oikeat pään mittasuhteet ja linjat. Hyvä ilme. Erin. askellus. Hyvä turkki.

NOKIA RN 13.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN ROP ROP

Arvostelu: Tasapainoisesti rakentunut narttu. Erinomainen tyyppi. Nartulle sopivat mittasuhteet. Hyvä kallon malli. Kauniit silmät ja korvat. Kuono saa vielä täyttyä silmien alta. Hyvä kaula ja ylälinja. Hieman pitkä lanne. Tasapainoiset kulmaukset. Sujuvat yhdensuuntaiset liikkeet. Kaunis turkki. Käsiteltävissä.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT NORD SERT SERT JUN-ROP VSP

Arvostelu: 10 kk vanha erinom. tyyppinen narttu, jolla mallikkaat mittasuhteet. Hyvä purenta ja pigmentti. Otsapenger voisi olla selvempi ja pään tulee vankistua. Erinom. etukulmaukset. Hyvä rungon syvyys. Oikea-asentoinen lantio. Hyvät takakulmaukset. Liikkuu erinom. askeleella sivusta, hieman vallattomasti edestä. Erinomainen kokonaisuus.

42,5 cm Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT JUN-ROP JMVA

Arvostelu: 13kk. Hyvä koko ja mittasuhteet. Ei täydessä turkissa. Kaunisilmeinen pää. Hyvät korvat. Kokoon sopiva raajaluusto. Erinom. eturinta. Oikeamuotoinen tilava rintakehä. Tasap. raajarakenne. Liikkuu hyvin edestä ja takaa, tahdikkaasti sivusta. Hyvä turkki. Kaunis ylälinja. Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Vahvaluustoinen, vankkarunkoinen lanneosaltaan hieman pitkä narttu. Jolla tasapainoiset hyvät kulmaukset. Riittävä eturinta, Hyvä karva. Riittävä kallo. Täyteläinen kuono, hyvä kuono, hyvä purenta. Pyöreähköt silmät, hieman epäsymmetriset korvat. Tasapainoinen hyvä askellus.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK1 PN2 SA NORD-VARA-SERT JUN-VSP

Arvostelu: Feminine bitch. Excellent type and size. Well developed head. Good stop, eyes and ears. Nice neck and topline. Good front for age. Strong bones. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN VSP

Arvostelu: 13 months. Attractive typy young bitch. Correct & full bite. Very attractive head. Perfect ears & eyes. Very well pigmented. Nice expression. Measures in size. Lovely neck. Good body. Very well angulated. Excellent rich red colour & good coat. Nice mover, good topline. Order is changed because 1st in junior class became frightened in ring and after short brake could not recover.

**SIIMLINE'S LIQUORICE CUPCAKE** EST-03836/22 synt. 24.6.2022

HELSINKI pentunäyttely 3.12.2022, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

PPEK3

Arvostelu: 5kk kookas narttupentu, jolla oikeat mittasuhteet. Pää voisi olla kauttaaltaan vahvempi. Oikeat pään linjat. Hyvä kaula. Riittävä eturinta. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä selkä. Liikkuu leveästi edestä, hyvä sivuliike. Melko korkea häntä liikkeessä. Tasapainoinen kokonaisuus. Esitetään kauniisti. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

HELSINKI pentunäyttely 4.12.2022, tuomari Juha Putkonen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: 5KK. TASAPAINOISESTI KEHITTYNYT. ERINOMAISET RUNGON MITTASUHTEET JA RAAJALUUSTO. LUPAAVA, NARTTUMAINEN PÄÄ. HYVÄT KORVAT. HIEMAN PYÖREÄT SILMÄT. HYVÄ PURENTA. HAMPAAT VAIHTUMASSA. KAUNIS YLÄLINJA. HYVIN KEHITTYNYT, PITKÄ RINTAKEHÄ JA ETURINTA. HYVÄ PENTUKARVA. SIRPIN MUOTOINEN HÄNTÄ. TASAPAINOISET KULMAUKSET, LIHAKSIKKAAT RAAJAT. LIIKKUU IKÄISEKSEEN HYVIN. LUPAAVA KOKONAISUUS.

**SIIMLINE'S PERFECT** EST00308/22 synt. 1.12.2021

LAHTI pentunäyttely 1.5.2022, tuomari Jaana Kummala

PPEK1 KP

Arvostelu: Mittasuhteiltaan oikea, erinomaisessa jäntevässä kunnossa esiintyvä narttu. Hyvä suora ylälinja. Vielä kapeahko pää. Hieman pysty olkavarsi. Hyvä lanneosa. Tyypilliset liikkeet. Pentukarvassa. Käsiteltävissä.

VALKEAKOSKI pentunäyttely 14.5.2022, tuomari Shaun Watson

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: Very feminine. Good size. Good substance. Moved with confidence. Good temperament. Developing very well. Excellent bone and feet. Nice head. Nice shape and stood well. Well handled. Käsiteltävissä.

HAUSJÄRVI pentunäyttely 26.5.2022, tuomari Marja Talvitie

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: erittäin hyvä koko ja tyyppi. hyvä pää. hyvä kaula ja ylälinja. hieman laskeva lantio. eriomainen raajaluusto ja runko. hyvä karva. voisi liikkua paremmalla takapotkulla. täyspitkä, kauniisti kannettu häntä.

RIIHIMÄKI pentunäyttely 28.5.2022, tuomari Päivi Eerola

PPEK1 KP ROP RYP-4

Arvostelu: lihaksikkaassa kunnossa kauniisti edukseen esiintyvä, selvä sukupuolileima, hyvin narttumainen pää, suuret korvat, sopiva kaula, voisi olla voimakkaammin kulmautunut edestä, vakaa ylälinja, tasapainoinen ravi näyttäen ikäiseltään, erin. käytös, esitetään edukseen

MÄNTSÄLÄ KR 9.7.2022, tuomari Hilkka Salohalla

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7 kk vanha, ikäisekseen hyvin kehittynyt. Kaunisilmeinen pää. Hyvä purenta, silmät ja korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Oikein kulmautunut. Tänään kovin hoikassa kunnossa. Hyvä karvapeite. Liikkuu ahtaasti takaa, hyvällä sivuaskeleella.

TAMPERE pentunäyttely 16.7.2022, tuomari Olli Kokkonen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7kk erittäin lupaava narttupentu. Suurikokoinen. Hyvä raajakorkeus ja rungon pituus. Oikea luuston vahvuus. Tasapainoiset kulmaukset. Oikea-ilmeinen pää. Hyvä kuonon vahvuus ja otsapenger. Hyvät korvat. Keskiruskeat oikean muotoiset silmät. Leikkaava purenta. Hyvä turkin laatu. Liikkuu hyvin. Ystävällinen käytös. Käsiteltävissä.

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Well developed for her age. Correct head, good pigmentation. Good proportions. Very strong body for her age. Correct angulations. Very energetic in movement. Nice temperament and excellent presentation in the ring

LAHTI pentunäyttely 30.7.2022, tuomari Maija Mäkinen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: 7kk, iloisesti esiintyvä narttupentu. Jonka ei tarvitse enää kasvaa kokoa. Lanneosaltaan hieman pitkä. Kevytpiirteinen pää, jossa pitkä loiva otsapenger. Epätasaisesti taittuvat korvat. Hyvät silmät ja purenta. Hyvä kaula ja runko. Kohtuulliset kulmaukset. Hyvä luusto ja käpälät. Hyvä hännän kiinnitys. Liikkuu tasapainoisesti sivusta, hieman löysästi edestä. Käyttää iloisesti häntäänsä. Miellyttävä käytös.

KOUVOLA KR 20.8.2022, tuomari Marianne Holm Larnemaa

PEK2

Arvostelu: Riittävä raajaluusto ja ikään riittävä rintakehä. Hyvät ääriviivat. Riittävän erilinjainen pää. Riittävä purenta. Mantelisilmät. Hieman raskaat korvat. Liikkuu vaivatta ja erittäin itsensä edukseen. Käsiteltävissä.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Tasapainoisesti kehittynyt narttupentu jolla oikeat mittasuhteet. Purenta ok. Narttumainen hyvänmallinen pää. Hyvä ylälinja. Sopiva vahvuus. Niukasti kulmautunut edestä, hyvin takaa. Hyvä karvan laatu ja väri. Liikkuu hyvällä askeleella.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN EH JUK3

Arvostelu: 9kk vanha feminiininen narttu. Hyvä purenta ja pigmentti. Päässä vielä kapeutta, mittasuhteet oikeat. Erinom. etuosan rakenne. Kevyt eturinta. Hyvä rungon syvyys. Tiivis ylälinja ja hyvät takakulmaukset. Liikkuu erinom. askeleella ja asenteella. Etuosassa löysyyttä. Mukava käytös. 42 cm Käsiteltävissä.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-VSP VSP

Arvostelu: Kokoon riittävä vahvuus. Nartulle hyvät mittasuhteet. Miellyttäväilmeinen pää. Hyvät silmät ja korvat. Hyvä kaula, suora selkä. Ikänsä mukaisesti runko kesken kehityksen. Saisi olla paremmin kulmautunut edestä. Vielä pentukarvaa. Tehokkaat liikeet. Miellyttävä käytös. Esiintyy hyvin.

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

JUN ERI JUK2 PN2 SA VARA-SERT

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Pää saa vielä hieman vahvistua. Purenta ok. Kaunis ilme ja hyvät korvat. Näyttävä ylälinja. Sopivat etukulmat. Hieno rintakehä ja runko. Hyvät takakulmat. Leveä reisi. Lupaava karva. Kaunis väri. Hyvin kannettu häntä ja hieno liikunta. Hyvä käytös.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: 9kk, kookas juniorinarttu, jolla oikeat rungon mittasuhteet. Oikeat pään linjat. Vielä hieman kapea kuono. Purenta ok. Hyvä kallo. Hyvät silmät ja korvat. Kaunis kaula ja ylälinja. Hyvin kulmautuneet eturaajat. Lupaava eturinta ja rintakehän malli. Erinomaisesti kulmautuneet takaraajat. Kokoon sopiva luusto. Kauniit tiiviit käpälät. Lupaava karvapeite. Liikkuu energisellä, tehokkaalla sivuliikkeellä, yhdensuuntaisesti edestä ja takaa.

SEINÄJOKI KV 22.10.2022, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK2 PN3 SA VARA-SERT

Arvostelu: 10kk. Tyypiltään erin. suurikokoinen narttu, jolla oikeat rungon mittasuhteet. Tasap. kulm. Keskivahva luusto, kaunisilm. pää. Hyvät korvat. Keskiruskeat silmät. Leikkaava purenta. Oikea turkin laatu. Liikkuu ja käyttäytyy hyvin.

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Hyvin rakentunut nuori narttu, jolla hyvät mittas. rungossa. Hyvä kaula. Hyvin kulm raajat. Riittävä rintakehä. Hyvä turkki. Liikkuu hyvin. Käsiteltävissä.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN ERI JUK3

Arvostelu: 11kk. Hyvä koko ja mittasuhteet. Hyvä ylälinja. Kaunislinjainen pää. Erinom. eturinta. Oikeamuotoinen tilava rintakehä. Hyväasentoinen lantio. Hyvin kulmautunut takaa, sopivasti edestä. Hyvä raajaluusto. Hyvä turkki ja hännän kiinnitys. Tasap. liikkeet.

Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK2 PN3 SA VARA-SERT

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet, sopiva luusto. Hyvä runko ja ylälinja, tasapainoiset kulmaukset. Hyväilmeinen pää, hyvä purenta. Kiva luonne. Lupaava karva. Hyvä häntä. Tasapainoinen, riittävä askellus.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK2 PN4 SA JUN-SERT SERT

Arvostelu: Feminine bitch, excellent type. Up to size. Well developed head with a good expression. Nice neck and topline. Enough angulation in front. Good depth of body for age. Moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja WInner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI JUK3 PN4 SA

Arvostelu: Attractive bitch. Feminine head. Correct & full bite. Needs stronger muzzle & more underjaw. Prefer bit smaller ears. Measures in size. Lovely ne Very well angulated. Good body, strong loin. Enough forechest. Good feet & bone. Nice quality throughout. Nice mover, good topline.

**SILVER DREAM MINI'S INSPIRE ME EDEN** MET.MAS.79/21 synt. 1.2.2021

TORNIO RN 9.4.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN ERI JUK1 PN1 SA SERT JUN-SERT VSP JUN-VSP

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Sopiva luusto. Melko tasapainoiset kulmaukset. lupaava runko. Hyvä ylälinja ja häntä. Hyvät päänlinjat. Vahva purenta. Pyöreähköt silmät. Melko ilmavat korvat. Hyvä luonne. Karva lupaava. Tasapainoinen askellus.

OULU KV 2.7.2022, tuomari Leni Finne

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Oikeat mittasuhteet, sopiva luusto. Oikeanmallinen pää. Melko kevyet korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Sopiva eturinta ja etukulmaukset. Oikeanmallinen rintakehä. Riittävät takakulmaukset. Oikea askelpituus. Melko leveä takaa.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN EH JUK3

Arvostelu: Riittäväluustoinen, feminiininen narttu, jolla hyvät mittasuhteet.Kevytpiirteinen nartun pää, kovin kevyet korvat, pyöreät silmät häiritsevät ilmettä. Hyvä kaula, suora selkä, hieman jyrkkä lantio, muuten hyvin kulmautunut takaa, niukasti edestä. Liikkuu yhdensuuntaisesti. Oikea karvanlaatu.

**SILVER DREAM MINI'S LA ISLA BONITA OF AJAWIZEN'S**

MET.MAS.112/22 synt. 1.10.2021

KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

JUN EH

Arvostelu: Hy kaunis narttu. Koon ylärajalla. Ihana vahvuusaste. Upeat mittasuhteet. Hyvin kaunis pää. Hyvä vahvuus kuonossa. Erinomainen jäntevä kaula. Hyvä etuosa, erinomainen rungon tilavuus. Hieno reisi. Erinomainen raajaluusto. Upeat tehokkaat liikkeet. Voisi käyttää häntänsä paremmin. Korkeatasoinen juniori joka ei valitettavasti käyttäydy parhaalla mahdollisella tavalla. Käsiteltävissä, muttei pidä minusta.

KALAJOKI NORD 23.7.2022, tuomari Hannele Jokisilta

JUN ERI JUK2 PN3 SA VARA-SERT

Arvostelu: 9kk. Hyvä koko ja sopiva vahvuus juniorinartulle. Päässä oikea malli. Sopivat etukulmaukset, riittävät takana. Hyvä luusto, samoin rungon malli. Hyvä karvanlaatu, hieman pehmeä luonne. Liikkuu hyvin.

KALAJOKI KV 24.7.2022, tuomari Laurent Heinesche

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN VSP VSP

Arvostelu: very young feminine outline, excellent body proportions, nice feminine head that needs to developed, excellent ear set and carriage, very nice front for this age, excellent topline, super ribcage, rear angulation could be better, good tailset and carriage, excellent coat texture, parallel movement behind, a little bit wide in front, side movement could be little bit more balance

OULU KR 4.9.2022, tuomari Anita Al-Bachy

JUN EH JUK1

Arvostelu: Vielä hieman ilmavan vaikutelman antava narttu. Hyvä purenta. Hyvä kallo, kuono-osa voisi olla täyteläisempi silmien alta. Hyvä pigmentti. Hyväasentoiset korvat. Hyvämuotoiset silmät. Lyhyt kaula. Tiivis selkä. Hyvä rintakehän pituus. Tasapainoisesti mutta niukasti kulmautunut edestä ja takaa. Kevyt luusto. Tiiviit käpälät. Hyvä häntä. Hyvät värimerkit. Liikkuu löysästi edestä.

HELSINKI NORD Pohjoismainen voittaja 3.12.2022, tuomari Mette Tufte

JUN ERI JUK4

Arvostelu: Feminine bitch, excellent type and size. Well developed head. Good stop and eyes. Big ears. Strong neck and topline. Enough angulation in front and rear, but moves with good drive. Excellent coat and colour. Nice temperament. Käsiteltävissä.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI

Arvostelu: 1 year. Pretty strong blue merle girl. Correct & complete bite. Very strong head Pleasing expression Well set ears. Excellent physical condition. Nice body Enough forechest. Need little more angulation to upper arm. Good feet. Lovely rich colour. Moves a little wide in front, good in rear. Good topline.

**SOLAR STYLE ESPECIALLY FOR YOU**

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP VSP

Arvostelu: Erinomainen tyyppi ja mittasuhteet. Hyvä koko. Oikea purenta. Erittäin hyvä narttumainen pää. Hyvät korvat, silmät, purenta. Erinomainen ylälinja. Riittävästi kulmautunut. Sopiva vahvuus. Hyvä karvan laatu. Sujuvat tehokkaat liikkeet. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**WESTGROVE DAZZLING SPEED** ER29323/21 synt. 25.5.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: 39 cm. Erinomainen koko, raajaluusto ja lihaskunto. Selvä sukupuolileima. Hieman kapeapiirteinen pää. Korvat saisi asettua paremmin. Pyöreät silmät. Hyvä purenta ja alaleuka. Hyvä ylälinja, pitkä rintakehä ja eturinta. Oikea karvanlaatu. Tasapainoisesti kulmautuneet lihaksikkaat raajat. Hyvä häntä. Saisi liikkua tehokkaammin.

RUOVESI RN 14.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Tilava runkoinen narttu, mutta mittasuhteiltaan antaa turhan pitkän yleisvaikutelman. Ylälinja voisiolla tiiviimpi. Riittävä luuston vahvuus. Hyvä kallo-osan leveys. Hyvät kulmaukset. Hyvä karvapeite. Hyvä ulottuvuus sivuliikkeessä.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

JUN ERI JUK3

Arvostelu: 13 kk. Riittävän lyhyt. Riittävät kulmaukset. Hiukka pehmeyttä ylälinjassa. Hyvä kallo. Pohjattomat silmät. Hyvät liikkeet. Liikkeessä hyvä häntä. Käsiteltävissä.

ALAVUS KR (Miljoonakoira) 11.6.2022, tuomari Jaana Kummala

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Noin keskikokoinen mittasuhteiltaan sopiva narttu. Riittävä raajaluusto sekä runko. Varsin hyvä pää. Siniset silmät. Hyvä suora ylälinja, aavistuksen pitkä lanneosa. Hyvä askelmitta, joustoa voisi olla enemmän. Käsiteltävissä.

NOKIA RN 13.8.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN EH JUK3

Arvostelu: Erittäin feminiininen nuori narttu, jolla oikeat mittasuhteet. Hyvä runko, mutta raajaluusto saisi olla hieman voimakkaampi. Vielä hieman kapea nartun pää. Kevyet taittokorvat. Melko kapea kuono. Hyvä kaula ja ylälinja. Niukasti kulmautunut edestä, hyvin takaa. Liikkuu yhdensuuntaisesti, mutta askel saisi olla ulottuvampaa. Oikea karvan laatu. Käsiteltävissä.

KIHNIÖ RN 4.9.2022, tuomari Anett Finnig

JUN EH JUK3

Arvostelu: Erittäin hyvä tyyppi, jolla hyvät mittasuhteet. Pää turhan kapea ja pitkä. Hyvä kaula. Niukasti kulmautunut edestä, hyvin takaa. RIntakehä tulee olla pidempi ja lanne lyhyempi. Turhan kuroutunut vatsalinja. Liikkuu hyvin edestä ja takaa. Tasapainoinen askel sivusta, joka saisi olla tehokkaampi. Hyvä karvanlaatu. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**WESTGROVE DIZZYING SPEED** ER29324/21 synt. 25.5.2021

HELSINKI KR 16.7.2022, tuomari Zorica Blomqvist

JUN ERI JUK1 PN3 SA JUN-SERT SERT JUN VSP

Arvostelu: Typical head. Very strong neck and body. Correct angulations. Very nice in movement. Nice presentation in the ring. Nice temperament.

TURKU KR (Elonäyttely) 13.8.2022, tuomari Kirsi Tevalin

JUN EH JUK1

Arvostelu: Tasapainoisesti kehittynyt juniori. Keskivahva raajaluusto. Hieman pitkä lanneosa. Hyvät pään linjat. Korkealle kiinnittyneet hyvät korvat. Tasapainoisesti kulmautunut edestä ja takaa, luisu lantio. Liikkuu mielellään takaraajat rungon alla. Kauniit tiiviit tassut. H. häntä. Mukava käytös.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Koon ylärajalla. Erittäin hyvän tyyppinen mittasuhteiltaan oikea narttu. Hyvä nartun pää. Purenta ok. Hyvät silmät ja korvat. Hyvä ylälinja. Niukemmin kulmautunut edestä kuin takaa. Sopiva vahvuus. Hyvä karvan laatu. Liikkeissä saisi olla enemmän tehoa, ulottuvuutta. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**WESTGROVE EXPLOSIVE SPEED** ER29325/21 synt. 25.5.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK1 SA JUN-SERT JUN ROP

Arvostelu: 42 cm. Hieman kookas. Erinomaiset rungon mittasuhteet ja raajaluusto. Lupaava narttumainen oikealinjainen pää. Puoliksi taittuneet korvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta ja alaleuka. Ikäisekseen hyvä rintakehä, riittävä eturinta. Oikealaatuinen karva. Erinomainen häntä. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu hyvällä askeleella. Ihana temperamentti.

PARIKKALA RN 14.5.2022, tuomari Leni Finne

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Oikeat mittasuhteet. Sopiva luusto. Oikeanmallinen pää. Oikeanmuotoiset silmät. Hyvät korvat, kaula ja ylälinja. Niukahko eturinta. Hyvät etukulmaukset. Oikeanmallinen rintakehä. Melko voimakkaasti nouseva vatsalinja. Ok takakulmaukset. Oikea askelpituus.

Käsiteltävissä.

KUOPIO KR (Sawo show) 5.8.2022, tuomari Harri Lehkonen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Vielä kesken kehitysken oleva reippaasti esiintyvä nuori narttu. Hyvät mittasuhteet päässä ja rungossa joiden tulee vielä vahvistua. Oikea-asentoiset korvat. Riittävät kulmaukset. Vielä hieman ohut turkki. Terveet liikkeet, tarvitsee aikaa aikuistuakseen.

KUOPIO NORD 6.8.2022, tuomari Harto Stockmari

JUN EH JUK2

Arvostelu: Oikea sukupuolileima ja mittasuhteet. Hyvä pää. Hyvä kaula. Vähän etuasentoiset lavat. Hyvä runko, mutta toivoisin pidemmän rintakehän. Hyvin kulmautunut takaosa. Liikkuu löysästi edestä, hyvin takaa. Toivoisin tasaisemman ylälinjan. Käsiteltävissä.

KUOPIO KV 7.8.2022, tuomari Iuza Beradze

JUN ERI JUK2 PN2 SA SERT

Arvostelu: Compact body. Correct mecanic movement. Good type head. Enough good topline.

JOENSUU RN 3.9.2022, tuomari Mari Lackman

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 17kk jäntevässä kunnossa es, nuori narttu. Lähes oikea mallinen nartun pää. Jäntevä kunto, erinom. lihaskunto, hyvä as. raajat, rodunom. kulmaukset, suora selkä. Sujuvat keskipitkät käyttökoiran liikkeet. tarvitsee aikaa ja turkin. Raamit kohdillaan.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

NUO EH NUK1

Arvostelu: Almost 20 months. Correct & full bite. Measures in size. Lovely ears & head. Only wish eyes a bit more almond shape. Moderate neck. Excellent physical condition. Ok angulation in front, well angulated rear. Good feet. Correct coat & colour. Needs more flexibility in hock joint & therefore movement is a bit choppy.

**WESTGROVE FAT LADY DANCING** ER48155/19 synt. 5.9.2019

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

AVO ERI AVK1 PN2 SA VARA-SERT

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen voimakas narttu joka keskikokoa kookkaampi, erinomaiset mittasuhteet. Oikeamuotoinen vahva nartun pää, pyöreät silmät. Tyylikäs ylälinja. Erinomainen täyteläinen runko ja eturinta. Hyvä luusto ja kulmaukset. Mahtava lihaskunto! Erinomaiset tasapainoiset liikkeet. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Koon ylärajalla. Oikea tyyppi, mittasuhteet. Hyvä purenta. Hyvän mallinen nartun pää. Hyvät silmät, korvat, ilme. Erittäin hyvä ylälinja. Niukemmin kulmautunut edestä kuin takaa. Sopiva runko ja luusto. Hieman lyhyessä karvassa. Liikkuu sujuvasti. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

RIIHIMÄKI KR 24.9.2022, tuomari Pinja Hiltunen

AVO EH AVK1

Arvostelu: 3-vuotias, kookas, pitkä narttu. Hyvät pään linjat. Hieman kapea kuono. Oikea purenta. Hyvä kallo. Kauniit silmät ja hyvät korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Pysty lapa. Eturinta saisi olla täyteläisempi. Hyvin kulmautunut takaosa. Hyvin kehittynyt rintakehä. Sopiva luusto. Hieman pehmeä karvapeite. Liikkuu hyvällä sivuaskeleella, yhdensuuntaisesti edestä ja takaa.

**WESTGROVE FLYING HIGH** ER21768/19 synt. 30.9.2018

RUOVESI RN 14.5.2022, tuomari Pirjo Aaltonen

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Selvän sukupuolileiman omaava narttu, jolla erinomainen runko ja luuston vahvuus, mutta mittasuhteiltaan antaa hieman pitkän ja matalan yleisvaikutelman. Tasapainoiset kulmaukset. hyvä pään vahvuus. Tyypilliset pään mittasuhteet. Hyvin asettuneet korva. Hyvät kulmaukset. Liikkuu hyvin takaa ja edestä. Erinomaiset sivuliikkeet. Hyvä ylälinja liikkeessä

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

AVO ERI AVK1

Arvostelu: 3,5 v. Kookas. Erittäin voimakas runko mitä lievä ylipaino korostaa. Voimakkaat kulmaukset. Leveä täyteläinen etuosa. Hiukka pehmeyttä ylälinjassa. Hyvä pää. Hyvät liikkeet.

YLÖJÄRVI KR 4.6.2022, tuomari Nina Janger

AVO ERI AVK1 PN2 SA SERT FI-MVA

Arvostelu: 3,5kk. Hyvä koko. Hyvä päänmalli. Oikeat rungon mittasuhteet. Otsapenger voisi olla merkitympi. Oikea-asentoiset korvat. Erinom. eturinta, raajaluusto, runko ja kulm. Kinner voisi olla hieman matalampi. Tiiviit käpälät. Liikkuu hyvällä ulottuvalla sivuaskeleella. Turhan valkovoittoinen päänväritys hieman häiritsee mutta muutoin tasapain. kokonaisuus.

Käsiteltävissä.

**WESTGROVE HIDDEN FATES** ER16901/22 synt. 16.1.2022LAHTI pentunäyttely 17.7.2022, tuomari Maija Lehtonen

PPEK1

Arvostelu: 6kk. Hyvä luustoinen, tänään vielä hieman tottumattomasti esiintyvä narttupentu. Hyvät nartun mittasuhteet. Oikea pään malli. Hyvä kaula. Lupaava selkälinja. Hyvin kehittynyt rintakehä. Tasapainoinen raajarakenne. Erinomaiset sivuliikkeet. Hyväkarvanlaatu. Käytös saa vielä varmentua.

KOUVOLA KR 20.8.2022, tuomari Marianne Holm Larnemaa

PEK1 KP PENTU ROP

Arvostelu: Vahva luusto. Erinomainen rintakehä. Lupaava pää. Hyvät silmät ja purenta. Oikea karva. Liikkuu varsin hyvin. Lupaava pentu. Käsiteltävissä.

HEINOLA KR 21.8.2022, tuomari Maija Mäkinen

PEK1 KP PENTU ROP

Arvostelu: 7kk. Iso narttu pentu joka on jo nyt yli ylärajan. Hyvät mittasuhteet. Kaunis pää. Hyvät korvat ja purenta. Silmät voisivat olla tummemat. Hyvä kaula, tasapainoiset kulmaukset. Vahva luusto, hyvät käpälät. Hyvä runko. Hyvä selkä, lantio ja häntä. Lupaava turkki! Liikkeet erittäin hyvät sivusta, pentu löysyyttä edessä. Hyvä käytös. Toivoisin pentua pienemmäksi.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Kasvaa todennäköisesti liian kookkaaksi. Nartulle ok mittasuhteet ja riittävä vahvuus. Hieman ilmavat korvat ja pyöreät silmät. Suora selkä. Pitkä lanne. Saisi olla paremmin kulmautunut edestä. Vielä löysät kyynärpäät. Sopiva sivuaskel. Hyvä karvanlaatu.

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

JUN EH

Arvostelu: 10kk. Ihanne koko hieman suurempi. Hyvät mittasuhteet. Hyvä ylälinja. Hyvät pään linjat. Kevyt alaleuka. Hyvät korvat. Hyvä eturinta. Tilava rintakehä. Hieman luisu lantio. Hyvin kulmautunut takaa, sopivasti edestä. Kintereet saavat vahvistua. Sivuliikkeessä reipas askel. Hyvä turkki. Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN EH JUK4

Arvostelu: Kookas, vahvaluustoinen, hyvärunkoinen juniori. Hieman luisu lantio. Tasapainoiset riittävät kulmaukset. Hieman ilmavat korvat. Pyöreähköt silmät, hyvä purenta. Askellus saisi olla tasapainoisempaa.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN ERI

Arvostelu: 10,5 months. Correct bite. Feminine he Needs stronger under Eyes are rounded. Good ears. Measures just barely in size. Nice body. Good shoulder, ok angulation in rear. Nice feet. Moves a bit narrow in rear ok in front. **WESTGROVE HIDDEN PEARL** ER16903/22 synt. 16.1.2022FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

PEK2

Arvostelu: Oikea tyyppi. Hyvät mittasuhteet. Saa vielä tiivistyä. Hyvänmallinen pää. Oikea purenta. Hyvät silmät, korvat, kaula, purenta. Luisu lantio. Niukasti kulmautunut edestä, hyvin takaa. Runko ja eturinta saavat täyttyä. Asettuessaan riittävä askelpituus. Tarvitsee vielä kokemusta. Käsiteltävissä. **WESTGROVE HIDDEN WONDERLAND** ER16904/22 synt. 16.1.2022

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Hieman kookas. Vahva pää. Kaunis ilme. Purenta ok. Hieman kevyet korvat. Täyteläinen runko. Hyvä eturinta. Hyvä raajaluusto ja tiiviit tassut. Erinomainen rintakehä. Sopivat takakulmat. Hyvin kannettu häntä. Erinomainen karva ja väri. Hieno liikunta. Reipas käytös.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN EH

Arvostelu: Vahvaluustoinen narttu, koon ylärajoilta. Riittävät kulmaukset, vahva raajaluusto ja vankka runko. Hyvä kallo, täyteläinen kuono-osa, hyvä purenta, hieman ilmava oikea korva. Hyvät silmät. Riittävän tasapainoinen askellus.

**WESTGROVE LAST SUMMER DAY** FI57732/20 synt. 31.8.2020

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

NUO ERI NUK1 PN1 SA SERT VSP

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen kaunislinjainen narttu jolla hyvät mittasuhteet. Oikeailmeinen pää. Tyylikäs ylälinja. Hyvä runko ja eturinta. Riittävä luusto. Hyvät kulmaukset. Karva ei tänään parhaimmillaan mutta riittävä kyllä. Merkille pantavaa hienossa lihaskunnossa. Tasapainoiset tahdikkaat liikkeet. Tomera esiintyjä. Käsiteltävissä

JYVÄSKYLÄ NORD 12.11.2022, tuomari Kari Järvinen

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Hyvin liikkuva narttu. Hyvä kallo. Saisi olla paremmin kulmautunut edstä ja takaa. Toivoisin voimakkaan luuston. Hyvä karvapeite. Käsiteltävissä.

**WESTGROVE MIDSUMMER BUTTERFLY** ER38774/20 synt. 19.6.2020

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

NUO ERI NUK2 PN3 SA

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen varsin kompakti narttu. Oikeamuotoinen voimakas nartun pää. Tyylikäs ylälinja. Hyvä runko ja eturinta. Erinomainen luusto. Hyvät kulmaukset. Pohjaväri voisi olla hitusen puhtaampi. Erinomaiset tasapainoiset liikkeet. Varsin kiireinen esiintyjä. Käsiteltävissä

**WESTGROVE SECRET GARDEN** FI50069/22 synt. 19.2.2022

JYVÄSKYLÄ KV 13.11.2022, tuomari Tuula Savolainen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 8kk, Tasap. kokonaisuus. Hyvät mittasuhteet. Hyvä koko. Oikealinjainen pää. Hyvät korvat. Hyvä eturinta. Hyvä rintakehän muoto. Hyvin k takaa, sopivasti edestä. Hyvä raajaluusto. Hieman lyhyt olkavarsi. Liikkuu hyvin sivulta, etuliikkeissä vielä löysyyttä. Hyvä turkki. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä.

**WESTGROVE SOUNDS OF WIND** FI32592/21 synt. 29.4.2021LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN EH

Arvostelu: Tiukka 43 cm. Koon ylärajalla. Kokoon sopiva luusto. Rungon mittasuhteiltaan pitkä. Selvä sukupuolileima. Hyvä kallo. Kookkaat hyväasentoiset korvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta. Ikäisekseen hyvä rintakehä, eturinta saa täyttyä. Lanne tulisi olla lyhyempi ja selkä tiiviimpi. Iänmukainen karva. Hyvä häntä. Lyhyt pysty olkavarsi. Hyvin kulmautunut takaa. Saisi liikkua tehokkaammin.

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

JUN ERI JUK1 PN4 SA JUN-SERT JUN VSP

Arvostelu: Tyypiltään ja mittasuhteiltaan erinomainen narttu. Oikeamuotoinen pää. Hieman kookkaat korvat. Hyvä ylälinja. Runko ja eturinta saavat vielä voimistua iän myötä. Hieman pitkä lanneosa. Hyvä luusto. Erinomaiset takakulmaukset, edessä hieman niukemmat. Liikkeessä vielä iän mukaista, löysyyttä edessä, mutta hyvä askelpituus. Viehättävä kokonaisuus. Käsiteltävissä.

KONTIOLAHTI KV (SUVIKARELIA) 28.5.2022, tuomari Martin Johansson

JUN HYL

Arvostelu: 12 månader. Välskuret huvud, bra uttryck. Tillräckligt bröstkorg för åldern. 45 cm, för stor. Lite lång länd. Korrekt vinklad bak. Rör sig lite underställt bak. Trevligt temperament.

Käsiteltävissä

KUOPIO KV 7.8.2022, tuomari Iuza Beradze

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Good head. Correct head and topline and underline. Missing volume of chest. Long loin. Käsiteltävissä.

LAPPEENRANTA RN 13.8.2022, tuomari Päivi Eerola

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Vankkaluustoinen juniorinarttu. Riittävä sukupuolileima päässä. Aivan liian suuret korvat pilaavat ilmettä. Sopiva kaula. Liioitellun pitkä lanneosa. Voisi olla hieman voimakkaammin kulmautunut edestä. Hyvät leveät reidet. Lupaava karvanlaatu. Etuaskel nousee korkeaksi. Iloinen ja reipas käytös. Aivan koon ylärajoilla. Karvapeite vaihtumassa. Kauniisti edukseen esitetty. Vakaa ylälinja. Riittävä yhdensuuntaisuus liikkeissä.

JOENSUU RN 3.9.2022, tuomari Mari Lackman

JUN EH JUK2

Arvostelu: 16kk mittasuht lähes oikea, oikeat pään piirteet, kirsupigmentti riittävä, seistessä hyvä ylälinja, vielä hieman kevyt alalinja ja pitkä lantio. Hyvä as. raajat, riittävä suorat liikkeet. Koira saa kauttaaltaan täyttyä. Mukava luonne. Käsiteltävissä.

**WESTGROVE WIND OF CHANCE** FI32591/21 synt. 29.4.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

JUN ERI JUK3

Arvostelu: 43 cm. Koon ylärajalla. Kokoon sopiva raajaluusto. Oikeat rungon mittasuhteet. Lupaava oikeapiirteinen narttumainen pää. Korvat tulisi asettua paremmin. Pyöreät silmät. Hyvä purenta ja alaleuka. Hyvä pitkä rintakehä ja riittävä eturinta. Lyhyt pysty olkavarsi. Hyvin kulmautunut takaosa. Sirpinmuotoinen häntä. Liikkuu riittävällä askelpituudella. Ihana temperamentti.

LAHTI RN 1.5.2022, tuomari Jouni Nummela

JUN EH JUK1

Arvostelu: Sopivan kokoinen ja vahvuinen juniori, jolla hyvät rungon mittasuhteet. Feminiininen pää. Saksipurenta. Korvat saisivat asettua paremmin. Lupaava eturinta. Liikkuu edestä sujuvasti. Takaliikkeissä voisi olla hieman enemmän pituutta. Hieman luisu lantio.

Käsiteltävissä.

TUUSULA RN 26.5.2022, tuomari Jussi Liimatainen

JUN EH JUK3

Arvostelu: Sopiva koko, mutta varsin voimakasrakenteinen. Turhan leveä ja pyöristynyt kallo. Korvat voisi asettua kauniimmin. Riittävä kaula. Niukat etukulmaukset. Pyöreä rintakehä. Sopiva luuston vahvuus. Jyrkkä lantio. Takaliike saisi olla tehokkaampaa.

PORVOO KR 10.9.2022, tuomari Perttu Ståhlberg

JUN EH JUK2

Arvostelu: Koon ylärajoilla. Riittävä vahvuus. Pyöreät silmät. Ilmavat korvat. Hyvä kaula ja selkä. Hieman pitkä lanne. Pysty olkavarsi. Paremmin kulmautunut takaa. Karva tulossa. Liikkuu hieman varvasahtaasti takaa. Vielä löysät kyynärpäät. Sopiva sivuaskel. Reipas käytös.

HYVINKÄÄ KR 17.9.2022, tuomari Tarmo Wallin

JUN ERI JUK1 PN1 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP ROP

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Hyvä pään vahvuus ja malli. Kaunis ilme. Purenta ok. Aavistuksen kevyet korvat. Näyttävä ylälinja. Eturintaa tulossa. Hyvät etukulmat. Erinoaminen rintakehä ja täyteläinen runko. Leveä reisi ja hyvät takakulmat. Kaunis karva ja väri. Hyvä häntä ja vetävä askel. Iloinen käytös.

**WOLFNIGHT'S BAD HABITS** FI56230/21 synt. 11.9.2021

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Unto Timonen

PPEK2

Arvostelu: Hyväkokoinen, vahvaluustoinen narttupentu. Kaunispiirteinen pää. Hyvä kaula. Ikäisekseen hyvä runko. Hieman luisu lantio. Riittävästi kulmautunut takaosa. Takaliike voisi olla hieman joustavampi.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

PEK2

Arvostelu: 8kk. Riittävät etu- hyvät takakulmaukset, etuosa voisi olla täyteläisempi, köyristää hieman ylälinjaa liikkeessä sekä seistessä. Hyvä kaula. Sievä pikkutytön pää. Riittävän tehokkaat liikkeet. Käsitetävissä.

PIHTIPUDAS RN 31.7.2022, tuomari Maarit Hassinen

JUN H

Arvostelu: Feminiininen riittäväluustoinen narttu, jolla oikeat mittasuhteet. Kevytpiirteinen pää, Oikea-asentoiset hieman kookkaat korvat. Tricolor-väriin nähden hieman vaaleat silmät. Lyhyt kaula, ja pystyt lavat. Lanneosa pyöristyy hieman sekä seistessä että liikkeessä. voisi liikkua pitemmällä askeleella. Oikea karvanlaatu. Vielä kovin litteä ja kaipaa aikaa.

HELSINKI NORD (Vetcare) 3.9.2022, tuomari Tarja Löfman

JUN EH

Arvostelu: 1v feminiininen narttu. Hyvä purenta ja pigmentti. Hyvä otsapenger. Päässä vielä kapeutta. Hieman lyhyt kaula. Etukulmaus voisi olla voimakkaampi. Rungon tulee vankistua. Riittävät takakulmaukset. Liikkeessä voisi olla enemmän ulottuvuutta etenkin etuliike jää korkeaksi ja tehottomaksi. 42 cm Käsiteltävissä.

HELSINKI WINNER (Nord) 2.12.2022, tuomari Markku Kipinä

JUN H

Arvostelu: Hyvä koko, erittäin luisu lantio ja rungon alle jäävät takaraajat. selkälinja saisi olla suorempi. hyvin kulmautunut edestä, eturinta voisi olla täyteläisempi. Riittävä kaula. Hyvä kallo, silmät ja purenta, täyteläinen kuono-osa. Epäsymmetriset korvat. Askellus jää vaatimattomaksi.

HELSINKI KV (Voittaja Winner) 4.12.2022, tuomari Inga Cerbule

JUN EH

Arvostelu: 1 year. Measures in size. Lighter bone. Correct & full bite. Muzzle is narrow & needs more underjaw. Ears are large & heavy. Body needs time to develop more forechest. Ok angulation in rear. A bit straight in shoulder. Good feet, coat & colour. Moves a bit narrow in rear, wide in front. Good topline in movement.

**WOLFNIGHT'S POKERFACE** FI51312/19 synt. 26.9.2019LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

AVO EH AVK2

Arvostelu: Noin 42 cm. Hyvänkokoinen. Erinomainen luusto. Ei anna parasta kuvaa itsestään, tarvitsee lisää itseluottamusta. Antaa lyhytrunkoinen vaikutelman. Selvä sukupuolileima. Hieman kapeakuonoinen pää. Puoliksi taittuneet korvat pyöreät silmät. Hyvä purenta ja alaleuka. Hyvä rintakehä, eturinta saa täyttyä. Karva vaihtumassa, laatu oikea. Hyvä häntä. Riittävästi kulmautuneet raajat. Liikkuu lyhyellä töpöttävällä askeleella.

KEURUU RN 29.5.2022, tuomari Jari Laakso

AVO ERI AVK2

Arvostelu: 2 v. Hyvä koko mutta kokonaisuus voisi olla kauttaaltaan voimakkaampi. Hyvä raajaluusto. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvät liikkeet. Hyvä pää. Käsiteltävissä.

PORI KV 30.7.2022, tuomari Kirsti Louhi

AVO EH AVK1

Arvostelu: Mittasuhteiltaan sopusuhtainen narttu. Melko hyvä pää. Oikea purenta. Ylälinja ei aivan korrekti. Lyhyt luisu lantio. Saisi olla paremmin kulmautunut molemmista päistä. Hieman pehmeä turkinlaatu. Sujuvat liikkeet. Käsiteltävissä. **WUNDERBAUMS HELLO HOORAY** SE56745/2021 synt. 18.7.2021ECKERÖ KV 24.9.2022, tuomari Annika Ulltweit-Moe

JUN ERI JUK1 PN2 SA JUN-SERT SERT JUN-ROP

Arvostelu: Mkt tilltalande juniortik. Mkt fina prop. Bra tikhuvud. Mkt bra bröstkorg. Fin stomme. Breda lår. Utm päls. Rör sig m massor m attityd och go vilja. Käsiteltävissä.  **XION'S GODDESS OF NIGHT** ER21359/18 synt. 16.4.2013

LAHTI ER 19.3.2022, tuomari Juha Putkonen

VET ERI VEK1 PN4 SA VET-SERT VARA-SERT VET ROP

Arvostelu: 43 cm. Koon ylärajalla. Ihastuttavassa kunnossa esitetty veteraani. Nartuksi hyvät rungon mittasuhteet ja kokoon sopiva raajaluusto. Selvä sukupuolileima, kaunis pään profiili. Hyvä asentoiset korvat. Pyöreät silmät. Hyvä purenta ja alaleuka. Kaunis ylälinja. Hyvä pitkä rintakehä, hieman pitkä lanne. Iänmukainen karva. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu hyvällä askelpituudella, ihastuttava temperamentti.

HAMINA KR 14.5.2022, tuomari Maritha Östlund-Holmsten

VET EH VEK1

Arvostelu: Size 41,5 cm. Very feminine with excellent proportion. Lovely head, strong muzzle. Good bite. Well build under good coat with excellent angels and bones. Could be more safely in her mentality in the ring.

VALKEAKOSKI RN 15.5.2022, tuomari Dina Korna

VET ERI VEK1 PN1 SA VET-SERT SERT VET-ROP ROP

Arvostelu: Nice type. 9 years old excellent condition, feminine, very good size. Nice head and expression. Correct bite, eyes and ears. Excellent topline. Correct body proportions and angulations. Moves in nice style. Excellent temperament. Käsiteltävissä.

FORSSA KV 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

VET ERI VEK1 PN3 SA VET-SERT VARA-SERT VET ROP FI VMVA

Arvostelu: 9v hyvässä kunnossa oleva veteraani. Oikea tyyppi. Hyvät mittasuhteet. Purenta ok. Hyvän mallinen narttumainen pää. Hyvät silmät ja korvat ja ilme ja ylälinja. Sopiva rungon vahvuus. Riittävästi kulmautunut . Runsas karva. Liikkuu hyvin ikäisekseen. Miellyttävä luonne. Käsiteltävissä.

## Kasvattajat

**JUSTJOO**

KALAJOKI RN 22.7.2022, tuomari Jari Partanen

KASV1

Arvostelu: 2 yhdistelmää. Riittävä vahvuusaste mutta enemmän vahvuutta ja pyöreyttä runkoihin ei olisi pahitteeksi. Muutamat ujostelevat turhan paljon. Onnea kasvatustyöhön.

**PROMISEHILL**

TAMPERE Puppy Dog Show 30.4.2022, tuomari Uschi Eisner

KASV 1 KP

Arvostelu: Very similar expression and type. All moving well. Good coats. Nice temperaments.

**WESTGROVE**

LAHTI KV 26.3.2022, tuomari Esa Ruotsalainen

KASV1 KP

Arvostelu: Ryhmä tyypiltään erinomaisia pieniamerikanpaimenkoiria 3 eri yhdistelmästä. Erinomaisesti rakentuneita kautta linjan. Oikeailmeiset päät. Kaikki liikkuvat erinomaisesti ja ovat erinomaisessa kunnossa. Osa koirista koon ylärajalla. Lämpimät onnittelut kasvattajalle tässä tuoreessa ja haasteellisessa rodussa.

Ryhmässä Westgrove Midsummer Madness, Westgrove Last Summer Day, Westgrove Midsummer Butterfly, Westgrove Fat Lady Dancing

FORSSA 27.8.2022, tuomari Kimmo Mustonen

KASV1 KP ROP KASV

Arvostelu: Neljästä yhdistelmästä muodostunut riittävän yhtenäinen kasvattajaryhmä. Koirilla on oikeat mittasuhteet, hyvät rakenteet, terveet liikkeet. Kokoon on syytä kiinnittää huomioita jatkossa. Onnittelut!

# Harrastustulokset

## Agilitytulokset

u. AMILOVE'S IVORY IVAR ER17857/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 | | | 7. | 5,00 | [Vantaa 28.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=359328) | KAUTTO JOUNI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Vantaa 28.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351212) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Medi-1 | | | 4. | 10,00 | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350725) | LAAMANEN MIA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=358009) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350565) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Medi-1 | | | 3. | 5,00 | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351351) | ELLIS NEIL |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lohja 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354877) | LANDEN JESSI |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lohja 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354867) | LANDEN JESSI |

u. AMILOVE’S MAKE THE MATCH ER42584/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 6.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355569) | MUOTKA ESA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-3 | |  | [hyl] |  | [Vantaa 6.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355569) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 4. | -13,70 | [Vantaa 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354970) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354975) | VIITANEN ANNE |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354965) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351184) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351189) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351179) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350528) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350523) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350518) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353286) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 13. | 7,73 | [Riihimäki 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353252) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353281) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 18.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341263) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 18.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341273) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 3. | -9,94 | [Helsinki 18.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341283) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334342) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334467) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334472) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337218) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 2. | -10,38 | [Lieto 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337419) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 6. | -3,78 | [Lieto 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337475) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Janakkala 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335027) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -11,94 | [Janakkala 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335112) | MÄKELÄ MARKO |

n. AMILOVE’S MILLION VON SCHNEELAND ER12739/19  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351194) | MUOTKA ESA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351184) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351189) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351179) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 7. | 10,00 | [Riihimäki 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353286) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353252) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 13. | 12,99 | [Riihimäki 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353281) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -19,98 | [Vantaa 29.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351207) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Medi-2 | | LUVA | 2. | -9,92 | [Vantaa 29.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351202) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350746) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350736) | LAAMANEN MIA |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 4. | 5,00 | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=358010) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 2. | -9,77 | [Porvoo 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353099) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Porvoo 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353114) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Porvoo 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353084) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Vantaa 5.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341429) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 14,07 | [Vantaa 29.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346432) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 2. | -11,94 | [Vantaa 29.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346442) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341715) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Vantaa 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341695) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344817) | GIBSON LEE |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 1. | -22,48 | [Vantaa 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344808) | GIBSON LEE |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Vantaa 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334796) | HUITTINEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334826) | HUITTINEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -17,19 | [Vantaa 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334841) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 5. | 5,00 | [Vantaa 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334811) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 6. | 15,00 | [Hyvinkää 26.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334658) | RANTAMÄKI-LAHTINEN LEENA |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 5. | 5,00 | [Hyvinkää 26.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334748) | RANTAMÄKI-LAHTINEN LEENA |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 20,00 | [Mäntsälä 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=338058) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 1. | 5,00 | [Mäntsälä 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=338048) | KAUKINEN MARKKU |

u. ANANA'S MOSTLY I DON'T CARE ER29547/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353807) | RAITA-AHO TOMMI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 7. | -16,64 | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353850) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356732) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356742) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 1. | -16,55 | [Vantaa 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350653) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 7. | 5,00 | [Vantaa 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350668) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350823) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 1. | -11,32 | [Hyvinkää 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351092) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Hyvinkää 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351077) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Hyvinkää 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351063) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 4. | 5,00 | [Vantaa 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350633) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350623) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 6. | 5,00 | [Vantaa 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350613) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350588) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350578) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350568) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 9.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353342) | RANTAMÄKI-LAHTINEN LEENA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 2. | -10,76 | [Riihimäki 9.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353337) | RANTAMÄKI-LAHTINEN LEENA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 2. | -13,14 | [Helsinki 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341322) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -13,06 | [Helsinki 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341242) | LANDEN JESSI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341252) | LANDEN JESSI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Sipoo 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342556) | VIITANEN ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 7. | 10,00 | [Sipoo 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342546) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 2. | 10,00 | [Sipoo 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342536) | VIITANEN ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Vantaa 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341687) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 3. | -25,55 | [Lohja 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343626) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 6. | 5,00 | [Lohja 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343658) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -14,87 | [Vantaa 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334501) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 3.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335574) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334361) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 5. | -16,98 | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336323) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 5. | 5,00 | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336333) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336523) | KAUTTO JOUNI |

n. ANANA'S MOSTLY I WILL TAKE YOU HOME ER29549/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351847) | SUOMALAINEN JARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 6.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355567) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Vantaa 6.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355552) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 8. | 15,00 | [Vantaa 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350665) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Vantaa 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350820) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 10,00 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350555) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 5. | 10,00 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350545) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 9. | 5,00 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350535) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350630) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350620) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350610) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 10,00 | [Kotka 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352372) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 10,00 | [Kotka 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352362) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353313) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Riihimäki 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353303) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Riihimäki 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353293) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350585) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -17,66 | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350575) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 1. | 5,00 | [Vantaa 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350565) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 1. | -17,56 | [Vantaa 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350690) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350675) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356539) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354857) | LANDEN JESSI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Lohja 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354877) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354847) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Forssa 16.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341625) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Forssa 16.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341675) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 5. | 5,00 | [Forssa 16.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341665) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Hämeenlinna 17.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342169) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Hämeenlinna 17.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342184) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Valkeakoski 4.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340918) | HELIN JARI |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 1. | -18,79 | [Valkeakoski 4.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340938) | HELIN JARI |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 1. | -11,05 | [Vantaa 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341487) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 8.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345349) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 2. | -18,63 | [Tampere 8.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345304) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 7. | -9,18 | [Vantaa 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334499) | SAVIOJA ANNE |

u. ANANA'S MOSTLY I'M A MESS ER29544/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=361509) | LAITINEN ARTO |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 2. | -12,51 | [Kuopio 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=361499) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | |  | 4. | 18,77 | [Kuopio 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=361491) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=361519) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -19,95 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350557) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 7. | 15,00 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350548) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350538) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353623) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 2. | -19,51 | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353608) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353593) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 6. | 10,00 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353673) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 3. | -16,63 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353658) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353643) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351809) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 3. | 10,00 | [Kouvola 17.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352383) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Kouvola 17.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352393) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Kouvola 17.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352388) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 1. | 10,00 | [Mikkeli 3.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352816) | HANNIKAINEN-HIMANEN ELINA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Mikkeli 3.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352801) | HANNIKAINEN-HIMANEN ELINA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Mikkeli 3.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352831) | HANNIKAINEN-HIMANEN ELINA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Joensuu 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356094) | JALONEN KARI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Joensuu 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356106) | JALONEN KARI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 9. | 10,00 | [Mikkeli 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343764) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Jyväskylä 16.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342424) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Jyväskylä 16.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342414) | KERMINEN PETTERI |

n. ANANA'S MOSTLY PERFECT ER29545/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Varkaus 4.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349252) | MÄTTÖ LAURA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 1. | -8,81 | [Varkaus 4.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349267) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Liperi 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351656) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Liperi 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=363203) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Liperi 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=363211) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -19,94 | [Jyväskylä 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351742) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351728) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -13,77 | [Varkaus 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354298) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -11,58 | [Varkaus 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354313) | KERMINEN PETTERI |

n. ANANA'S MOSTLY YOU NEED ME ER29548/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -21,18 | [Jyväskylä 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351739) | KANGAS MIKA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 10,00 | [Jyväskylä 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351724) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 2. | 10,00 | [Jyväskylä 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351797) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351807) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351787) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 7. | 10,00 | [Tampere 24.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345149) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Tampere 24.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345169) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 24.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345078) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Jyväskylä 2.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342395) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 2.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342400) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 30.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347422) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 30.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347412) | KANKAINEN RIIKKA |

n. BASILEAS DON’T STOP ME NOW ER44857/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 17.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353744) | RAITA-AHO TOMMI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 17.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353764) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Medi-3 | | SERT | 1. | -18,25 | [Tampere 17.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353754) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 3.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351552) | CRESPO JESUS FERNANDEZ |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 3.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351543) | CRESPO JESUS FERNANDEZ |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 4. | 10,00 | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353702) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-A | Medi-3 | | SERT | 1. | -17,74 | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353717) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353732) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354584) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354599) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351502) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Medi-3 | | SERT | 1. | -14,48 | [Janakkala 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351513) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354509) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354479) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353607) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353592) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353657) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353672) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353642) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=357976) | KOCH NIKOLAS |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=357967) | KOCH NIKOLAS |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=357952) | KOCH NIKOLAS |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353832) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353797) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351353) | ELLIS NEIL |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 3. | -13,33 | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351443) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 24.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345080) | RANTAMÄKI-LAHTINEN LEENA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 24.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345171) | RANTAMÄKI-LAHTINEN LEENA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345125) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345110) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 20.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345265) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 20.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345260) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 20.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345255) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 30.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343607) | JALONEN KARI |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 30.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343612) | JALONEN KARI |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 2. | 5,00 | [Nokia 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344115) | SIVONEN VESA |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -18,60 | [Nokia 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344099) | VIRKKALA KATARINA |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -28,53 | [Valkeakoski 4.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340919) | HELIN JARI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 2.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345920) | JALONEN KARI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 2.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345910) | JALONEN KARI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345887) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345872) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 24.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335097) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Janakkala 24.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334937) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337095) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337080) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 2. | 10,00 | [Lempäälä 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336895) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-2 | | LUVA | 1. | -18,08 | [Lempäälä 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336865) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340271) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336880) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337035) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337050) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337020) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337005) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336990) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336975) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337182) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337197) | BELTRÁN BUSTAMANTE ANA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337172) | BELTRÁN BUSTAMANTE ANA |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -18,60 | [Ylöjärvi 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337789) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Ylöjärvi 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337774) | VIITANEN ANNE |

n. BASILEAS MINI MARGARITA ER16383/22

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350190) | KARSTUNEN JANNE |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 2.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350275) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 6.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341900) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 6.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341890) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 6.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341770) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 23.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341391) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 1. | -16,88 | [Lieto 23.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341401) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345569) | TEILERI TIMO |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345484) | TEILERI TIMO |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 18.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337251) | VIITANEN ANNE |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 2. | 10,00 | [Lieto 18.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337266) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 18.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337281) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=333883) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 6. | 5,00 | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334068) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334078) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336521) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=333983) | RÄSÄNEN MINNA |

n. BASILEAS NEVER GIVE UP EJ29869/21

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353247) | HUITTINEN HARRI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353331) | HUITTINEN HARRI |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 6. | 10,00 | [Riihimäki 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353326) | HUITTINEN HARRI |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 6. | -12,60 | [Pello 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343668) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Pello 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343683) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Pello 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343713) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Pello 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343725) | LEHTINEN JENNI |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 3. | -11,86 | [Pello 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343698) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343004) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342989) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343064) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -25,79 | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342928) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 4. | 5,00 | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343018) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -19,16 | [Lieto 25.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345520) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-2 | | LUVA | 1. | -21,08 | [Lieto 25.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345540) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 24.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345470) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 24.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345505) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Helsinki 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342098) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342108) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344839) | GIBSON LEE |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344831) | GIBSON LEE |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Pori 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345585) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Pori 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345600) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 2. | -15,94 | [Lempäälä 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336865) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Lempäälä 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336880) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337921) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 2. | 10,00 | [Rovaniemi 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337996) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337991) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Rovaniemi 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337986) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 10,00 | [Tornio 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337157) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Tornio 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337141) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337149) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Jyväskylä 29.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=338683) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Jyväskylä 29.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=338668) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -26,50 | [Vantaa 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334384) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334404) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334415) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 15.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335487) | LANDEN JESSI |

u. CARA LIOM ARDAL ER33441/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Lappeenranta 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352633) | SEMKAT STEFANIE |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Lappeenranta 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352625) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Lappeenranta 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352686) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Lappeenranta 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352661) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | | 7. | 11,03 | [Lappeenranta 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352651) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | | 6. | 32,11 | [Lappeenranta 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352641) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Vantaa 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334386) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Vantaa 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334406) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Vantaa 16.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334416) | MUOTKA ESA |

n. DALORO GARDENS YOLO NOVA ER10232/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353772) | WÜTHRICH JOHANNA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 5. | -13,19 | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353782) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 4. | -20,07 | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353847) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 12. | 5,00 | [Vantaa 6.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355566) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 12. | 5,00 | [Vantaa 6.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355551) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 3.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352445) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -9,74 | [Seinäjoki 3.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352550) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 3.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352430) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -12,67 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353654) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -13,03 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353630) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353669) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | -9,45 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353639) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352068) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | -11,78 | [Kokkola 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352083) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352053) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 12. | 5,00 | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353794) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 16. | 5,00 | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353829) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353814) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353684) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 15. | 5,00 | [Rovaniemi 26.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353470) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 26.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353413) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Pietarsaari 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351226) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -12,44 | [Pietarsaari 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351234) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Pietarsaari 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351218) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 6. | -3,82 | [Janakkala 7.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351335) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 4. | -8,88 | [Janakkala 7.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351310) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 7.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351470) | ELLIS NEIL |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 14. | 5,00 | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351350) | ELLIS NEIL |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351455) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351440) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 5.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351365) | BEITL ALEXANDER |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -6,37 | [Janakkala 5.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351425) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346030) | HELIN JARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | -4,35 | [Ylöjärvi 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346015) | STOEL KEES |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | -2,49 | [Ylöjärvi 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346045) | STOEL KEES |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346000) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 7. | 5,00 | [Ylöjärvi 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345988) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 4. | -9,66 | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345956) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345951) | STOEL KEES |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | -7,37 | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345946) | STOEL KEES |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Sievi 14.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344989) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Sievi 14.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355846) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -10,04 | [Lapua 13.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344028) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -12,36 | [Lapua 13.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344033) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -15,15 | [Vaasa 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345629) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 1. | -13,28 | [Vaasa 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349389) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -13,77 | [Vaasa 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345614) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | 5,00 | [Vaasa 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349365) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -14,21 | [Vaasa 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349374) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | -12,69 | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337093) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 3. | -10,80 | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337108) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 3. | -10,81 | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337063) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | -12,15 | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337078) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 11. | -1,92 | [Vantaa 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343802) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 17. | -1,64 | [Vantaa 26.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343798) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 11. | -2,83 | [Vantaa 26.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343793) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | -15,75 | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337048) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 9. | 15,14 | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337033) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -12,64 | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337018) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -11,51 | [Kokkola 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335648) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -12,12 | [Kokkola 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335618) | LAAMANEN MIA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335633) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 14. | 0,60 | [Oulu 26.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347444) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 26.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347448) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 8. | -1,91 | [Oulu 26.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347451) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | 5,00 | [Seinäjoki 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335891) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -13,38 | [Seinäjoki 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335816) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -10,80 | [Seinäjoki 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335876) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 7. | 11,34 | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337195) | BELTRÁN BUSTAMANTE ANA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337180) | BELTRÁN BUSTAMANTE ANA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 9. | -14,50 | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336961) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335921) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335936) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335906) | LAITINEN ARTO |

n. GIANT GROOVE'S GINNY ER47770/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353605) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353590) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353655) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353640) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-H | Medi-1 | | | 3. | 10,00 | [Tampere 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353830) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353795) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353685) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-1 | | | 3. | 5,00 | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337094) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337109) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337079) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337064) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Ylöjärvi 3.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337639) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Ylöjärvi 3.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337624) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Tampere 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337034) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Medi-1 | | | 3. | 5,00 | [Tampere 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337019) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | | | [hyl] |  | [Ylöjärvi 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337672) | HUITTINEN ANNE |

n. LILSUNKISS CANDY 4 A CHAMPION FI12170/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 45,79 | [Vihti 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341980) | LAAMANEN MIA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Mäntsälä 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=338058) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 2. | 21,90 | [Mäntsälä 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=338048) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 5. | 5,00 | [Lahti 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337586) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lahti 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337576) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 8. | 5,00 | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336531) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 4. | -7,42 | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336511) | KAUTTO JOUNI |

u. LOVELY LION AWAY FROM THE SUN ER16144/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352932) | SUOMALAINEN JARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 9. | 15,00 | [Oulu 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352842) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352917) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349745) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349760) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-H | Mini-3 | | SERT | 1. | -8,60 | [Oulu 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349775) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | -17,12 | [Tornio 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353894) | VERTANEN TIMO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | 10,00 | [Tornio 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354030) | VERTANEN TIMO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353887) | VERTANEN TIMO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 6. | 5,00 | [Tornio 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=357128) | VERTANEN TIMO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353369) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 4. | 5,00 | [Rovaniemi 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353445) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353432) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352947) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352857) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352962) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 5. | 20,00 | [Tornio 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354000) | FLANAGAN MICHAEL |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353939) | FLANAGAN MICHAEL |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | 5,00 | [Tornio 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353932) | FLANAGAN MICHAEL |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355680) | FLANAGAN MICHAEL |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 17. | 5,00 | [Rovaniemi 26.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353470) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 26.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353413) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Keminmaa 20.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350095) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Keminmaa 20.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350080) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Keminmaa 20.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350071) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -15,32 | [Rovaniemi 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350509) | BIRO ZSOFI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | 10,00 | [Rovaniemi 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350474) | BIRO ZSOFI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 6. | 15,00 | [Rovaniemi 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350489) | BIRO ZSOFI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 22.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350467) | JALONEN KARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | 5,00 | [Oulu 22.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350462) | JALONEN KARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | 15,00 | [Oulu 22.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350457) | JALONEN KARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 12. | 15,00 | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342986) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343061) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343016) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342926) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 12. | 20,00 | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343031) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 8.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342941) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 8.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343046) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | 5,00 | [Rovaniemi 3.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341342) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | 10,00 | [Rovaniemi 3.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341369) | LANDEN JESSI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 3. | 5,00 | [Rovaniemi 2.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341347) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | 5,00 | [Rovaniemi 2.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341379) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345443) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345375) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -11,07 | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345383) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 5. | 5,00 | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354988) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341187) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341196) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 5. | 10,00 | [Kuopio 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341211) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341226) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -15,16 | [Kuopio 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341171) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341182) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -6,74 | [Tampere 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353150) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -7,69 | [Tampere 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355269) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | 10,00 | [Kemi 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342914) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -10,47 | [Kemi 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342884) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | 15,00 | [Kemi 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342874) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | 15,00 | [Kemi 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342864) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | 5,00 | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342904) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342894) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini-3 | | SERT | 1. | -12,67 | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355077) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 4. | 18,82 | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355087) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | -12,74 | [Tornio 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345407) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345399) | SIVONEN VESA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345391) | SIVONEN VESA |
| AGI-A | Mini-3 | | SERT | 1. | -15,59 | [Oulu 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343242) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343257) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-H | Mini-3 | | SERT | 1. | -10,91 | [Oulu 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343272) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini-3 | | SERT | 1. | -15,85 | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349313) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 1. | -17,20 | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349304) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-H | Mini-3 | | SERT | 1. | -12,92 | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349322) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -14,21 | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349295) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337972) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337967) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337962) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Hyvinkää 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334762) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 5. | 10,00 | [Hyvinkää 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334747) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Hyvinkää 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334657) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343802) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 26.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343798) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 54. | 8,31 | [Vantaa 26.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343793) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336111) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | 5,00 | [Oulu 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336126) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 4. | -7,87 | [Oulu 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336096) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337121) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 9. | 5,00 | [Tornio 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337135) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 26.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347444) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 26.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347448) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 26.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=347451) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 2. | -15,08 | [Rovaniemi 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337890) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 4. | 5,00 | [Rovaniemi 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337885) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337880) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | 5,00 | [Rovaniemi 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337895) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334194) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334186) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334206) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | 10,00 | [Oulu 6.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336171) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 6.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336156) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 6.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336141) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 29.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334173) | HAUSNEROVÁ VENDULA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 29.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334158) | HAUSNEROVÁ VENDULA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 3. | 10,00 | [Oulu 29.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334143) | HAUSNEROVÁ VENDULA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339602) | BERGLUND EIJA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 6. | 5,00 | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339586) | BERGLUND EIJA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339578) | BERGLUND EIJA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339594) | BERGLUND EIJA |

n. LOVELY LION CUTE DREAM ER45177/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Liperi 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342237) | HANNIKAINEN-HIMANEN ELINA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Mini-1 | |  | 7. | 10,00 | [Liperi 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342230) | HANNIKAINEN-HIMANEN ELINA |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 3. | 5,00 | [Liperi 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342223) | HANNIKAINEN-HIMANEN ELINA |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 3. | 15,00 | [Varkaus 5.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345648) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Varkaus 5.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345663) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Liperi 18.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336184) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 3. | 5,00 | [Liperi 17.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336214) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Liperi 17.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336199) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 3. | 5,00 | [Liperi 17.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336228) | EIMHJELLEN KINE |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Liperi 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335253) | HELIN JARI |
| AGI-H | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Liperi 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335238) | EIMHJELLEN KINE |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334580) | TIENHAARA JARI |
| AGI-H | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334640) | TIENHAARA JARI |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 4. | 5,00 | [Kuopio 27.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334565) | TIENHAARA JARI |

n. LOVELY LION DRAGONSTONE AT MALTANKOS ER15130/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Pori 7.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345726) | HEINO MARJO |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |

n. LOVELY LION EXPLODING SNAP ER44663/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lohja 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356647) | SAVIKKO SEPPO |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lohja 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356654) | SEMKAT STEFANIE |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lohja 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356642) | SEMKAT STEFANIE |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Kirkkonummi 20.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352187) | JOKINEN ASKO |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Kirkkonummi 20.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352267) | JOKINEN ASKO |

n. LOVELY LION YEAR OF THE DRAGON ER46669/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354006) | KANKAINEN RIIKKA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 1. | 10,00 | [Tornio 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353983) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353916) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 19.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356895) | BERGLUND EIJA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 19.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356910) | BERGLUND EIJA |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 1. | 15,00 | [Rovaniemi 19.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356905) | BERGLUND EIJA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349759) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349744) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349774) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354020) | VERTANEN TIMO |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353907) | VERTANEN TIMO |
| AGI-H | Mini-2 | | LUVA | 1. | -16,19 | [Tornio 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353899) | VERTANEN TIMO |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 3. | 5,00 | [Rovaniemi 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353360) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 3. | 10,00 | [Rovaniemi 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353418) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 16.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353406) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 1.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355961) | SJÖLANDER AMANDA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 1.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355976) | SJÖLANDER AMANDA |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 1. | 10,00 | [Rovaniemi 30.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355940) | SJÖLANDER AMANDA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 30.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355950) | SJÖLANDER AMANDA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353976) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353879) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Pello 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343749) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Pello 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343734) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Pello 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343712) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Pello 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343724) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Pello 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343697) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 3.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341356) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 10,00 | [Rovaniemi 3.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341370) | LANDEN JESSI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345444) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345376) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 19.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345384) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Inari 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344488) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 2. | 10,00 | [Inari 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344503) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Inari 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344443) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Inari 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344458) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 1. | 10,00 | [Inari 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344473) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Inari 10.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344413) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Inari 10.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344428) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Keminmaa 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341439) | BERGLUND EIJA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Keminmaa 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341454) | BERGLUND EIJA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 3. | 5,00 | [Tornio 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345408) | SIVONEN VESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345392) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 7.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345400) | SIVONEN VESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 1.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343244) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 1.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343259) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 1.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343274) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349314) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349305) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 5. | 5,00 | [Tornio 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349323) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 3. | 15,00 | [Tornio 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337157) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337141) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 5.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337149) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 5.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336173) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 5.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336158) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-2 | | LUVA | 1. | -11,31 | [Oulu 5.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336143) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 3. | 10,00 | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339603) | BERGLUND EIJA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339587) | BERGLUND EIJA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339579) | BERGLUND EIJA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tornio 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=339595) | BERGLUND EIJA |

n. LOVELY LION YOU ARE WELCOME ER46667/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Mini-1 | | LUVA | 1. | -16,46 | [Lieto 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354072) | MÄTTÖ LAURA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354087) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-H | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354057) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 6. | 10,00 | [Lieto 23.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341389) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-H | Mini-1 | |  | 7. | 10,00 | [Lieto 23.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341399) | VIITANIEMI HEIDI |

n. MARVELOT A DREAM COME TRUE FI45225/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353700) | MIKKILÄ SARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -12,36 | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353715) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 2. | -15,17 | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353730) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353313) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353303) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353293) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 2.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353351) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Riihimäki 2.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353346) | WÜTHRICH JOHANNA |

u. MERRY MUSIC A SKY FULL OF STARS ER50233/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354060) | HEINO MARJO |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350205) | KARSTUNEN JANNE |

u. MERRY MUSIC BLUEBERRY HILL ER56533/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 6. | 20,00 | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=358011) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 5. | 10,00 | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350727) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 1. | 5,00 | [Porvoo 8.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344547) | VIITANEN ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -21,31 | [Porvoo 8.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344537) | VIITANEN ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 4. | 10,00 | [Vantaa 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334799) | HUITTINEN ANNE |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | [hyl] |  | [Vantaa 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334814) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | [hyl] |  | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336323) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | [hyl] |  | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336333) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | [hyl] |  | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336343) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | [hyl] |  | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336523) | KAUTTO JOUNI |

n. MY MAGIC KB GLOWIN’ HOT EJ35105/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352845) | SUOMALAINEN JARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352935) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 13. | 10,15 | [Oulu 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352920) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 3. | 19,82 | [Oulu 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349763) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349778) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 2. | -4,89 | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352860) | VIRTA RAUNO |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 5. | 5,00 | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352965) | VIRTA RAUNO |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352890) | TEILERI TIMO |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 10.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352875) | TEILERI TIMO |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Raahe 7.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356583) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Raahe 7.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356568) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350453) | SJÖLANDER AMANDA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 23.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350448) | SJÖLANDER AMANDA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kajaani 5.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341955) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kajaani 5.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341920) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 8. | 20,26 | [Kajaani 5.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341915) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342906) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342896) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355079) | HEINO MARJO |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 5. | 7,45 | [Kemi 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355089) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 7. | -4,13 | [Oulu 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344160) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 9. | -5,34 | [Oulu 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344145) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 4. | -3,31 | [Oulu 14.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344130) | BERGLUND TOMAS |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343245) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343260) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343275) | SOLVANG RICHARD |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336114) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336129) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336099) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 7. | 5,89 | [Oulu 5.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336174) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -9,31 | [Oulu 5.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336158) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-2 | | LUVA | 2. | -4,99 | [Oulu 5.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336143) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 30.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334175) | HAUSNEROVÁ VENDULA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 3. | 10,56 | [Oulu 30.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334160) | HAUSNEROVÁ VENDULA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 6. | 15,74 | [Oulu 30.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334145) | HAUSNEROVÁ VENDULA |

n. NORDIC NINJA'S ACHIEVE MY DREAMS ER54436/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352068) | MIKKILÄ SARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352083) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 18.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352053) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 14. | 5,00 | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353829) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 3. | -18,82 | [Tampere 11.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353684) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 26.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353470) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Rovaniemi 26.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353413) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Pietarsaari 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351226) | SIVONEN VESA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Pietarsaari 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351218) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Mini-3 | | SERT | 1. | -12,72 | [Pietarsaari 14.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351234) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351350) | ELLIS NEIL |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351455) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 6.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351440) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 5.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351365) | BEITL ALEXANDER |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 6. | 20,02 | [Janakkala 5.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351425) | EIDE JAN EGIL |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 6. | 5,00 | [Ylöjärvi 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346030) | HELIN JARI |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346015) | STOEL KEES |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 31.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346045) | STOEL KEES |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 12. | 15,00 | [Ylöjärvi 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345965) | STOEL KEES |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346000) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345988) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 30.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345978) | STOEL KEES |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 11. | 5,00 | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345956) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345951) | STOEL KEES |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345946) | STOEL KEES |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 29.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345941) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Sievi 14.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344989) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini3 - | |  | [hyl] |  | [Sievi 14.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355846) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 6. | 5,00 | [Lapua 13.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344028) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 5. | 10,00 | [Lapua 13.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344033) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Mini-3 | |  | 7. | 10,00 | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343001) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Mini-2 | | LUVA | 1. | -17,56 | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342985) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343060) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342925) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 6. | 10,00 | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343015) | JOKINEN ASKO |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 7. | 10,00 | [Kokkola 9.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343030) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 8.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342940) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 1. | 5,00 | [Kokkola 8.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343045) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 22.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343556) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Mini-2 | | LUVA | 1. | -15,02 | [Seinäjoki 22.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=343551) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 1. | 5,00 | [Vaasa 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345628) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 2. | 5,00 | [Vaasa 12.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349388) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Vaasa 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345613) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Vaasa 11.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=349373) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Lapua 2.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344040) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Lapua 2.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344004) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 2. | 10,00 | [Pietarsaari 1.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342134) | VIRKKALA KATARINA |
| AGI-A | Mini-2 | | LUVA | 1. | -16,97 | [Pietarsaari 1.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342124) | VIRKKALA KATARINA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Pietarsaari 1.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342129) | VIRKKALA KATARINA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337092) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 1. | 5,00 | [Tampere 16.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337107) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337062) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 2. | 22,03 | [Tampere 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337077) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337032) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337047) | LUOMALA HENRI |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337017) | LUOMALA HENRI |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335617) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Kokkola 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335647) | LAAMANEN MIA |
| AGI-H | Mini-2 | | LUVA | 1. | -18,45 | [Kokkola 6.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335632) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 2. | 5,00 | [Seinäjoki 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335890) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335815) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 19.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335875) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337002) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336987) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 4. | 10,00 | [Tampere 13.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336972) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 23.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337171) | BELTRÁN BUSTAMANTE ANA |
| AGI-A | Mini-1 | | LUVA | 1. | -19,79 | [Tampere 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337178) | BELTRÁN BUSTAMANTE ANA |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 22.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=337193) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Kuopio 15.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334610) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Mini-1 | | LUVA | 1. | -24,07 | [Kuopio 15.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334595) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 3. | 10,00 | [Seinäjoki 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335919) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335934) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Mini-1 | | LUVA | 1. | -17,79 | [Seinäjoki 8.1.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335904) | LAITINEN ARTO |

u. NORDIC NINJA'S ALL I NEED ER54434/19  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 1. | -12,65 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353670) | KRESLINA SVETLANA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353655) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352858) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Oulu 8.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352963) | YLI-JASKARI HILPI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 1. | -13,90 | [Valkeakoski 4.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340918) | HELIN JARI |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 3. | -15,90 | [Valkeakoski 4.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340938) | HELIN JARI |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Kajaani 28.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342812) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 1. | 5,00 | [Kajaani 28.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=342797) | SIVONEN VESA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Seinäjoki 30.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346282) | TEILERI TIMO |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336909) | WÜTHRICH JOHANNA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 19.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=340260) | WÜTHRICH JOHANNA |

u. WEE WILDLINGS TEENY TYPHOON FI24684/21

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Mini-1 | | | 6. | 15,00 | [Tampere 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353727) | MIKKILÄ SARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Kuopio 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356813) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Kuopio 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356808) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lappeenranta 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352684) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Jyväskylä 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351797) | RÄSÄNEN MINNA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Jyväskylä 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351807) | RÄSÄNEN MINNA |

n. WESTGROVE FAT LADY DANCING ER48155/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351194) | MUOTKA ESA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 8. | -8,77 | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351184) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351189) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 3. | 10,00 | [Ylöjärvi 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354569) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 4. | 15,00 | [Ylöjärvi 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354584) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Ylöjärvi 13.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354599) | KANGAS MIKA |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 2. | -12,98 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353657) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353631) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 6. | 5,00 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353672) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Medi-3 | | SERT | 1. | -8,17 | [Tampere 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353642) | KRESLINA SVETLANA |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350783) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-3 | |  | 5. | -6,50 | [Helsinki 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350778) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 13.8.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350773) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Medi-3 | |  | 5. | 5,00 | [Orimattila 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346336) | HUITTINEN HARRI |
| AGI-A | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Orimattila 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346351) | HUITTINEN ANNE |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Orimattila 10.7.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=346360) | HUITTINEN HARRI |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 1. | -17,17 | [Savonlinna 24.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355455) | SAVIKKO SEPPO |
| AGI-H | Medi-3 - | |  | [hyl] |  | [Savonlinna 24.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355441) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Savonlinna 24.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=355470) | SEMKAT STEFANIE |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vihti 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341960) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vihti 26.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341985) | LAAMANEN MIA |
| AGI-A | Medi-2 | | LUVA | 2. | -13,03 | [Vantaa 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341716) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341696) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 22.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341686) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341516) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 5. | 10,00 | [Vantaa 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341498) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Medi-2 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 21.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341488) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Loviisa 1.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344900) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Loviisa 1.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344880) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Loviisa 1.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=344890) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-2 | | LUVA | 2. | -19,28 | [Vantaa 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334500) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Medi-2 | |  | 4. | 5,00 | [Vantaa 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334490) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 23.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334510) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336342) | HUITTINEN ANNE |
| AGI-H | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 12.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336332) | HUITTINEN ANNE |
| AGI-A | Medi-2 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336532) | HAUSNEROVÁ VENDULA |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336521) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 2. | -18,20 | [Vantaa 27.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=336511) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 7. | 5,00 | [Vantaa 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334439) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 3. | -18,99 | [Vantaa 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334449) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Vantaa 20.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334459) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 2. | -24,80 | [Sipoo 12.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335522) | KANGAS MIKA |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 4. | 5,00 | [Sipoo 12.2.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=335537) | KANGAS MIKA |

u. WESTGROVE MIDSUMMER MADNESS ER38768/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Pikkumaksi-2 | |  | 7. | 10,00 | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353775) | NYBERG JOHANNA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | |  | 10. | 5,00 | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353785) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353807) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 5. | -17,02 | [Tampere 18.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353850) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351860) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 8. | 5,00 | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351840) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | | LUVA | 1. | -16,53 | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351850) | MIKKILÄ SARI |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Janakkala 4.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351415) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Janakkala 4.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351565) | MÄKELÄ MARKO |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356732) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356742) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356722) | JOKINEN ASKO |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lohja 20.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=356712) | JOKINEN ASKO |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354511) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354496) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | |  | 2. | 12,38 | [Lempäälä 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354466) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Lempäälä 23.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354481) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 - | |  | [hyl] |  | [Sipoo 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351920) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-H | Pikkumaksi-2 | |  | 3. | 5,00 | [Sipoo 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351930) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Pikkumaksi-2 | |  | 1. | 5,00 | [Sipoo 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=361808) | KANKAINEN RIIKKA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -20,80 | [Lohja 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352778) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -23,03 | [Lohja 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352788) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350747) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350737) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=358011) | PIRTTIKOSKI REETTA |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | | LUVA | 1. | -17,41 | [Helsinki 25.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350727) | PIRTTIKOSKI REETTA |

n. WESTGROVE MIDSUMMER SURPRISE ER38773/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Medi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351857) | SUOMALAINEN JARI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 5. | 5,00 | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351847) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 3. | -16,76 | [Sipoo 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351837) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 5,00 | [Vantaa 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354937) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 3. | 10,00 | [Vantaa 26.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354947) | VIITANEN ANNE |
| AGI-A | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350555) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Medi-1 | | LUVA | 2. | -12,64 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350545) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-H | Medi-1 | | LUVA | 7. | -11,11 | [Vantaa 29.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350535) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-H | Medi-1 | |  | 2. | 10,00 | [Hyvinkää 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351099) | LAITINEN ARTO |
| AGI-H | Medi-1 - | |  | [hyl] |  | [Hyvinkää 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351088) | LAITINEN ARTO |
| AGI-A | Medi-1 | |  | 1. | 5,00 | [Hyvinkää 22.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=351073) | LAITINEN ARTO |

n. WUNDERBAUMS SEA OF RED FI17632/20  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lappeenranta 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352608) | KAUTTO JOUNI |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 | |  | 7. | 31,86 | [Lappeenranta 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352598) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Lappeenranta 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352588) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 2. | 5,00 | [Kotka 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352374) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 4. | 12,48 | [Kotka 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352364) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Kotka 9.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352294) | RAITA-AHO TOMMI |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Kouvola 17.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352383) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-H | Pikkumaksi-1 - | |  | [hyl] |  | [Kouvola 17.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352393) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Pikkumaksi-1 | |  | 6. | 24,33 | [Kouvola 17.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=352388) | KAUKINEN MARKKU |

u. ZERO G'S JAM-MIN' NORTH REMEMBERS ER28640/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354075) | MÄTTÖ LAURA |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 11.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354060) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354175) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354160) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354145) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350365) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350355) | KAUKINEN MARKKU |
| AGI-A | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354325) | SUOMALAINEN JARI |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 15.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354275) | MUJUNEN SALME |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334068) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334078) | MUOTKA ESA |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334048) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Medi-1 - | | | [hyl] |  | [Lieto 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334038) | SAVIOJA ANNE |

n. ZERO G'S JAM-MIN' NORTHERN LIGHTS ER15692/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

| AGI-A | Mini-3 | |  | 2. | -7,83 | [Lieto 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354115) | HEINO MARJO |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| AGI-H | Mini-3 | |  | 5. | -8,67 | [Lieto 10.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354110) | MÄTTÖ LAURA |
| AGI-A | Mini-2 | | LUVA | 1. | -10,92 | [Eurajoki 4.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353187) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Eurajoki 4.12.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=353169) | HEINO MARJO |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 3. | 5,00 | [Lieto 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350159) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 3. | 5,00 | [Lieto 27.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350174) | KARSTUNEN JANNE |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354173) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-A | Mini-2 | | LUVA | 1. | -15,70 | [Lieto 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354158) | KAUTTO JOUNI |
| AGI-H | Mini-2 | | LUVA | 1. | -4,96 | [Lieto 12.11.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=354143) | NYBERG JOHANNA |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350354) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-A | Mini-2 | |  | 2. | 5,00 | [Lieto 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350364) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-H | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 30.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350344) | VIRTANEN ANDERS |
| AGI-H | Mini-2 | |  | 3. | 19,04 | [Lieto 2.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350264) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini2 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 2.10.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350334) | LAHIKAINEN MARJA |
| AGI-A | Mini-1 | | LUVA | 2. | -14,60 | [Lieto 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350223) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 4.9.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=350213) | MUJUNEN SALME |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 25.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345516) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-H | Mini-1 | | LUVA | 2. | -11,21 | [Lieto 25.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345536) | HUITTINEN HARRI |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 1. | 5,00 | [Lieto 24.6.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345466) | HUITTINEN HARRI |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 4. | 5,00 | [Lieto 23.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=341389) | VIITANIEMI HEIDI |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345566) | TEILERI TIMO |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 15.5.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=345451) | KERMINEN PETTERI |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 2. | 5,00 | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334056) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini-1 | |  | 3. | 5,00 | [Lieto 15.4.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=333881) | MUOTKA ESA |
| AGI-A | Mini-1 | | LUVA | 1. | -14,87 | [Lieto 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334006) | SAVIOJA ANNE |
| AGI-A | Mini1 - | |  | [hyl] |  | [Lieto 20.3.2022](https://jalostus.kennelliitto.fi/frmTapahtuma.aspx?Id=334016) | SAVIOJA ANNE |

## 

## 

## 

## 

## Koiratanssitulokset

u. BLACK WIZARD'S UNBELIEVABLE DANCER FI46546/20

**Tyyppi Luokka Tulos/pisteet Paikkakunta Tuomari**

HTM ALO ALO H/19,64 Salo 24.4.2022 Mari Väänänen

HTM ALO ALO T/16,26 Salo 24.4.2022 Mari Väänänen

HTM ALO ALO T/14,87 Akaa 28.5.2022 Outi Tastula

HTM ALO ALO T/15,64 Akaa 28.5.2022 Hanna Maines

FS ALO ALO H/18,97 Akaa 28.5.2022 Salla Haavisto

FS ALO ALO H/18,73 Akaa 28.5.2022 Outi Tastula

HTM ALO ALO-/0,00 Janakkala 12.6.2022 Mari Väänänen

FS ALO ALO-/0,00 Janakkala 12.6.2022 Mari Väänänen

FS ALO ALO T/16,96 Lohja 23.7.2022 Mari Väänänen

FS ALO ALO T/12,36 Vantaa 5.11.2022 Mari Väänänen

FS ALO ALO H/19,10 Vantaa 5.11.2022 Mari Väänänen

HTM ALO ALO-/0,00 Tampere 12.11.2022 Henna Meriharju

FS ALO ALO H/18,37 Tampere 12.11.2022 Henna Meriharju

FS ALO ALO H/19,31 Tampere 12.11.2022 Henna Meriharju

FS ALO ALO H/17,11 Lohja 19.11.2022 Hanna Maines

FS ALO ALO T/16,43 Lohja 19.11.2022 Hanna Maines

HTM ALO ALO T/14,86 Lohja 19.11.2022 Hanna Maines

HTM ALO ALO-/0,00 Lohja 19.11.2022 Hanna Maines

## 

## 

## 

## 

## Luonnetestitulokset

n. DREAM COLORS BINA MILA ER10706/18

Tampere 6.8.2022

**Arvo Osasuoritus Tulos Pisteet**

| -1 | Toimintakyky | Pieni | -15 |
| --- | --- | --- | --- |
| +1b | Terävyys | Koira joka ei osoita lainkaan terävyyttä | 1 |
| -1 | Puolustushalu | Haluton | -1 |
| -1 | Taisteluhalu | Pieni | -10 |
| +1b | Hermorakenne | Hermostunein pyrkimyksin | 35 |
| +3 | Temperamentti | Vilkas | 45 |
| +1 | Kovuus | Hieman pehmeä | 8 |
| +3 | Luoksepäästävyys | Hyväntahtoinen, luoksepäästävä, avoin | 45 |
| ++ | Laukauspelottomuus | Laukauskokematon |  |
| Yhteensä | | | 108 |

n. KILNHURST QUICKSILVER ER20981/20

Jyväskylä 31.7.2022

**Arvo Osasuoritus Tulos Pisteet**

| -1 | Toimintakyky | Pieni | -15 |
| --- | --- | --- | --- |
| +1b | Terävyys | Koira joka ei osoita lainkaan terävyyttä | 1 |
| +1 | Puolustushalu | Pieni | 1 |
| -1 | Taisteluhalu | Pieni | -10 |
| +1b | Hermorakenne | Hermostunein pyrkimyksin | 35 |
| +2 | Temperamentti | Kohtuullisen vilkas | 30 |
| +1 | Kovuus | Hieman pehmeä | 8 |
| +2a | Luoksepäästävyys | Luoksepäästävä, aavistuksen pidättyväinen | 30 |
| ++ | Laukauspelottomuus | Laukauskokematon |  |
| Yhteensä | | | 80 |

u. LOVELY LION ALL I HAVE TO GIVE ER16142/19

Haapavesi 5.6.2022

**Arvo Osasuoritus Tulos Pisteet**

| +1b | Toimintakyky | Kohtuullisen pieni | 15 |
| --- | --- | --- | --- |
| +1b | Terävyys | Koira joka ei osoita lainkaan terävyyttä | 1 |
| -1 | Puolustushalu | Haluton | -1 |
| -1 | Taisteluhalu | Pieni | -10 |
| +1a | Hermorakenne | Hieman rauhaton | 35 |
| +3 | Temperamentti | Vilkas | 45 |
| +1 | Kovuus | Hieman pehmeä | 8 |
| +3 | Luoksepäästävyys | Hyväntahtoinen, luoksepäästävä, avoin | 45 |
| - | Laukauspelottomuus | Laukausaltis |  |
| Yhteensä | | | 138 |

u. MARVELOT ASTRONOMICALLY ADORABLE FI41222/20

Tampere 17.9.2022

**Arvo Osasuoritus Tulos Pisteet**

| -1 | Toimintakyky | Pieni | -15 |
| --- | --- | --- | --- |
| +1b | Terävyys | Koira joka ei osoita lainkaan terävyyttä | 1 |
| -1 | Puolustushalu | Haluton | -1 |
| -1 | Taisteluhalu | Pieni | -10 |
| -1 | Hermorakenne | Vähän hermostunut | -35 |
| +2 | Temperamentti | Kohtuullisen vilkas | 30 |
| +1 | Kovuus | Hieman pehmeä | 8 |
| +2a | Luoksepäästävyys | Luoksepäästävä, aavistuksen pidättyväinen | 30 |
| ++ | Laukauspelottomuus | Laukauskokematon |  |
| Yhteensä | | | 8 |

## MH-luonnekuvaustulokset

n. BASILEAS DON'T STOP ME NOW ER44857/19

Hämeenkyrö 14.8.2022

| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| --- | --- | --- |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 3 Lähtee mukaan, mutta ei ole kiinnostunut TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 3 Hyväksyy käsittelyn |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 4 Leikkii - aloittaa nopeasti ja on aktiivinen |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 1 Ei aloita |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 2 Aloittaa, mutta keskeyttää |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 3 Tarkkailevainen ja enimmäkseen rauhallinen, yksittäisiä toimintoja |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 2 Tarkkailee avustajaa, välillä taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 1 Ei saavu avustajan luo |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 6a | Yllätys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan haalarista |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 1 Menee haalarin luo, kun se on laskettu maahan / Ei mene ajoissa |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 2 Menee räminälaitteen luo kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaisia liikkumisnopeuden vaihteluita vai väistämistä |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta räminälaitetta kohtaan |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 3 Tarkkailee aaveita, pitkiä taukoja, kumpaakin puolet ajasta tai koko ajan toista |
| 8c | Aaveet, pelko | 3 On enimmäkseen ohjaajan edessä tai sivulla, vaihtelee paon ja kontrollin välillä |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 2 Menee katsomaan, kun ohjaaja puhuu avustajan kanssa ja houkuttelee koiraa |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 1 Ei leiki - ei osoita kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 1 Ei tartu esineeseen |
| 10 | Ampuminen | 4 Keskeyttää leikin/passiiv., lukkiutuu yleisöä, laukauksia tms kohden, ei palaa leikkiin/passiivisuuteen |

u. CARA LIOM ANLON ER33438/19

Nurmijärvi 28.5.2022

| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| --- | --- | --- |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 3 Lähtee mukaan, mutta ei ole kiinnostunut TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 3 Hyväksyy käsittelyn |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 3 Leikkii - aktiivisuus lisääntyy/vähenee |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 1 Ei aloita |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 1 Ei aloita |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 4 Tarkkailevainen, toiminnot tai rauhattomuus lisääntyy vähitellen |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 3 Kiinnostunut avustajasta, seuraa ilman taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 3 Saapuu piilossa olevan puhuvan avustajan luo |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 3 On kiinnostunut leikkivästä avustajasta |
| 6a | Yllätys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan haalarista |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 2 Menee haalarin luo, kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 4 Pakenee enintään 5 metriä |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 2 Menee räminälaitteen luo kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 2 Pieni niiaus tai liikkumisnopeuden vaihtelu jollain ohituskerralla |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta räminälaitetta kohtaan |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 3 Tarkkailee aaveita, pitkiä taukoja, kumpaakin puolet ajasta tai koko ajan toista |
| 8c | Aaveet, pelko | 1 On ohjaajan edessä tai sivulla |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 4 Menee katsomaan, kun ohjaaja on edennyt puoleenväliin |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 1 Ei leiki - ei osoita kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 1 Ei tartu esineeseen |
| 10 | Ampuminen | 5a Osoittaa pelkoa |

u. PLATINUM MORGAN LE FAY AT WESTGROVE

Joensuu 23.4.2022

| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| --- | --- | --- |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 3 Lähtee mukaan, mutta ei ole kiinnostunut TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 3 Hyväksyy käsittelyn |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 4 Leikkii - aloittaa nopeasti ja on aktiivinen |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 5 Tarttuu heti, nappaa esineen vauhdista |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 3 Tarttuu, vetää vastaan, mutta irrottaa ja tarttuu uudestaan/Korjailee otetta |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 4 Aloittaa kovalla vauhdilla päämäärähakuisesti, pysähtyy saaliille |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 4 Aloittaa kovalla vauhdilla päämäärähakuisesti, pysähtyy saaliille |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 2 Ei tartu, nuuskii saalista |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 3 Tarkkailevainen ja enimmäkseen rauhallinen, yksittäisiä toimintoja |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 2 Tarkkailee avustajaa, välillä taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 1 Ei saavu avustajan luo |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 6a | Yllätys, pelko | 2 Kyykistyy ja pysähtyy |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 2 Menee haalarin luo, kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 5 Menee räminälaitteen luo ilman apua |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaisia liikkumisnopeuden vaihteluita vai väistämistä |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta räminälaitetta kohtaan |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 3 Osoittaa useita uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 5 Tarkkailee molempia aaveita koko osion ajan |
| 8c | Aaveet, pelko | 1 On ohjaajan edessä tai sivulla |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 2 Menee katsomaan, kun ohjaaja puhuu avustajan kanssa ja houkuttelee koiraa |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 3 Leikkii - aktiivisuus lisäänty/vähenee |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 4 Tarttuu heti koko suulla |
| 10 | Ampuminen | 1 Ei häiriinny, havaitsee nopeasti ja sen jälkeen täysin välinpitämätön |

u. WESTGROVE MIDSUMMER DUST

Hausjärvi 1.5.2022

| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 5 Mielistelevä kontaktinotossa, hyppii, vinkuu, haukkuu jne. |
| --- | --- | --- |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 3 Lähtee mukaan, mutta ei ole kiinnostunut TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 2 Väistää tai hakee tukea ohjaajasta |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 4 Aloittaa kovalla vauhdilla päämäärähakuisesti, pysähtyy saaliille |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 4 Aloittaa kovalla vauhdilla päämäärähakuisesti, pysähtyy saaliille |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 2 Ei tartu, nuuskii saalista |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 5 Tarttuu heti saaliiseen, pitää sitä suussaan vähintään 3 sekuntia |
| 4 | Aktiviteettitaso | 4 Tarkkailevainen, toiminnot tai rauhattomuus lisääntyy vähitellen |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 3 Kiinnostunut avustajasta, seuraa ilman taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä (1-2) uhkauseleitä osion ensimm. osassa |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 4 Saapuu avustajan luo epäröiden tai viiveellä |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 3 On kiinnostunut leikkivästä avustajasta |
| 6a | Yllätys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan haalarista |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 4 Menee haalarin luo, kun ohjaaja on edennyt puoliväliin |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 5 Menee räminälaitteen luo ilman apua |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaisia liikkumisnopeuden vaihteluita vai väistämistä |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 3 Pysähtyy, haistelee tai katselee laitetta väh. kahdella ohituskerralla |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 3 Osoittaa useita uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 5 Tarkkailee molempia aaveita koko osion ajan |
| 8c | Aaveet, pelko | 2 On enimmäkseen ohjaajan edessä tai sivulla, pientä välimatkanottoa |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 3 Menee katsomaan, kun ohjaaja seisoo avustajan vieressä |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 1 Ei leiki - ei osoita kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 10 | Ampuminen | 1 Ei häiriinny, havaitsee nopeasti ja sen jälkeen täysin välinpitämätön |

## Nosework

n. PROMISEHILL MORE CHAMPAGNE PLEASE FI51177/21

**Pisteet Sijoitus Paikka ja aika Tuomari**

25/5 15. Orivesi 10.9.2022 Laasanen Mari

## 

## 

## 

## 

## 

## 

## 

## 

## 

## 

## Paimennustulokset

u. HEARTS OF DESTINY BUMBLEBEE ER55914/21

**PAIM-T H Lieto 10.4.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu: Ei toimitettu yhdistykselle

n. MIMOSABLOMMANS IRIDESCENT IRIS ER21709/21

**PAIM-T ERI Loppi 26.7.2022, tuomari Riika Kivirinta**

Kirjallinen arvostelu: Ei toimitettu yhdistykselle

n. RED ROCK HEART FULL OF HOPE ER13268/22

**PAIM-T ERI Lohja 8.9.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

Sosialisuus ihmisiä kohtaan: ok

Sosialisuus koiria kohtaan: ok

Ääniherkkyys: ok

Suhde ohjaajaan: hyvä

Este: ok

Ohjaajan poissaolo: ok

Luoksetulo: vauhdikas. Läpäisty.

Lauman lähestyminen: kiinnostuu lähempänä

Kontakti laumaan: pitää hyvin silmällä, hyvin innokas

Kiinnostus ja aloitekyky: pyrkii hallitsemaan laumaa pysäyttämällä.

Arvostelu: erinomainen, läpäisty

n. SEPIA DES MINIS DU PIC SAINT LOUP ER12144/22

**PAIM-T H Lieto 25.4.2022, tuomari Annika Keto**

Kirjallinen arvostelu:

Sosialisuus ihmisiä kohtaan: iloinen

Sosialisuus koiria kohtaan: ok

Ääniherkkyys: ok

Suhde ohjaajaan: hyvä

Este: ok

Ohjaajan poissaolo: rauhallinen

Luoksetulo: iloinen Läpäisty.

Lauman lähestyminen: huomaa lampaat

Kontakti laumaan: lopussa ottaa jo itsenäisesti kontaktia

Kiinnostus ja aloitekyky: alussa

Arvostelu: hyvä, läpäisty

n. SIIMLINE'S BOOM BOOM POW FI22323/22

**PAIM-T P EL= ei läpäisty Lohja 21.7.2022, tuomari Nina Palmu**

Kirjallinen arvostelu:

Sosialisuus ihmisiä kohtaan: hieman ujo

Sosialisuus koiria kohtaan: ok

Ääniherkkyys: korvaton

Suhde ohjaajaan: erinomainen

Este: hyvä ylitys

Ohjaajan poissaolo: hieman levoton

Luoksetulo: lennokas Läpäisty.

Lauman lähestyminen: huomioi lauman erittäin läheltä, ei vielä uskalla kohdata laumaa itsenäisesti

Kontakti laumaan: jännittää lauman kontaktia, kaipaa ohjaajan tukea

Kiinnostus ja aloitekyky: kiltti koira, jatkakaa harjoittelua

Arvostelu: puutteellinen, ei läpäisty

u. SIIMLINE'S YOU GIVE ME SHIVERS EST-00306/22

**PAIM-T ERI Lohja 8.9.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

Sosialisuus ihmisiä kohtaan: ok

Sosialisuus koiria kohtaan: ok

Ääniherkkyys: ok

Suhde ohjaajaan: ok

Este: ok

Ohjaajan poissaolo: hieman levoton

Luoksetulo: ok. Läpäisty.

Lauman lähestyminen: kiinnostuu vähän lähempänä

Kontakti laumaan: pitää hyvin silmällä

Kiinnostus ja aloitekyky: pyrkii ajoittain tasapainoon, melko rauhallinen

Arvostelu: erinomainen, läpäisty

u. VON SCHNEELAND MARCELO ER43864/21

**PAIM-T ERI Lohja 8.9.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

Sosialisuus ihmisiä kohtaan: ok

Sosialisuus koiria kohtaan: ok

Ääniherkkyys: ok

Suhde ohjaajaan: hyvä

Este: ok

Ohjaajan poissaolo: rauhallinen

Luoksetulo: vauhdikas. Läpäisty.

Lauman lähestyminen: kiinnostuu heti lähempänä

Kontakti laumaan: pitää hyvin silmällä lampaita

Kiinnostus ja aloitekyky: pyrkii hallitsemaan laumaa pysäyttämällä ja hakee jopa tasapainoa.

Arvostelu: erinomainen, läpäisty

n. VON SCHNEELAND MISS LILLAK ER43866/21

**PAIM-T P EL=ei läpäisty Lohja 8.9.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

Sosialisuus ihmisiä kohtaan: ok

Sosialisuus koiria kohtaan: ok

Ääniherkkyys: ok

Suhde ohjaajaan: hyvä

Este: ok

Ohjaajan poissaolo: rauhallinen

Luoksetulo: vauhdikas. Läpäisty.

Lauman lähestyminen: kiinnostuu jonkin verran lähempänä

Kontakti laumaan: tänään ei keskittynyt lampaisiin

Kiinnostus ja aloitekyky: vaikuttaa olevan ymmällään tilanteesta

Arvostelu: puutteellinen, ei läpäisty

n. WESTGROVE EXPLOSIVE SPEED ER29325/21

**PAIM-T H Savonlinna 19.7.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu: Ei toimitettu yhdistykselle

n. WESTGROVE SOUNDS OF WIND FI32592/21  
**PAIM-T H Savonlinna 19.7.2022, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu: Ei toimitettu yhdistykselle

n. WUNDERBAUMS SEA OF RED FI17632/20

**PAIM-E T 69 pistettä Savonlinna (Kerimäki) 28.8.2022, tuomari Riika Kivirinta**

Kirjallinen arvostelu: Ei toimitettu yhdistykselle

## Pelastuskoirakoetulokset (Suomen Pelastuskoiraliiton)

n. WUNDERBAUMS SEA OF RED FI17632/20

**Laji Taso Tulos Paikkakunta ja aika Testaaja**

Jälki Loppukoe HYL=hylätty Pyhtää 10.9.2022 Reija Stenbäck

Jälki Loppukoe HYL=hylätty Lappeenranta 30.9.2022 Jarkko Lehikoinen

## Rally-tokotulokset

n. ANANA'S MOSTLY I WILL TAKE YOU HOME ER29549/20  
**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 95 ALOHYV Vantaa 12.2.2022 Hämäläinen Tiia

ALO 83 ALOHYV RTK1 Vantaa 12.2.2022 Pekkala Anna

AVO 97 AVOHYV Vantaa 15.10.2022 Leskinen Taru

n. ANANA'S MOSTLY PERFECT ER29545/20

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 0 ALO- Pieksämäki 14.8.2022 Petäjä Kirsi

ALO 98 ALOHYV Kuopio 10.9.2022 Pekkala Anna

ALO 100 ALOHYV Pieksämäki 8.10.2022 Leskinen Taru

ALO 97 ALOHYV RTK1 Varkaus 15.10.2022 Lintenhofer Tytti

n. ASPIRING TO SUCCESS ER34925/19

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 0 ALO0 Pori 20.11.2022 Petäjä Kirsi

u. DALOROGARDENS HOWLIT ER12654/18

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

AVO 100 AVOHYV RTK2 Vantaa 12.2.2022 Harju Iiris

VOI VOI0 Vantaa 5.3.2022 Petäjä Kirsi

VOI VOI0 Kirkkonummi 15.5.2022 Timonen Riikka

VOI 74 VOIHYV Vantaa 18.6.2022 Karppinen Jaana

VOI 0 VOI- Porvoo 27.6.2022 Pirttimaa Hannele

VOI 87 VOIHYV Lohja 1.10.2022 Harju Iiris

VOI 74 VOIHYV RTK3 Vantaa 6.11.2022 Sonninen-

Korhonen Raili

n. DALORO GARDENS QWITTRA ER30194/18  
**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

VOI 0 VOI0 Pori 20.11.2022 Petäjä Kirsi

n. IHKU GLADA PINGLAN ER11749/21

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 0 ALO- Hyvinkää 29.5.2022 Leskinen Taru

ALO 94 ALOHYV Hyvinkää 2.7.2022 Pirttimaa Hannele

ALO 97 ALOHYV Hyvinkää 15.7.2022 Harju Iiris

ALO 97 ALOHYV RTK1 Porvoo 6.8.2022 Sonninen-Korhonen Raili

AVO 0 Raasepori 10.9.2022 Leskinen Taru

n. KILNHURST QUICKSILVER ER20981/20

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

VOI VOI0 Saarijärvi 22.1.2022 Hillebrand Minna

VOI 83 VOIHYV RTK3 Ylöjärvi 8.5.2022 Riski Maria

MES MES 0 Laukaa 8.6.2022 Hillebrand Minna

MES 97 MESHYV Laukaa 19.6.2022 Klingenberg Anna

MES 0 MES- Tampere 27.7.2022 Nummi Päivi

MES 79 MESHYV Asikkala 30.7.2022 Hämäläinen Tiia

MES 93 MESHYV RTK4 Oulu 1.10.2022 Hämäläinen Tiia

MES 0 MES0 Pieksämäki 8.10.2022 Leskinen Taru

MES 75 MESHYV Saarijärvi 19.11.2022 Leskinen Taru

MES 71 MESHYV Ylöjärvi 31.12.2022 Heikkinen Pia

u. LOVELY LION AINT IT FUN ER16143/19

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 85 ALOHYV Lahti 12.2.2022 Heikkinen Pia

ALO 93 ALOHYV Lahti 2.4.2022 Petäjä Kirsi

ALO 87 ALOHYV RTK1 Lahti 5.11.2022 Pekkala Anna

u. LOVELY LION CUTE DREAM ER45177/19

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 87 ALOHYV RTK1 Pieksämäki 7.5.2022 Hillebrand Minna

AVO 82 AVOHYV Joensuu 15.5.2022 Hillebrand Minna

n. LOVELY LION GRINDYLOW ER17693/21

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 86 ALOHYV Liperi 14.5.2022 Hillebrand Minna

u. MERRY MUSIC A SKY FULL OF STARS ER50233/20

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 83 ALOHYV Lieto 29.10.2022 Leskinen Taru

ALO 87 ALOHYV Lieto 17.12.2022 Sonninen-Korhonen

Raili

ALO 76 ALOHYV RTK1 Lieto 17.12.2022 Leskinen Taru

u. PLATINUM MORGAN LE FAY AT WESTGROVE ER33109/19

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO ALO0 Pieksämäki 14.8.2022 Petäjä Kirsi

u. VON SCHNEELAND MARCELO ER43864/21

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 87 ALOHYV Jomala 17.9.2022 Petäjä Kirsi

ALO 94 ALOHYV Jomala 17.9.2022 Petäjä Kirsi

ALO ALO0 Jomala 18.9.2022 Petäjä Kirsi

ALO 98 ALO HYV RTK1 Janakkala 19.11.2022 Harju Iiris

## Toko-tulokset

u. CARA LIOM ANLON ER33438/19

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO ALO2 154,50 Inkoo 5.6.2022 Laisi Harri

ALO ALO3 118,50 Tuusula 19.6.2022 Savander-Ranne Carina

ALO ALO3 138,00 Hollola 24.7.2022 Pirilä Kaarina

ALO ALO2 145,50 Helsinki 4.9.2022 Berghäll Susanna

ALO ALO0 95,00 Kirkkonummi 23.9.2022Savander-Ranne Carina

u. DALOROGÅRDEN TINY BULLET ER18222/20

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO ALO1 162,50 Vantaa 12.2.2022 Pirilä Kaarina

ALO ALO3 137 Vantaa 5.3.2022 Savander-Ranne Carina

ALO, piirimestaruus ALO1 162,50 Helsinki 27.8.2022 Pärssinen Piritta

ALO ALO1 TK 163,00 Vantaa 5.11.2022 Berghäll Susanna

u. VON SCHNEELAND MARCELO ER43864/21

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO ALO3 113,50 Janakkala 17.12.2022 Laisi Harri